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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

Ekonomik kalkınma, Türkiye’nin hür, müstakil ,
daima daha kuvvetli, daima daha refahlı Türkiye
idealinin belkemiğidir.

M.Kemal ATATÜRK
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BAŞKANIN SUNUMU

Değerli Üyelerimiz,

Odamız Halen faaliyet gösteren sizlerin ,
Ticari faaliyetine son vermiş veya Hayatta
olmayan Üyelerimizin büyük destek ve
katkılarıyla 2020 yılında 55 inci yılını geride
bıraktı. Hayatta olmayan üyelerimizi
rahmetle anıyoruz.

1965’ten bugüne kadar 3897 üye kaydedildi ve halen 1446
Üyemizin kaydı devam etmektedir. Sizlere en hızlı ve en kaliteli
hizmeti sunma gayret ve çabası içerisindeyiz. Sizlere daha kaliteli
hizmetin sunulabilmesi, önünüzdeki engellerin kaldırılabilmesi için
eğitimler düzenleyerek, bir çok kurum ve kuruluşlarla bir araya
gelerek, hem kendi sektörünüzde hem de farklı sektörlerde işlerinizin
gelişmesi için çaba sarf edip , Devlet Büyüklerimiz nezdinde çözüm
arıyoruz.

2014 yılında Odalar Birliğimize yaptığımız Akreditasyon
başvurusuna istinaden 11 dönem olarak Akredite olduk ve 2020
yılında yapılan Denetimler neticesinde ISO 9001-2015 kalite
Yönetim Sistem belgemizi yeniledik, Amacımız üyelerimize daha iyi
hizmet verebilmektir.

Bir yıllık faaliyetlerimiz ve başarılı çalışmalarımızı, Sizlerle ve
Kamuoyuyla paylaşarak hep beraber daha da büyüyeceğimize olan
inancımızla, bütün üyelerimize bol kazançlı günler ve bereketli bir
çalışma yılı dileriz.

Ferudun TORUNOĞLU

Yönetim Kurulu Başkanı
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YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ

FERUDUN TORUNOĞLU
Yönetim Kurulu Başkanı

SADET TUNA                                      ADEM ŞEN                               M. UMUT YILMAZ      
Yönetim Kurulu Başkan Yrd.     Yönetim Kurulu Başkan Yrd.        Yönetim Kurulu Muhasip

ERTUĞRUL OĞUZ                            HÜSEYİN DENİZ                          MUSTAFA YILDIZ
Yönetim Kurulu Üyesi              Yönetim Kurulu Üyesi                 Yönetim Kurulu Üyesi
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MECLİS 

ÜYELERİMİZ

MEHMET YILMAZ 
Meclis Başkanı

AYHAN ŞEN
Meclis  Başkan Yrd. 

HÜSNÜ CEREN MESUT AYDIN ALİ BAKİ

İSA GÜBEŞ BAYAZIT DÖNER ALİ GÜVEN NECDET UĞUR
Meclis Üyesi 

Meclis  Başkan Yrd Meclis Katip Üyesi 

Meclis Üyesi Meclis Üyesi Meclis Üyesi 

AGAH EMİN ÇİLİNGİR İSMAİL OĞUZ MİTHAT KADIOĞLU M.UZAY ÜNLÜSELEK
Meclis Üyesi Meclis Üyesi Meclis Üyesi Meclis Üyesi

Meclis Üyesi 
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MECLİS ÜYELERİMİZ

İBRAHİM FATİH ÖĞÜR
Meclis  Üyesi  

SEDAT DOĞAN ERSİN KÖRHASANOĞULLARI

YENER FAZLIOĞLU MUHAMMET DAŞCI 
Meclis Üyesi 

Meclis  Üyesi Meclis Üyesi 

Meclis Üyesi 
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MESLEK KOMİTELERİMİZ

1. MESLEK KOMİTESİ 2. MESLEK KOMİTESİ 

* ALİ BAKİ ( Başkan ) * HANDAN TUNA ( Başkan )

* İSA GÜBEŞ  (Başkan Yrd.) * ERTUR KİLİS (Başkan Yrd.)

* MEHMET BAL (Üye) * BAYAZIT DÖNER (Üye)

* HALİL UYSAL  (Üye) * ALİ GÜVEN (Üye)

* ERTUĞRUL OĞUZ  (Üye) * SEZGİN KAYAGİL (Üye)

* BİLAL KALP (Üye)

* MEHMET ÇITIRKI  (Üye)

3. MESLEK KOMİTESİ 4. MESLEK KOMİTESİ 

* NECDET UĞUR  ( Başkan ) * TÜRKAY ORAL  ( Başkan )

* ATA ÖZTÜRK (Başkan Yrd.) * MUSTAFA AYHAN (Başkan Yrd.)

* FERUDUN TORUNOĞLU  (Üye) * AGAH EMİN ÇİLİNGİR (Üye)

* BÜLENT ÖZGERİŞ (Üye) * AYHAN ŞEN (Üye)

* GALİP ÖZGERİŞ (Üye) * ABDULLAH ATMACA (Üye)
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MESLEK KOMİTELERİMİZ

5. MESLEK KOMİTESİ 6. MESLEK KOMİTESİ 

* ARİF ASLAN ( Başkan ) * MEHMET BOZKURT ( Başkan )

* AHMET KESKİN (Başkan Yrd.) * ÜMİT TUNA (Başkan Yrd.)

* HÜSEYİN DENİZ (Üye) * MEHMET YILMAZ  (Üye)

* MUSTAFA YILDIZ  (Üye) * MESUT AYDIN (Üye)

* ADEM ŞEN (Üye) * HABİBE CEREN (Üye)

* ABDULLAH ACAR (Üye)

* MEHMET KAPLAN (Üye)

7. MESLEK KOMİTESİ 8. MESLEK KOMİTESİ 

* MİTHAT KADIOĞLU ( Başkan ) * TUĞBA DOĞAN ( Başkan )

* OSMAN NURİ ATAŞ (Başkan Yrd.) * MUSTAFA KARAHAN (Başkan Yrd.)

* HABİB KARCI (Üye) * HÜSNÜ CEREN  (Üye)

* MUSTAFA UMUT YILMAZ (Üye) * MEHMET UZAY ÜNLÜSELEK (Üye)

* HAYATİ AKBAŞ (Üye) * MUSTAFA TEZCAN (Üye)
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MESLEK KOMİTELERİMİZ

9. MESLEK KOMİTESİ 10. MESLEK KOMİTESİ 

* İSMAİL OĞUZ ( Başkan ) * GÖNÜL ÖZDEMİR ( Başkan )

* MUSTAFA ÇETİNKAYA (Başkan Yrd.) * DURMUŞ ALİ BAZ (Başkan Yrd.)

* ÖZLEM ŞENGÜL (Üye) * SEDAT DOĞAN (Üye)

* İBRAHİM FATİH ÖĞÜR (Üye) * ERSİN KÖRHASANOĞULLARI (Üye)

* SERDAL BULUT (Üye) * VEDAT GİRGEÇ (Üye)

11. MESLEK KOMİTESİ 

* HİLMİ KÖRHASANOĞULLARI ( Başkan )

* MEHMET UYSAL (Başkan Yrd.)

* SADET TUNA (Üye)

* YENER FAZLIOĞLU (Üye)

* MUHAMMET DAŞCI (Üye)

* SUAT BOZDOĞAN (Üye)

* HÜSEYİN BEŞLİK (Üye)
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YÜKSEK İSTİŞARE KURULU

YÜKSEK İSTİŞARE KURULU  
ÜYELERİ

* FERUDUN TORUNOĞLU ( Başkan )

* AGAH EMİN ÇİLİNGİR (Üye)

* ERSİN KÖRHASANOĞULLARI (Üye)

* DERYA TUNA KARAN (Üye)

* İBRAHİM ÇETİNKAYA (Üye)

* ESAT GÜÇLÜ (Üye)

* İSMET ORAL (Üye)

* AYŞE PETEK KADIOĞLU (Üye)

* EMEL KAYA (Üye)

* MEHMET ALİ YALÇIN (Üye)

* ARİF ASLAN (Üye)

* CANKUT DENİZ (Üye)
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AKREDİTASYON İZLEME KOMİTESİ

AKREDİTASYON İZLEME 
KOMİTESİ ÜYELERİ

AKREDİTASYON STRATEJİK 
PLANLAMA EKİBİ 

* FERUDUN TORUNOĞLU ( Başkan ) * AGAH EMİN ÇİLİNGİR ( Meclis Üyesi )

* SADET TUNA  (Üye) * MUSTAFA YILDIZ ( Meclis Üyesi )

* ABDULLAH FAHRETTİN ÖZTÜRK (Üye) * KAAN CEREN ( Meclis Üyesi )

* MUSTAFA UMUT YILMAZ (Üye) * MUHAMMET ŞİMŞEK (Genel Sekreter) 

* ERTUĞRUL OĞUZ (Üye)
* HÜSEYİN TEPEDELEN (Ticaret Sicili 

Müdürü)

* HÜSEYİN DENİZ (Üye)
* AYŞEGÜL KISAALİOĞLU (Akreditasyon

Sistem Sorumlusu)

* ADEM ŞEN (Üye)

* ERSİN KÖRHASANOĞULLARI (Üye)

* MUHAMMET ŞİMŞEK (Üye)

* AYŞEGÜL KISAALİOÜLU (Üye)
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KURULLAR VE KOMİSYONLAR

DİSİPLİN KURULU 
BÜTÇE VE HESAPLARI   

İNCELEME TETKİK KOMİSYONU

* ALİ VAROL GÜNAY ( Başkan ) * AGAH EMİN ÇİLİNGİR ( Başkan )

* HÜDAVER ERGİR  * İSMAİL OĞUZ ( Başkan Yrd. )

* İBRAHİM ÜNLÜ * ALİ BAKİ (Raportör) 

* MUSTAFA ÖZGÜL

* BÜNYAMİN KOZAK

* MUSTAFA ÇETİNKAYA

MAL VE HİZMET ALIM
SATIM KOMİSYONU

* MUSTAFA YILDIZ ( Başkan )

* ERTUĞRUL OĞUZ ( Başkan Yrd. )

* İBRAHİM FATİH ÖĞÜR (Raportör)
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ORGANİZASYON ŞEMASI

Organizasyon Şeması ( ŞM-001)

ANAMUR TİCARET ve SANAYİ ODASI

MECLİSİ

YÖNETİM KURULU MECLİS BAŞKANI

YÖNETİM KURULU

BAŞKANI

GENEL SEKRETER

AKREDİTASYON

SORUMLUSU

POLİTİKA TEMSİL

SORUMLUSU

TİCARET SİCİL

MÜDÜRÜ

MUHASEBE

MEMURU

BASIN HALKLA

İLİŞKİLER

SORUMLUSU

BİLGİ İŞLEM

SORUMLUSU

ODA SİCİL

MEMURU
HİZMETLİ

DIŞ TİCARET

SORUMLUSU

DIŞ TİCARET EKİBİ

TİCARET SİCİL

MÜDÜRÜ

YARDIMCISI

EĞİTİM

ARAŞTIRMA

SORUMLUSU

VEZNEDAR
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2018-2019-2020
BÜTÇE GERÇEKLEŞMELERİ

YIL BÜTÇE (TL)
GERÇEKLEŞEN 

(TL)
GERÇEKLEŞME 

ORANI (%)

OCAK-ARALIK
2018

GELİRLER 715.000,00 TL 583.204,25 TL 81,57%

GİDERLER 715,000,00 TL 497.545,19 TL 69,59%

OCAK-ARALIK
2019

GELİRLER 760.000,00 TL 627.301,20 TL 82,54%

GİDERLER 760.000,00 TL 545.401,00 TL 71,76%

OCAK-ARALIK
2020

GELİRLER 1.106.050,00 TL 986.227,21 TL 89,17%

GİDERLER 1.106.050,00 TL 778.720,28 TL 70,41%

OCAK-ARALIK

2018 GELİRLER 

715.000,00 TL 

18%
OCAK-ARALIK   

2018  

GİDERLER 

715.000,00 TL

30%

OCAK-ARALIK

2019 GELİRLER 

760.000,00 TL

17%

OCAK-ARALIK

2020 

GİDERLER 

1.106.050,00 

TL

29%

OCAK-ARALIK

2020 GELİRLER 

1.106.050,00  

TL

10%

OCAK-ARALIK

2019 

GİDERLER 

760.000,00 TL

28%

YILLARA GÖRE BÜTÇE VERİLERİ
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FAALİYETLER

ODA KAYIT İŞLEMLERİ

Odamızda; 
2019 yılı sonu itibariyle 

96 adet Anonim Şirket, 544 
adet Limited Şirket, 668 adet 

Gerçek Kişi ve 72 adet 
Kooperatif olmak üzere 

toplam 1382 üyenin kaydı 
devam etmekte olup, 2020 yılı 

sonu itibariyle 102 adet 
Anonim Şirket, 571 adet 
Limited Şirket, 688 adet 
Gerçek Kişi ve 85 adet 

Kooperatif olmak üzere 
toplam 1446 üyenin kaydı 

devam etmektedir.Yeni 
Kayıtlar tabloda gösterilmiştir.

2019-2020 YILLARINA GÖRE 
YENİ ÜYE KAYIT TABLOSU

TÜRÜ 2019 2020

ANONİM ŞİRKET 6 9

LİMİTED ŞİRKET 28 35

GERÇEK KİŞİ 52 54

KOOPERATİF 2 4

TOPLAM 88 102
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ANONİM ŞİRKET
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FAALİYETLER

ODA KAYIT TERKİN İŞLEMLERİ

Odamızda; 
2019 yılı sonu itibariyle 

96 adet Anonim Şirket, 544 
adet Limited Şirket, 668 adet 

Gerçek Kişi ve 72 adet 
Kooperatif olmak üzere 

toplam 1382 üyenin kaydı 
devam etmekte olup, 2020 yılı 

sonu itibariyle 102 adet 
Anonim Şirket, 571 adet 
Limited Şirket, 688 adet 
Gerçek Kişi ve 85 adet 

Kooperatif olmak üzere 
toplam 1446 üyenin kaydı 
devam etmektedir. 2019 ve 

2020 Yılı kayıt terkinleri 
tabloda gösterilmiştir.

2019-2020 YILLARINA GÖRE 
KAYIT TERKİN TABLOSU

TÜRÜ 2019 2020

ANONİM ŞİRKET 4 3

LİMİTED ŞİRKET 5 6

GERÇEK KİŞİ 12 25

KOOPERATİF 2 1

TOPLAM 23 35
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FAALİYETLER
ÜYE İŞLEMLERİ

ÜYE BİLGİ GÜNCELLEME

Odamız üyeleri telefonla 
aranmak veya bir fiil görüşülmek 

suretiyle  2020 yılı sonunda 
toplamda ortalama 1250 

üyemizin telefon bilgisi ve 550  
üyemizin  e-mail adresi bilgileri 

öğrenilmek suretiyle 
güncellenmesi  sağlanmıştır.

2019 yılı içerisinde 
Üyelerimize (Faaliyet 
Belgesi, ihale durum 
Belgesi Ortaklık teyit 
belgesi, Ticaret Sicil 
Tastiknamesi ve Sicil 

kayıt Sureti vb.) toplam 
2409 adet Belge verilmiş 
olup, 2020 yılı içerisinde 

ise 2528 adet belge 

verilmiştir.
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FAALİYETLER
Bilgi ve Belge talepleri ile Resmi

talep yazışmalar

Çeşitli Kurum ve 
Kuruluşlardan 

Odamıza ; 2019 yılı 
içerisinde toplam 
1358 adet yazı ve 

2020 yılı içerisinde 
toplam 1637 adet 

yazı gelmiştir.

Seri 1

Seri 2
0

100

200

300

400

500

600

TOBB
RESMİ

KURUMLAR ODALAR
MAHK.İCRA

VB. DİĞER

YILLARA GÖRE GELEN EVRAK GRAFİĞİ

YILLARA GÖRE 
GELEN EVRAK TABLOSU

KURUMLAR 2019 2020

TOBB 455 529

RESMİ KURUMLAR 393 435

ODALAR 121 84

MAHK. İCRA  VB. 135 78

DİĞER 254 511

TOPLAM 1358 1637



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

FAALİYETLER
Bilgi ve Belge talepleri ile Resmi

talep yazışmalar

Çeşitli Kamu Kurum ve 
Kuruluşları ile 

üyelerimizin yazılı 
talepleri istinaden ve 

Odamız ihtiyacı olarak  
2019 yılı içerisinde 

toplam 721 adet ve 2020 
yılı içerisinde toplam 

823 adet cevaben veya 
bilgi talepli yazı 

yazılmıştır.

Seri 1

Seri 2
0

100

200

300

400

500

TOBB
RESMİ

KURUMLAR ODALAR ve
ÜYELER MAHK.İCRA

VB. DİĞER

YILLARA GÖRE GİDEN EVRAK GRAFİĞİ

YILLARA GÖRE 
GİDEN EVRAK TABLOSU

KURUMLAR 2019 2020

TOBB 82 79

RESMİ KURUMLAR 365 313

ODALAR ve ÜYELER 195 368

MAHK. İCRA  VB. 25 20

DİĞER 54 43

TOPLAM 721 823
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ANAMUR 
TİCARET VE SANAYİ ODASI 

2020 YILI 
LOBİCİLİK VE ÜYE HİZMET 

FAALİYETLERİ

Kaynak: IMF, EUROSTAT
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ODAMIZIN GİRİŞİMLERİ  NETİCESİNDE MERSİN TİCARET BORSASI 
YETKİLİSİNCE AYDA BİR GÜN ODAMIZ HİZMET BİNASINDA VERİLMEKTE 
OLAN BORSA TESCİLİ YAPILMASI HİZMETİ  PANDEMİ SÜRECİNDEKİ 
KURALLARA RİAYET EDİLEREK 2020 YILINDADA VERİLMEYE DEVAM ETTİ
 Odamız Üyelerinin iş ve işlemlerini kolaylaştırmak maksadıyla ; 

Anamur ve Bozyazı İlçelerimizin Mersin İlimize olan uzaklığı da göz 
önüne alınarak Ticaret Borsası tescil işlemlerinin Odamız hizmet 
Binasında verilmesi yönündeki girişim ve çabalarımız sonucunda ,  
Mersin Ticaret Borsamız görevli personelleri vasıtasıyla Coronavirüs
(Covid-19) Pandemi döneminde  alınan tedbirlerde göz önüne 
alınarak  Ayda bir gün Odamız Hizmet Binasında verilmeye başlanan 
Borsa tescil hizmeti 2020  yılında  da verilmeye devam etmiştir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODAMIZIN GİRİŞİMLERİ  NETİCESİNDE MERSİN TİCARET BORSASI 
YETKİLİSİNCE AYDA BİR GÜN ODAMIZ HİZMET BİNASINDA VERİLMEKTE 
OLAN BORSA TESCİLİ YAPILMASI HİZMETİ  PANDEMİ SÜRECİNDEKİ 
KURALLARA RİAYET EDİLEREK 2020 YILINDADA VERİLMEYE DEVAM ETTİ

 Odamızın taleplerine istinaden başlayan ve Coronavirüs (Covid-19) 
Pandemi dönemimde  alınan tedbirlere istinaden 2020 yılı Nisan , 
Mayıs ve Haziran Aylarında ertelenen Borsa tescil hizmetinin ayda 
bir sefer Odamız Hizmet Binasında verilmesine ilişkin olmak üzere 
Mersin Ticaret Borsamız görevli personelleri 2020 yılı içerisinde de 
Odamıza gelerek 22 Ocak 2020 Çarşamba günü , 21 Şubat 2020 
Cuma günü , 20 Mart 2020 Cuma günü , 21 Temmuz 2020 Salı günü , 
21 Ağustos 2020 Cuma günü , 23 Eylül 2020 Çarşamba günü , 21 
Ekim 2020 Çarşamba günü , 23 Kasım 2020 Pazartesi günü ve 23 
Aralık 2020 Çarşamba günü olmak üzere bu ayların mesai saatleri 
içerisinde Odamız Hizmet Binasında Her türlü Tarım Ürününün Borsa 
tescil işlemlerini gerçekleştirmişlerdir. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODAMIZIN GİRİŞİMLERİ  NETİCESİNDE MERSİN TİCARET BORSASI 
YETKİLİSİNCE AYDA BİR GÜN ODAMIZ HİZMET BİNASINDA VERİLMEKTE 
OLAN BORSA TESCİLİ YAPILMASI HİZMETİ  PANDEMİ SÜRECİNDEKİ 
KURALLARA RİAYET EDİLEREK 2020 YILINDADA VERİLMEYE DEVAM ETTİ

 Bu hizmeti mahallinde talep eden Odamız üyeleri bu hizmet 
hakkında Kurumsal SMS ve Basın yoluyla bilgilendirilmiş ve Ayrıca 
Anamur ve Bozyazı İlçelerimizde faaliyet gösteren ve üyelerimizin 
temsilcisi olan Muhasebecilerinin de bilgilendirilmesi maksadıyla 
Muhasebeciler Odası Temsilciliğine her borsa tescil günü yazılı ve 
resmi olarak bildirilmek suretiyle haberdar olmaları sağlanmıştır. 

 Anamur ve Bozyazı İlçelerimizde faaliyet gösteren üyelerimizin Bu 
hizmeti mahallinde her ay alabilmesi ve bilgilendirilmeleri 
hususundaki girişimlerimiz ve hassasiyetimiz 2021 yılında da 
devam edecektir. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

BİRLİĞİMİZİN DAVET  İLE 17-18 OCAK 2020 TARİHLERİNDE ANKARA’DA 
YAPILAN BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILAN ODAMIZ HEYETİNCE 
SAYIN LÜTFİ ELVAN’A RESMİ BİR ZİYARET GERÇEKLEŞTİRİLDİ.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin davet etmesi ile Ankara’da 
yapılan Meclis üyeleri Bilgilendirme seminerine katılan Anamur 
Ticaret ve Sanayi Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz , Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu,  Meclis Başkan Yardımcıları  
Hüsnü Ceren ve Ayhan Şen, Meclis Katip Üyemiz Mesut Aydın , 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcılarımız Sadet Tuna ve Abdullah 
Fahrettin Öztürk , Yönetim Kurulu  Üyelerimiz Hüseyin Deniz ve 
Adem Şen, Meclis Üyemiz Ali Güven’den oluşan Odamız Heyetince 
17-18 Ocak 2020 tarihlerinde Eski Kalkınma Bakanımız , TBMM Plan 
ve Bütçe Komisyonu Başkanı Sn, Lütfi ELVAN’a Resmi bir ziyaret 
yapılmış ve Anamur ve Bozyazı İlçelerimiz ile Bölgemizin çözüm 
bekleyen sorunları D-400 Karayolunun bir an önce bitirilmesi , 
Anamur Gümrük Müdürlüğünün faaliyete geçirilmesi Anamur 
Organize Sanayi Bölgesinin bir an önce başlanarak bitirilmesi , 
Tarımsal Ürünlerimizin işlenmesi ve Turizmin desteklenerek 
Bölgemizin kalkındırılması vb. konuları dile getirilerek çözüm 
bulunması talep edilmiştir.

 Eski Kalkınma Bakanımız , TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu Başkanı 
Sn, Lütfi ELVAN ile yapılan görüşmemizde anlatılan Bölgesel 
Sorunlarımız hakkında destek istenmiştir. Sayın Lütfi ELVAN ilgili 
yerleri arayarak hassasiyet göstermiştir. 

 Bölgemizin sorunlarına  göstermiş oldukları hassasiyetten dolayı 
teşekkür ediyoruz.  Yapılan ziyaretlerimiz neticesinde Anamur ve 
Bozyazı İlçelerimizin sorunlarının süratle çözüme kavuşturulmasını 
temenni ediyoruz. 

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız İlçelerimizin her türlü sorununa 
gerekli hassasiyeti göstermeye devam edecektir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

BİRLİĞİMİZİN DAVET  İLE 17-18 OCAK 2020 TARİHLERİNDE ANKARA’DA 
YAPILAN BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILAN ODAMIZ HEYETİNCE 
SAYIN LÜTFİ ELVAN’A RESMİ BİR ZİYARET GERÇEKLEŞTİRİLDİ.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız heyetince Eski Kalkınma 
Bakanımız, TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu Başkanı Sn, Lütfi 
ELVAN’a yapılan resmi ziyaretimizde Bölgemizi tanıtıcı bir tablo 
hediye edilerek Anamur Muzu İkram ve takdim edilmiştir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ, ANAMUR BELEDİYE BAŞKANLIĞIMIZ   
VE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ İŞBİRLİĞİYLE BAŞLATILAN 
ANAMUR ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ YER SEÇİMİ GÖRÜŞMELERİ İÇİN 
20.02.2020 TARİHİNDE HİZMET BİNAMIZDA TOPLANTI YAPILDI 
 Anamur Kaymakamlığımızın himayelerinde Odamızın da katılımlarıyla 

yapılması için görüşmelerde bulunulan ve  Mersin Valiliğimizce 
yapılması uygun görülen , Anamur Organize Sanayi Bölgemiz Yer 
Seçimi hakkında görüşme yapmak üzere ; 20 Şubat 2020 tarihinde 
Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail Gültekin , Anamur Belediye 
Başkanımız Sn, Hidayet Kılınç , Oda Meclisi ve Yönetim Kurulu 
Başkanlarımız ile Yönetim Kurulu Üyelerimizin katılımı ile Odamız 
Hizmet Binasında toplantı yapılmış ve yapılacak olan Anamur 
Organize Sanayi Bölgemiz yer tespiti için Görüşleri alınmıştır. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ, ANAMUR BELEDİYE BAŞKANLIĞIMIZ   
VE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ İŞBİRLİĞİYLE BAŞLATILAN 
ANAMUR ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ YER SEÇİMİ GÖRÜŞMELERİ İÇİN 
20.02.2020 TARİHİNDE HİZMET BİNAMIZDA TOPLANTI YAPILDI 

 20 Şubat 2020 tarihinde Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail Gültekin , 
Anamur Belediye Başkanımız Sn, Hidayet Kılınç , Oda Meclisi ve 
Yönetim Kurulu Başkanlarımız ile Yönetim Kurulu Üyelerimizin ve Sivil 
toplum kuruluşu temsilcilerinin katılımı ile Odamız Hizmet Binasında 
yapılan toplantıda , yapılacak olan Anamur Organize Sanayi Bölgemiz 
yer tespiti için görüşleri alınmıştır. 

 Anamur İlçe Kaymakamımız İsmail Gültekin “Anamur’un Olmazsa 
Olmazı” Anamur’un kapasite olarak donanımlı bir Organize Sanayi 
Bölgesini kaldırabileceğini, bunu hak ettiğini belirterek Bölgesel 
kalkınmamız için gerekli olan Anamur Organize Sanayi Bölgesinin 
yapımı için her türlü çabanın sarfedileceğini belirtti. 

 Anamur Belediye Başkanı Hidayet Kılınç Organize Sanayi Bölgesi 
Anamur’un olmazsa olmazıdır ve geç kalınmış bir projedir. Benim 
dikkat çekmek istediğim başka bir konu trafik, nüfus ve ilçenin 
büyüme çapıdır. Bu gibi unsurlar göz önünde bulundurularak en 
uygun bölge seçilmelidir. Bu şekilde daha kalıcı daha uzun ömürlü bir 
organize sanayi bölgesi inşa etmiş oluruz dedi. 

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız yönetim Kurulu Başkanı Ferudun
Torunoğlu yapılan çalışmalar ve gelinen son nokta hakkında bilgi 
verdi. Yatırımcıları teşvik ederek Bölgesel kalkınmamıza katkı 
sağlayacak olan Anamur Organize Sanayi Bölgesinin yapılması için 
gerekli olan her türlü çabayı göstermeye devam edeceğiz , Konu 
hakkındaki çalışmaları yakından takip ediyoruz. 

 Anamur Organize Sanayi Bölgesinin açılması için gerekli olan 
çalışmaların yapılması kararlaştırılarak toplantıya son verildi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN TALEBİNE İSTİNADEN 
02.03.2020 TARİHİNDE İDLİB’DE MEHMETÇİĞİMİZE KARŞI GERÇEKLEŞEN 
HAİN SALDIRIYA İLİŞKİN ORTAK BASIN AÇIKLAMASI YAPILMIŞTIR
 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce Ülkemizdeki Tüm Oda ve 

Borsalara gönderilen İdlib’de Mehmetçiğimize karşı gerçekleşen hain 
saldırıya ilişkin Ortak Basın Açıklaması  Birliğimizin talepleri 
doğrultusunda Tüm Türkiye de olduğu gibi 02.03.2020 Pazartesi 
günü Saat : 11.00’de Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız ve Anamur 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası’nın işbirliğiyle Basın açıklaması yapılmıştır.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız ve Anamur Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası ile birlikte yapılan Basın açıklamasına Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu, Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz, 
Anamur Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Ahmet Çetin ve Yönetim 
Kurulu üyeleri , Ziraat Odası Başkanı Ahmet Şeref Gümüş, Kamu-sen 
Anamur Temsilcisi Hayri Kılınç, Memur-sen Anamur Temsilcisi Hasan 
Demirel, Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Zümrüt Cömertler, TOBB 
Kadın Girişimciler İl Başkan Yardımcısı Neslihan Işık katılmışlardır. 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce hazırlanan ve aşağıda yazılı 
bulunan Basın açıklaması  okunarak kamuoyu ile paylaşılmıştır. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN TALEBİNE İSTİNADEN 
02.03.2020 TARİHİNDE İDLİB’DE MEHMETÇİĞİMİZE KARŞI GERÇEKLEŞEN 
HAİN SALDIRIYA İLİŞKİN ORTAK BASIN AÇIKLAMASI YAPILMIŞTIR

Ortak Basın Açıklaması

 Değerli basın mensupları, Hepiniz hoş geldiniz.

 Şu an 81 İl’de Türkiye’nin önde gelen 30’a yakın meslek örgütü, 
sendika konfederasyonu ve sivil toplum kuruluşu, hep birlikte bu 
açıklamayı yapıyoruz

 Bizler, her kritik dönemde milletimizin ve devletimizin yanında 
durduk

 Üstlendiğimiz sorumluluğun hakkını vererek hareket ettik

 Bugün de, İdlib’te gerçekleşen hain saldırıya ilişkin, ortak tepkimizi 
gösteriyoruz



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN TALEBİNE İSTİNADEN 
02.03.2020 TARİHİNDE İDLİB’DE MEHMETÇİĞİMİZE KARŞI GERÇEKLEŞEN 
HAİN SALDIRIYA İLİŞKİN ORTAK BASIN AÇIKLAMASI YAPILMIŞTIR

 Öncelikle vatanın huzuru, güvenliği ve mazlumları müdafaa etmek 
üzere üstlendikleri görevde şehit olan tüm kahraman askerlerimizin 
ruhları şad olsun Rabbim şehitlerimizin mekânını cennet, eylesin

 Yakınlarına sabır ve metanet, yaralılarımıza acil şifalar nasip 
eylesin. Milletimizin başı sağ olsun

 Askerlerimiz İdlib’de, hem ülke sınırlarımızı ve hem de mazlumları 
korumaktaydı

 Zira Suriye’de yaşanan zulümlere, yüzbinlerce sivilin zalimce 
katledilmesine, milyonların evinden, toprağından sürülmesine, 
dünya sessiz kaldı

 Türkiye’nin barış ve huzur odaklı çabalarıysa, ne yazık ki, pek çok 
ülkede karşılık görmedi Buradan tekrar sesleniyoruz

 Karşımızda, insanlıktan nasibini almamış, tüm ahlaki, insani ve dini 
değerleri hiçe sayan, kendi yurttaşlarını bile topraklarından eden, 
canlarına kasteden, zihniyete sahip bir rejim bulunuyor

 Suriye’yi her geçen gün daha da ağır bir yıkıma sürüklüyor

 İşte rejim güçleri son olarak da, yapılan anlaşmalara uymayarak, 
askerlerimizi kalleşçe pusuya düşürdü. Bu saldırı, asla kabul 
edilemez

 Dolayısıyla, masum insanları katleden ve ülkemizin güvenliğine de 
açık tehdit oluşturan bu rejim unsurlarına karşı sessiz kalmamız 
beklenemez

 Tarihi ve kültürel bağlarımız bulunan, rejimin zulmünden kaçan 
Suriyeli kardeşlerimizin yaşama hakkını korumak tarihi, insanı ve 
vicdani sorumluluğumuzdur
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN TALEBİNE İSTİNADEN 
02.03.2020 TARİHİNDE İDLİB’DE MEHMETÇİĞİMİZE KARŞI GERÇEKLEŞEN 
HAİN SALDIRIYA İLİŞKİN ORTAK BASIN AÇIKLAMASI YAPILMIŞTIR

 Türk Devleti ve Ordusu, bugüne kadar, Fırat Kalkanı, Zeytin Dalı ve 
Barış Pınarı harekâtıyla terör örgütlerine ve destekçilerine gereken 
cevabı en güçlü şekilde vermiştir

 Elbette bu acımasız saldırının sahipleri bunun bedelini ödeyecektir

 “Bahar Kalkanı” harekâtıyla da bu bedeli ödemeye de 
başlamışlardır.

 Şunu da herkes bilsin ki, biz, her türlü zorluğu aşmasını bilen bir 
milletiz

 Mevzubahis vatan olunca, tüm siyasi ve fikri ayrılıkları bir tarafta 
bırakırız

 İşte şimdi de birlik ve beraberlik içinde hareket ediyor, sabır ve 
dayanışma gösteriyoruz

 Ülkemizin menfaatlerini her şeyin üstünde tutuyoruz

 Bugün her zamankinden daha güçlü şekilde biriz, bütünüz ve 
birlikteyiz

 Türkiye’nin tüm kesimlerini temsil eden Mesleki ve Sivil Toplum 
Örgütleri olarak, bayrağımızın altında kenetlendik

 Katil rejime karşı kararlı şekilde mücadele eden devletimizin ve 
kahraman ordumuzun yanındayız

 Alınacak her kararın, atılacak her adımın arkasındayız

 Cenabı Hak ülkemizi korusun, milletimizin birliğini ve dirliğini 
muhafaza etsin, ordumuzu muzaffer kılsın.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVETİ BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 
10.04.2020  TARİHİNDE VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA YAPILAN 
TİCARET ODALARI KONSEY TOPLANTISINA ODAMIZDA KATILDI.

 Türkiye  Odalar ve Borsalar Odalar Birliğimizce Türk Özel Sektörünün 
karşılaştığı sorunların dile getirilmesi ve bu sorunların çözüme 
kavuşturulması amacıyla 10.04.2020 tarihinde video konferans 
aracılığıyla düzenlenen  Ticaret ve Sanayi Odaları , Ticaret Odaları  , 
Sanayi Odaları , Deniz Ticaret Odaları , Ticaret Borsaları Konsey 
toplantısına Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu katılarak 
toplantı gündemine aşağıda belirtmiş olduğumuz Üye sorunlarımızın 
ve çözüm önerilerimiz bildirilmiştir.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVETİ BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 
10.04.2020  TARİHİNDE VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA YAPILAN 
TİCARET ODALARI KONSEY TOPLANTISINA ODAMIZDA KATILDI.

 Sorun 1) KOBİ Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerin Türkiye 
ekonomisindeki yeri son derece önemlidir. Üretici ile Tüketici ve 
İmalat Sanayi arasında aracılık ederek Türk Ekonomisin sağlıklı bir 
şekilde büyümesi için mücadele eden ve bir o kadar da istihdam 
yaratarak Sosyal barışa katkı sağlayan KOBİ’lerimizin sistem 
içerisindeki yerinin korunması gerekmektedir. Yüksek Finansman 
faizi ve yapıcılıktan uzak şartlar ile varlığını devam ettiremez hale 
gelmelerine izin verilmemelidir. Faiz oranlarının makul bir seviyeye 
gelerek kalıcı olması sağlanmalıdır. 

 Çözüm Önerisi ) Halen Ülkemizde faaliyet gösteren Türkiye 
Ekonomisine ve Sosyal Barışına büyük katkı sağlayan  KOBİ Küçük ve 
Orta Ölçekli İşletmelerin hem hayatına devam etmesi ve hem de 
yüklenmiş olduğu misyonu sağlıklı bir şekilde yerine getirebilmesi 
için Finansmana erişiminin kolaylaştırılması ve Piyasa şartlarına göre 
hem rekabet edilebilir ve hem de makul bir faiz oranı ile elde 
edebilmesi için gerekli tedbirler alınarak hayata geçirilmelidir. Kayıt 
dışı Ekonomi ile mücadele edilerek gerekli tedbirler alınmalı ve 
Haksız rekabetin önüne geçilmelidir. Ülkemiz Ekonomisinde yüksek 
Katma değer yaratan firmalar ve Sektörler teşvik edilerek 
özendirilmelidir. Türk Finans sektörünün yapıcı ve kolaylaştırıcı 
olması veya olabilmesi için gerekli düzenlemeler yapılmalıdır. 
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVETİ BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 
10.04.2020  TARİHİNDE VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA YAPILAN 
TİCARET ODALARI KONSEY TOPLANTISINA ODAMIZDA KATILDI.

 .

 Sorun 2) Anamur ve Bozyazı ilçelerimiz , Bölgemiz Temiz uzun  sahile 
, Denize Yemyeşil bir Doğaya ve 4 Mevsim Tarım yapılabilen 
subtropikal , Ilıman bir iklime sahiptir. Bu Özelliklerinden dolayı 
Turizm ve Tarım yatırımları ile Sanayi yatırımları için özendirilmeli ve 
Yatırım teşvik Bölgesi kapsamına alınmalıdır.

 Çözüm Önerisi) Anamur'un Ören Bölgesinde Faaliyet göstermekte 
iken taşınan ve kapatılan Anamur Garnizon komutanlığının boşaltmış 
olduğu Bölgenin Turizm teşvik Bölgesi kapsamına alınması Özel 
müteşebbisin bu bölgede yatırım yapmasını sağlayacaktır. Özel 
Müteşebbisin bölgemizde yatırım yapmaya başlaması atıl Turizm 
potansiyelinin Bölgemiz ve Ülkemiz Ekonomisine kazandırılmasını 
sağlayıp istihdam yaratacaktır. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVETİ BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 
10.04.2020  TARİHİNDE VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA YAPILAN 
TİCARET ODALARI KONSEY TOPLANTISINA ODAMIZDA KATILDI.

 Yatırım yetersizliğinden Bölgemizin büyük Turizm potansiyeli atıl 
vaziyette beklemektedir. Ayrıca Bölgemizin yüksek rekoltedeki Yaş 
Sebze ve Meyve potansiyelinin imalat sanayinin teşvik edilmesi ve 
Alt yapı yatırımlarının yapılarak önünün açılması gerekmektedir.        
Atıl heba olan ürün kapasitesi işlenerek Türk ekonomisine 
kazandırılmalıdır. Bölgemizin Tarıma dayalı organize Sanayi Bölgesine 
acil ihtiyacı vardır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVETİ BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 
10.04.2020  TARİHİNDE VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA YAPILAN 
TİCARET ODALARI KONSEY TOPLANTISINA ODAMIZDA KATILDI.

 Sorun 3) Bölgemizin ve Ülkemizin Tarım , Sınai ve Hizmet 
Sektörlerinde , Bir fiil üretmek veya aracılık yapmak suretiyle Yurt 
dışına ihracat yapan ve Ülkemize yüksek katma değer yaratan 
Müteşebbislerimizin İş ve İşlemlerini kolaylaştırmak maksadıyla Yurt 
Dışına giriş ve çıkışlarının kolaylaştırılması sağlanarak teşvik edilmesi 
gerekmektedir. 

 Çözüm önerisi) Ülkemizin Tarım , Sınai ve Hizmet Sektörlerinde , Bir 
fiil üretmek veya aracılık yapmak suretiyle Yurt dışına ihracat yapan 
ve Ülkemize yüksek katma değer yaratan Müteşebbislerimizin İş ve 
İşlemlerini kolaylaştırmak maksadıyla Yurt Dışına giriş ve çıkışlarının 
kolaylaştırılması sağlanarak teşvik edilmesi gerekmektedir. Vize 
muafiyeti sağlanması ,Yeşil Pasaport verilmesi gibi bir uygulama 
büyük bir katkı sağlayacaktır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODAMIZIN GİRİŞİMLERİ NETİCESİNDE ANAMUR VE BOZYAZI 
İLÇELERİMİZİN TARIMSAL ÜRÜN POTANSİYELİ VE KATMA DEĞERİ YÜKSEK 
TARIMSAL ÜRÜNLER İLE İÇ VE DIŞ PAZARDA TALEP EDİLMEYE BAŞLANAN 
YENİ TARIMSAL ÜRÜNLERİMİZLE İLGİLİ A HABER A PARA PROGRAMINDA 
HABER YAPTIRILIP ÜLKEMİZ KAMUOYU BİLGİLENDİRİLDİ

 Odamızın da girişimleri neticesinde Anamur ve Bozyazı İlçelerimiz ile 
Bölgemiz için Ekonomik olarak büyük önem arz eden Çilek ve Muz 
ürünlerimiz ile İç ve Dış pazarlardan talep edilmeye başlanan 
Avakado ürünümüz  ile ilgili olarak Odamızın katkılarıyla özel haber 
yaptırıldı. Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu Odamız 
tarafından  davet edilerek getirilen Anamur İlçemizde ağırlanan A 
Haber A Para Programcısı Mehmet Miras ve ekibini Odamızda 
misafir etti ve Bölgesel sorunlarımızın çözümüne büyük katkı 
sağlayan  A Haber A Para Programcısı Mehmet Miras’a ve Kanal 33 
yapımcısı Ahmet Özdemir’e Teşekkür ederek Anamur ve Bozyazı 
ilçelerimizin Bölgesel sorunlarının kamuoyuna duyurdukları için ve 
tanıtımını yaptıkları için teşekkür etti.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODAMIZIN GİRİŞİMLERİ NETİCESİNDE ANAMUR VE BOZYAZI 
İLÇELERİMİZİN TARIMSAL ÜRÜN POTANSİYELİ VE KATMA DEĞERİ 
YÜKSEK TARIMSAL ÜRÜNLER İLE İÇ VE DIŞ PAZARDA TALEP EDİLMEYE 
BAŞLANAN YENİ TARIMSAL ÜRÜNLERİMİZLE İLGİLİ ATV A PARA 
PROGRAMINDA HABER YAPTIRILIP ÜLKEMİZ KAMUOYU BİLGİLENDİRİLDİ
 Anamur ve Bozyazı İlçelerimizin Son üç yıllık (2017, 2018,2019) 

gerçekleşen Muz , Çilek ve Avakado ürünlerimizin Ekim alanları , 
Tonajları ve mali değerleri ile İhracat verileri hakkında  Akdeniz 
İhracatçı Birliği verileri , İl - İlçe Tarım Müdürlükleri verileri , Tüik
verileri ve İhracat yapan üyelerimizin verileri toplanıp Bir dosya 
halinde hazırlanarak ATV A Para Programcısı Mehmet Miras ve ekibi 
ile paylaşıldı. Odamızın Ürünlerimizin tanıtımı ve Pazar paylarının 
arttırılması Bölgesel sorunlarının çözümlenmesi yönündeki çabaları 
devam edecektir.

ANAMUR - BOZYAZI  MUZ , ÇİLEK , AVAKADO EKİM ALANI ve TONAJI ile TUTARLARI

2017 2018 2019

Anamur Muz Ekim Alanı 26.500 Dk 31.000 Dk 32.000 Dk

Anamur Muz Tonaj Değeri 177.500 Ton (380.425.000.-TL) (678.880.000.-TL) (778.300.000.-TL)

Anamur Çilek Ekim Alanı 22.000 Dk 24.000 Dk 23.000 Dk

Anamur Çilek Tonaj Değeri 93.000 Ton (245.478.000.-TL) (387.840.000.-TL) (434.250.000.-TL)

Anamur Avakado Ekim Alanı 500 Dk 2250 Dk 2250 Dk

Anamur Avakado Tonaj Değeri 3.750 Ton (4.687.500.-TL) (25.312.500.-TL) (46.406.250.-TL)

Bozyazı Muz Ekim Alanı 8.620 Dk 8.720 Dk 9.340 Dk

Bozyazı Muz Tonaj Değeri 59.860 Ton 60.560 Ton 65.380 Ton

Bozyazı Çilek Ekim Alanı 750 Dk 750 Dk 750 Dk

Bozyazı Çilek Tonaj Değeri 3.750 Ton 3.750 Ton 3.750 Ton

Bozyazı Avakado Ekim Alanı --------------- --------------- ---------------

Bozyazı Avakado Tonaj Değeri --------------- --------------- ---------------



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU UYARI YAZILARIDA 
DEĞERLENDİRİLEREK 17.03.2020 TARİHİNDE ODAMIZ HİZMET BİNASI 
TÜM BİRİMLERİ DEZENFEKTE EDİLEREK İLAÇLATILMIŞTIR. 

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamızca  Son günlerde tüm Dünyada 
yaşanan Koronavirüs (Covid 19) salgını sebebiyle , hem Ülkemizde 
yaşanacak olan olumsuzlukları en aza indirmek için ve hem de 
Odamız Mensupları ile Ailelerinin , Odamıza gelen Üyelerimiz ile 
Ailelerinin ve hemşerilerimizin Yeni Koronavirüs’ten ( Covid – 19 ) 
etkilenmesinin önlenmesi ve virüsün yaygınlaşmasının engellenmesi 
amacıyla Odamız Hizmet Binası tüm birimleri dezenfekte edilerek 
ilaçlatılmıştır. Bu konudaki hassasiyetimiz devam edecektir.

 Anamur ve Bozyazılı Hemşerilerimizin , Odamız Mensupları ile 
Ailelerinin ve Ülkemiz Vatandaşları ile Ailelerinin , Dünyada yaşayan 
Tüm İnsanların en az zararla Sağlıklı bir şekilde bu musibetten 
kurtulmasını temenni ediyoruz.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU UYARI YAZILARIDA 
DEĞERLENDİRİLEREK 17.03.2020 TARİHİNDE ODAMIZ HİZMET BİNASI 
TÜM BİRİMLERİ DEZENFEKTE EDİLEREK İLAÇLATILMIŞTIR. 

 .



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU “ KORONAVİRÜSE 
KARŞI İŞ YERLERİNİN UYGULAMASI GEREKEN 7 KURAL “  ÜYELERİMİZİN 
BİLGİSİNE SUNULARAK FAYDALANMAMALARI SAĞLANMIŞTIR. 

 .



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE İŞ DÜNYASININ YAŞADIĞI SIKINTILARIN 
VE  ÇÖZÜM ÖNERİLERİNİN BİLDİRİLMESİ TALEPLERİNE İLİŞKİN OLARAK 
ODAMIZCA AŞAĞIDAKİ ŞEKİLDE GÖRÜŞLERİMİZ BİLDİRİLMİŞTİR. 

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin  16.03.2020 tarih 0332 / 1611 
sayılı yazıları ile Son günlerde tüm Dünyada ve Ülkemizde yaşanan 
Koronavirüs (Covid 19) salgını sebebiyle tüm iş dünyasının yaşadığı 
sıkıntılara ilişkin olmak üzere , Yaşanan sorunların ve çözüm 
önerilerinin ilgililere ulaştırılması için Odamız üyelerinin sorunları ve 
çözüm önerilerinin bildirilmesi istenmiş olduğundan , Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından 17.03.2020 
tarihinde aşağıdaki şekliyle sorunlar ve çözüm önerilerimiz ilgili 
mercilere ulaştırılmak üzere tarafımdan Odalar Birliğimize 
bildirilmiştir.

 İlgi sayılı yazınız konusu Koronavirüs (Covid 19) salgını sebebiyle 
yaşanan olumsuzluklara ilişkin olmak üzere ,  Halkımızın sağlığı için 
Devletimizce alınan tedbirler doğrultusunda kapatılan işyerleri  ve 
Yaşanan endişeler kaynaklı olarak , Ticarette yaşanan olumsuzluklar 
nedeniyle etkilenen Tüm Üyelerimizin talep ve beklentilerine ilişkin 
olmak üzere ;

 Mart ayında yatırılacak olan Gelir ve Kurumlar vergisi 1 inci 
taksidinin 3 ay süre ertelenmesi,

 İşçi sigortaları  Prim ödemelerinin 3 ay süre ile ertelenmesi,

 Zirai Kredi faizi ve Ana Para taksit ödemelerinin 3 ay süre ile 
ertelenmesi,

 Esnaf ve Tacire Devlet Destekli düşük faizli 24 ay vadeli 6 şar ay taksit 
ödemeli Nefes  kredisi verilmesi,

 2020 yılında Ülkemiz Turizminin yaşaması muhtemel olumsuzluklara 
karşı alınması gereken tedbirlerin acilen alınması,

 Bu vesileyle Ülkemizi de etkisine alan  Koronavirüsten (Covid 19) 
kaynaklanan Küresel Krizin olumsuz etkilerinin,  Ülkemizce en az 
zararla atlatılması ana dileğimizdir .Arz ederim. Saygılarımla  
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE İŞ DÜNYASININ YAŞADIĞI SIKINTILARIN 
VE  ÇÖZÜM ÖNERİLERİNİN BİLDİRİLMESİ TALEPLERİNE İLİŞKİN OLARAK 
ODAMIZCA AŞAĞIDAKİ ŞEKİLDE GÖRÜŞLERİMİZ BİLDİRİLMİŞTİR. 

 Koronavirüs (Covid 19) salgını sebebiyle yaşanan olumsuzluklara 
ilişkin olmak üzere ,  Halkımızın sağlığı için Devletimizce alınan 
tedbirler doğrultusunda kapatılan işyerleri  ve Yaşanan endişeler 
kaynaklı olarak , Ticarette yaşanan olumsuzluklar nedeniyle 
etkilenen Tüm Üyelerimizin talep ve beklentilerine ilişkin olmak 
üzere , Ülkemizi de etkisine alan  Koronavirüsten (Covid 19) salgını 
sebebiyle kaynaklanan Küresel Krizin olumsuz etkilerinin,  Ülkemiz 
ve Bölgemiz için en az zararla atlatılması ana dileğimizdir. Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliğimizin Birlik Başkanımız Sayın M. Rifat
Hisarcıklıoğlu Başkanlığında göstermiş olduğu hassasiyet ve çabalar 
için teşekkür ediyoruz ve takdirle karşılıyoruz. 

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odası olarak ortaya çıkan ve çıkabilecek 
olan olağanüstü durumlarda Üyelerimizin hak ve menfaatlerinin 
aranması ve korunması ticari faaliyetlerinin kolaylaştırması için 
gerekli çaba ve gayretleri göstermeye devam edeceğiz, Ülkemiz ve 
Milletimiz ile Tüm Dünyanın bu küresel salgından en az zararla ve 
Sağlıklı bir şekilde kurtulmasını temenni ediyoruz.

Önemle bilgilerinize rica olunur. 

Ferudun TORUNOĞLU

Yönetim Kurulu Başkanı 
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU “ KORONAVİRÜS 
RİSKİNE KARŞI UYGULAMASI GEREKEN 14 KURAL “ ÜYELERİMİZİN 
BİLGİSİNE SUNULARAK FAYDALANMAMALARI SAĞLANMIŞTIR. 

 . 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU “ KORONAVİRÜSE 
KARŞI DOĞRU EL YIKAMA TEMİZLİK HİJYEN  KURALI“  ÜYELERİMİZİN 
BİLGİSİNE SUNULARAK FAYDALANMAMALARI SAĞLANMIŞTIR. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

SERA İMALATÇISI ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE İSTİNADEN  
KORONAVİRÜS  (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE ZİRAAT BANKASI İLE 
SERA YAPIM KREDİLERİ İLE İLGİLİ YAŞADIKLARI SORUNLARI BİRLİK 
BAŞKANIMIZA BİLDİRİLEREK ÇÖZÜLMESİ  SAĞLANMIŞTIR. 

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından Birlik 
Başkanımız Sn, M. Rifat HİSARCIKLIOĞLU’na Üyelerimizin Ziraat 
Bankası ile Sera yapım Kredisi ile ilgili olarak yaşadıkları sorunların 
çözülmesine ilişkin olmak üzere göndermiş olduğu yardım talep 
yazısında;

 Sayın Başkanım,   Odamız İşyeri çevresi içerisinde bulunan Anamur 
ve Bozyazı ilçelerimizde Odamız Üyesi Yaş sebze ve Meyve Ticareti 
ile iştigal eden üyelerimiz ile Aynı zamanda Zirai üretim yapan 
üyelerimiz tarafından verilen ve bir sureti ekte bulunan talep 
dilekçeleri ve eklerinde , Son günlerde tüm Dünyada ve Ülkemizde 
yaşanan Koronavirüs (Covid 19) salgını sebebiyle tüm iş dünyasının 
yaşadığı sıkıntılara ilişkin olmak üzere , salgın sebebiyle yaşanan 
olumsuzluklara ilişkin olmak üzere ,  Halkımızın sağlığı için 
Devletimizce alınan tedbirler doğrultusunda kapatılan işyerleri  ve 
Yaşanan endişeler kaynaklı olarak , Ticarette yaşanan olumsuzluklar 
nedeniyle etkilenen Tüm Üyelerimizin talep ve beklentilerine ilişkin 
olmak üzere

 Yaşanan sorunların ve çözüm önerilerinin ilgililere ulaştırılması için 
Odamız üyelerinin sorunları ve çözüm önerilerinin bildirilmesi 
istenmiş olup

 İlçemizde Örtü altı ürün (Muz ,Çilek vb.) yetiştiriciliği için yapılmakta 
olan Mimari statik ve Elektrik Projeleri gerektirmeyen beton tüneli 
olmayan basit örtü mahiyetinde , geçici ve söküp takılabilen seralar 
için Ziraat Bankasınca , 3194 sayılı İmar Kanununun 32. ve 42. 
Maddesi uygulanarak yapı Ruhsatı istenmekte olduğundan yüksek 
meblağlar ödemek zorunda kaldıklarından mağduriyetlerinin 
giderilmesini talep etmişlerdir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

SERA İMALATÇISI ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE İSTİNADEN  
KORONAVİRÜS  (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE ZİRAAT BANKASI İLE 
SERA YAPIM KREDİLERİ İLE İLGİLİ YAŞADIKLARI SORUNLARI BİRLİK 
BAŞKANIMIZA BİLDİRİLEREK ÇÖZÜLMESİ  SAĞLANMIŞTIR. 

 Ayrıca Dilekçelerinde Plansız alanlar yönetmeliğinin yapı koşullarına 
ilişkin 63. Maddesinde ‘’Yerleşme ve yerleşik alanlar dışı yerlerde 
bulunan alanlarda tarımsal üretimi korumak amacı ile entegre yapı 
niteliğinde olmayan basit örtü niteliğinde seralar yapı inşaat 
katsayısına tabi değildir.’’ Denilmekte olduğunu ve Anamur 
Belediyesinin Zaten Tarımsal amaçlı yapılan seralar için Ruhsat 
düzenlenmediği ve bunun üzerine de Ruhsat şartı aranmayacağına 
ilişkin Meclis kararının var olduğu da belirtilmektedir.

 Akdeniz Bölgemizde Ülkemiz Ekonomisine ve İstihdama büyük 
katkılar sağlamakta olan , Odamız Üyesi Sera imalatçıları ile Tarımsal 
üreticilerin mağduriyetinin Giderilmesi hususunda Yardım ve 
Desteklerinizi Arz ederim. Saygılarımla

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odası olarak Bölgesel sorunlarımız ile 
Üyelerimizin Odamıza iletmiş oldukları bu gibi ticari faaliyetlerinin 
kolaylaştırılmasına ilişkin sorunlarına göstermiş olduğumuz 
hassasiyet devam edecektir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU “ KORONAVİRÜSE 
KARŞI MARKETLERİN UYMASI GEREKEN KURALLARA İLİŞKİN  AFİŞLER 
ODAMIZCA BASTIRILIP BASIN HUZURUNDA İŞYERLERİNE ASILMIŞTIR.. 

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin talimat yazıları ve Koronavirüs
(Covid 19) salgını sebebiyle yaşanan olumsuzluklara ilişkin olmak 
üzere , Halkımızın sağlığı için Devletimizce 50 metrekareden büyük 
olan Market işyerlerinde bir seferde alınacak olan müşteri sayılarına 
ilişkin olarak alınan tedbirler ve kriterler kapsamında Odamızca 
yapıştırmalı afiş bastırılarak Market işletmeciliği işi ile iştigal eden 
üyelerimiz ile market sahiplerinin işyerlerine Anamur Kaymakamımız 
İsmail Gültekin , Anamur Belediye Başkanımız Hidayet Kılınç ve 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu ve Basın 
Mensuplarından oluşan bir heyetle afişler yapıştırılarak alınacak 
müşteri sayısı hesaplanıp afişler üzerine yazıldı.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN KORONAVİRÜS               
(COVİD 19) SALGINI SEBEBİYLE GÖNDERMİŞ OLDUĞU “ KORONAVİRÜSE 
KARŞI MARKETLERİN UYMASI GEREKEN KURALLARA İLİŞKİN  AFİŞLER 
ODAMIZCA BASTIRILIP BASIN HUZURUNDA İŞYERLERİNE ASILMIŞTIR.. 

 .
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN VE ODAMIZIN KATKISI 
İLE 2020 YILI NİSAN AYINDA ÜYELERİMİZİN FAYDALANMASI İÇİN DÜŞÜK 
FAİZLİ UYGUN ÖDEME KOŞULLU NEFES KREDİSİ PROJESİ BAŞLATILARAK 
TALEP EDEN ÜYELERİMİİZN İSTİFADESİNE SUNULMUŞTUR.
 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin Ortaya çıkan Coranavirüs

(Covid 19) salgınının Ekonomiye vermiş olduğu olumsuz etkilerin 
hafifletilmesi maksadıyla Nefes Kredisi benzeri bir Projenin 
gerçekleştirilmesi planlanmakta olduğunu bahisle, Odamızın taahhüt 
edebileceği mevduat miktarının bildirilmesi taleplerine ilişkin olmak 
üzere , Odamız Yönetim Kurulu ve  Meclisi tarafından yapılan istişare 
neticesinde ; Ortaya çıkan Coronavirüs (Covid-19) salgınının 
Ekonomiye vermiş olduğu olumsuz etkilerin hafifletilmesi 
maksadıyla Nefes Kredisi benzeri Üyelerimize ucuz kredi temin 
etmek  maksadıyla yapılacak olan Proje Odamız tarafından da uygun 
görülerek Odalar Birliğimizin KOBİ Destek (Nefes) Kredisi
kampanyası konulu Üyelerimize ucuz kredi temin etmek  maksadıyla 
yapılan projeye Odamızda kaynak aktarmıştır.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin ve Odamızın katkısı ile 
yapılması kararlaştırılan  2020 Nefes Kredisi Projesine ilişkin olmak 
üzere Birliğimizce Krediye ilişkin protokolün 27 Nisan 2020 tarihinde 
Denizbank ve Kredi Garanti Fonu ile imzalanmış olduğu 
bildirildiğinden ve Bununla birlikte ilerleyen haftalarda kamu 
bankalarımızın da projeye dahil olmasının ihtimal dahilinde olduğu 
belirtildiğinden, 2020 Nefes Kredisi’ne ilişkin olmak üzere;

 Odalar Birliğimizin yazılarında da belirtildiği gibi, Odamız Yönetim 
Kurulunca taahhüt edilen -200.000,00.-TL’nin (İkiyüzbintürklirası) 
kamu bankalarının da katılmasının muhtemel olduğu da dikkate 
alınarak Odamızca taahhüt edilen -100.000,00.-TL’ nin Odamız adına 
Denizbank Anamur Şubesinde açılan Vadeli hesaba yatırılmıştır. 
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN VE ODAMIZIN KATKISI 
İLE 2020 YILI NİSAN AYINDA ÜYELERİMİZİN FAYDALANMASI İÇİN DÜŞÜK 
FAİZLİ UYGUN ÖDEME KOŞULLU NEFES KREDİSİ PROJESİ BAŞLATILARAK 
TALEP EDEN ÜYELERİMİİZN İSTİFADESİNE SUNULMUŞTUR.
 KOBİ Destek (Nefes) Kredisi kampanyası konulu Üyelerimize ucuz 

kredi temin etmek  maksadıyla yapılan proje kapsamında Denizbank 
Anamur Şubesi ile Protokol imzalanmıştır. 
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN VE ODAMIZIN KATKISI 
İLE 2020 YILI NİSAN AYINDA ÜYELERİMİZİN FAYDALANMASI İÇİN DÜŞÜK 
FAİZLİ UYGUN ÖDEME KOŞULLU NEFES KREDİSİ PROJESİ BAŞLATILARAK 
TALEP EDEN ÜYELERİMİZN İSTİFADESİNE SUNULMUŞTUR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin yazılarında da belirtildiği gibi 
Daha fazla üyenin krediden faydalanabilmesini teminen
oda/borsalarca kullandırılacak kredilerin azami limitinin 100 bin TL 
olduğu ve Bununla birlikte Hazine ve Maliye Bakanlığı ile KGF 
arasında imzalanan protokol çerçevesinde 3 milyon TL ve altında 
cirosu olan işletmeler azami 50.000 TL, 3 milyon TL ile 25 milyon TL 
(dahil) arasında cirosu olan işletmeler azami 100.000 TL 
kullanabileceği belirtilmiş olmakla beraber, 

 Odamızca Daha fazla üyemizin krediden faydalanabilmesini temin 
etmek maksadıyla e-posta yoluyla Birliğimize iletmiş olduğunuz 
yazımızda 3 milyon TL ve altında cirosu olan işletmelere azami -
50.000,00.-TL (Ellibintürklirası) Nefes Kredisi verilmesinin 
kararlaştırılmış olduğu, Ayrıca 29.04.2020 tarihinde başlayan 2020 
Nefes Kredisi Projesi için Odamız Meclis ve Yönetim Kurulu üyelerine 
şaibeye meydan vermemek için talepte bulunmamaları yönünde 
tavsiyede bulunulmuş olduğu ve Mayıs ile Haziran ayları boyunca 
Denizbanka verilmek üzere  üyelerimizin faaliyet belgesi taleplerinin 
karşılanmış bir çok üyemizin bu krediden faydalanmış olduğu , Ayrıca 
Odalar Birliğimizin anlaşma yapacak olduğu Kamu Bankası için 
Odamızın mali katkısının hazır olarak bekletilmiştir. 

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Üyelerimizin ticari faaliyetlerini 
daha rahat yapabilmeleri için ucuz finansmana erişmesi konusunda 
hassasiyet göstermeye devam edecektir.
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ÇİLEK ÜRETİCİ VE SATICISI OLAN ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE 
İSTİNADEN  KORONAVİRÜS (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE İHRACATI 
DURDUĞU İÇİN ZARAR ETMEYE BAŞLAYAN ÇİLEK’İN İHRACATININ 
AÇILMASI TALEPLERİ VE YAŞADIKLARI SORUNLAR BİRLİK BAŞKANIMIZA 
BİLDİRİLEREK ÇÖZÜLMESİ  SAĞLANMIŞTIR. 

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından Birlik 
Başkanımız Sn, M.Rifat HİSARCIKLIOĞLU’na Çilek Üreticisi ve Satıcısı 
olan Üyelerimizin yaşadıkları sorunların çözülmesi ve Çilek 
ihracatının yeniden başlatılması talebine ilişkin olmak üzere 
göndermiş olduğu yardım talep yazısında;

 Sayın Başkanım, Son günlerde tüm Dünyayı ve Ülkemizide etkisine 
alan Koronavirüs (Covid 19) salgınının ortaya çıkardığı olumsuz 
Ekonomik etkiler doğrultusunda , Odamız İşyeri çevresi içerisinde 
bulunan Anamur ve Bozyazı ilçelerimiz ile Akdeniz Bölgemizde kayıt 
içi ve kayıt dışı olmak üzere en fazla İstihdamı sağlayarak toplumsal 
barışa hizmet eden Tarım sektörümüzde ciddi sıkıntılar 
yaşanmaktadır.

 Odamız Üyesi Yaş sebze ve Meyve Ticareti ile iştigal eden üyelerimiz 
ve Aynı zamanda Zirai üretimde yapan üyelerimiz ile hemşerilerimiz, 
Ülkemizin Yaş sebze ve Meyve ihtiyacını karşıladıktan sonra Büyük 
bir kısmını yurt dışına İhraç ederek Ülkemiz Ekonomisine büyük 
katkıda bulundukları tarımsal Ürünlerimizden hasadı başlayan Çileğin 
üreticiden alış fiyatı maliyetinin altına düşmekte olduğu için gün 
geçtikçe zararlarını karşılayamaz hale gelmekte olduklarını ve Zirai 
üretim yapamaz duruma geleceklerini dile getirerek sorunlarının 
ilgili Mercilere iletilmesini talep etmekte ve Tarımsal destek 
sağlanmasını istemektedirler.

 Bütün bu olumsuzluklara ilişkin olmak üzere  Çilek İhracatının 
yeniden başlaması hususunda Odalar Birliğimizin öncülüğünde 
yapılacak girişimler ile Bölgemize has raf ömrü kısa olan ve kısa
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ÇİLEK ÜRETİCİ VE SATICISI OLAN ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE 
İSTİNADEN  KORONAVİRÜS (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE İHRACATI 
DURDUĞU İÇİN ZARAR ETMEYE BAŞLAYAN ÇİLEK’İN İHRACATININ 
AÇILMASI TALEPLERİ VE YAŞADIKLARI SORUNLAR BİRLİK BAŞKANIMIZA 
BİLDİRİLEREK ÇÖZÜLMESİ  SAĞLANMIŞTIR. 

 olduğu içinde en kısa zaman içerisinde tüketiciye ulaştırılması 
gereken Çileğin ve aynı sorunu yaşaması muhtemel olan diğer 
tarımsal ürünlerimizin Atıl kapasitesinin Gıda Sanayinin 
desteklenerek kullanılıp Ülkemiz ve Bölgemiz Ekonomisine 
kazandırılarak değerlendirilmesi için Odalar Birliğimizin öncülüğünde 
yapılacak girişimler sonucunda Tarımsal üreticilerimizin en az zararla 
bu süreci atlatacağına inanıyoruz. Ayrıca Bu süreçte Hal Rüsumunun 
kaldırılması veya asgari seviyeye çekilmesi de olumlu katkı 
sağlayacaktır. Bu Üreticilerimizin desteklenmesi Ülkemizin Tarımsal 
Üretiminde süreklilikte sağlayacaktır.

 Akdeniz Bölgemizde Ülkemiz Ekonomisine ve İstihdama büyük 
katkılar sağlamakta olan, Tarımsal üreticilerimizin mağduriyetinin 
Giderilmesi hususunda Yardım ve Desteklerinizi Arz ederim. 
Saygılarımla

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odası olarak Bölgesel sorunlarımız ile 
Üyelerimizin Odamıza iletmiş oldukları bu gibi ticari faaliyetlerinin 
kolaylaştırılmasına ilişkin sorunlarına göstermiş olduğumuz 
hassasiyet devam edecektir.
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ÇİLEK ÜRETİCİ VE SATICISI OLAN ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE 
İSTİNADEN  KORONAVİRÜS (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE İHRACATI 
DURDUĞU İÇİN ZARAR ETMEYE BAŞLAYAN ÇİLEK’İN İHRACATININ 
AÇILMASI VE YAŞANAN SORUNLARA DİKKAT ÇEKİLMESİ İÇİN DÜNYA 
EKONOMİ GAZETESİNDE YAYINLANMASI SAĞLANMIŞTIR. 

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından Dünya 
Ekonomi Gazetesine röportaj verilip çilek üretici ve satıcısı olan 
odamız üyelerinin sorunları anlatılarak Mehmet Nabi Batuk 
tarafından haber yapılması sağlanmıştır. Oda Meclis Başkanımız 
Mehmet Yılmaz ile birlikte gidilerek Anamur Hal Derneği Başkanı 
Orhun Yıldız’ında görüşleri alınmış ve Hal esnafı işyerleri ziyaret 
edilerek yaşanmakta olan sorunların Kamuoyunun bilgisine 
sunulması sağlanmıştır.
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ÇİLEK ÜRETİCİ VE SATICISI OLAN ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE 
İSTİNADEN  KORONAVİRÜS (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE İHRACATI 
DURDUĞU İÇİN ZARAR ETMEYE BAŞLAYAN ÇİLEK’İN İHRACATININ 
AÇILMASI VE YAŞANAN SORUNLARA DİKKAT ÇEKİLMESİ İÇİN DÜNYA 
EKONOMİ GAZETESİNDE YAYINLANMASI SAĞLANMIŞTIR. 

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu’nun Dünya Ekonomi 
Gazetesine aynı zamanda çilek üretici ve satıcısı olan odamız 
üyelerinin de yaşanmakta oldukları sorunlara ilişkin olarak Mehmet 
Nabi Batuk tarafından haber yapılan ve 03 Nisan 2020 tarihinde 
yayınlanan röportajında özetle; 

"Çilek ihracatı yeniden başlasın"

 Çilek üreticilerinin kayıplarının her geçen gün büyüdüğüne dikkat 
çeken Anamur Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Ferudun Torunoğlu, 
çilek gibi raf ömrü kısa ürünlerde ihracatı hızlandıracak 
uygulamaların geliştirilmesi çağrısı yaptı.

 Mersin’de hasadı başladığı halde ihracatının durması nedeniyle satış 
fiyatları gider maliyetlerinin altında kalan binlerce ton çileğin 
tarlalarda kaldığı belirtiliyor. Anamur Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Ferudun Torunoğlu, üreticilerinin kayıplarının büyümemesi için 
ihracatının yeniden başlatılması için uygulamaların geliştirilmesi 
çağrısı yaptı. Son 15 gündür çilek fiyatlarının hızla düşüş gösterdiğini 
dile getiren Torunoğlu, “Çiftçilerimiz çileğin satış fiyatının maliyetin 
altına düşmesinden dolayı gün geçtikçe masraflarını ve zararlarını 
karşılayamaz hale geliyor. Zirai üretim yapamaz duruma gelmekten 
korkan çiftçilerimiz sorunlarının ilgili mercilere iletilmesini talep 
ediyor ve tarımsal destek sağlanmasını istiyor” dedi.

 “Çilek gibi raf ömrü kısa olan ürünler, gıda sanayisinde 
değerlendirilmeli”

 Raf ömrü kısa olan çilek İhracatının yeniden başlaması için Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği’nin öncülüğünde girişimlerde bulunulması 
için çaba gösterdiklerini ifade eden Başkan Torunoğlu, “Çileğin ve 
aynı sorunu yaşaması muhtemel olan diğer tarımsal ürünlerimiz için
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ÇİLEK ÜRETİCİ VE SATICISI OLAN ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİNE 
İSTİNADEN  KORONAVİRÜS (COVİD 19) PANDEMİ SÜRECİNDE İHRACATI 
DURDUĞU İÇİN ZARAR ETMEYE BAŞLAYAN ÇİLEK’İN İHRACATININ 
AÇILMASI VE YAŞANAN SORUNLARA DİKKAT ÇEKİLMESİ İÇİN DÜNYA 
EKONOMİ GAZETESİNDE YAYINLANMASI SAĞLANMIŞTIR. 

 gıda sanayisinin atıl kapasitesinin desteklenerek kullanılıp ülkemiz ve 
bölgemiz ekonomisine kazandırılarak değerlendirilmesi için TOBB 
öncülüğünde yapılacak girişimler sonucunda tarımsal üreticilerimizin 
en az zararla bu süreci atlatacağına inanıyoruz. Ayrıca bu süreçte Hal 
Rüsumunun kaldırılması veya asgari seviyeye çekilmesi de olumlu 
katkı sağlayacaktır. Üreticilerimizin bu noktalarda desteklenmesi 
ülkemizin tarımsal üretiminde süreklilikte sağlayacaktır” diye 
konuştu.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odası heyeti olarak Hal esnafı ve üreticiler 
ziyaret edilerek sorunları dinlenerek çözüm önerileri tartışılarak ilgili 
mercilere ve destek olunması için Odalar birliği başkanımız Sn, M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu’na iletildi. Amacımız Bütün Dünyayı etkisi altına  
alan Koronavirüs (Covid 19) pandemi sürecinde salgınının ortaya 
çıkardığı olumsuz Ekonomik etkilerin en az zararla atlatılmasıdır. Bu 
süreçte Bölgesel sorunlarımız ile Üyelerimizin Odamıza iletmiş 
oldukları bu gibi ticari faaliyetlerinin kolaylaştırılmasına ilişkin 
sorunlarına göstermiş olduğumuz hassasiyet devam edecektir.
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ODALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİYLE TÜRKİYE-KKTC TİCARET 
ODASI FORUMU TÜRK TARAFININ 15 NİSAN 2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK 
ORTAMDA KORONAVİRÜS (KOVID-19) SALGINININ  ETKİLERİNE İLİŞKİN 
OLARAK YAPILAN TOPLANTIYA YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN 
TORUNOĞLU KATILARAK SORUNLARIMIZI DİLE GETİRDİ. 

 Türkiye-KKTC Ticaret Odası Forumu Türk Tarafı üyeleri video 
konferansla bir araya geldi. TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Türkiye-
KKTC Ticaret Odası Forumu Eş-Başkanı ve Odalar Birliğimiz Yönetim 
Kurulu Üyesi M. Cihat Lokmanoğlu Başkanlığında gerçekleşen 
toplantıda, KOVID-19 salgını çerçevesinde gerçekleştirilen çalışmalar 
hakkında bilgi verildi. Aynı zamanda, üyelerin görüş, öneri ve 
talepleri alındı.
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ODALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİYLE TÜRKİYE-KKTC TİCARET 
ODASI FORUMU TÜRK TARAFININ 15 NİSAN 2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK 
ORTAMDA KORANAVİRÜS (KOVID-19) SALGINININ  ETKİLERİNE İLİŞKİN 
OLARAK YAPILAN TOPLANTIYA YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN 
TORUNOĞLU KATILARAK SORUNLARIMIZI DİLE GETİRDİ. 

 Aynı zamanda Türkiye-KKTC Ticaret Odası Forumu Türk Tarafı Başkan 
yardımcısı olan Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu 
toplantıda video konferans yöntemiyle bir konuşma yaparak tüm 
Dünyayı ve Ülkemizi de etkisi altına alan Coranavirüs (Covid-19) 
salgını hakkındaki üyelerimizin sorunlarını dile getirdi ve Türkiye-
KKTC Ticaret Odası Forumu vasıtasıyla ilgili yerlere iletilerek çözüm 
bulunması için Destek istedi. TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Türkiye-
KKTC Ticaret Odası Forumu Eş-Başkanı M. Cihat Lokmanoğlu yapılan 
tüm taleplerinin ve çözüm önerilerinin ilgili yerlere Odalar Birliğimiz 
vasıtasıyla iletileceğini belirtti.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ BÜNYESİNDE KORANAVİRÜS (KOVID-19) 
SALGINININ  ETKİLERİNİ EN AZA İNDİRMEK MAKSADIYLA KURULAN 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU’NUNDA ÜYESİ OLDUĞU VEFA 
DESTEK GRUBU İSTİHDAMA KATKIDA BULUNMAK İÇİN ÖREN MAHALLESİ 
DÜĞÜN SALONUNU  ÇİLEK AYIKLAMA TESİSİNE DÖNÜŞTÜRDÜLER . 

 Koronavirüs (Covid-19) salgını nedeni ile iş yerleri kapanmak 
zorunda kalan Esnafa ve Çalışanlara geçici olarak bir gelir kapısı 
açılması için Anamur Kaymakamlığı, Anamur Belediyesi, Anamur 
Ticaret Ve Sanayi Odası ve Kılınç Tarım firması , el ele vererek 
pandemi kaynaklı işsizlik sorununa çözüm amaçlı “Vefa Sosyal 
Destek Projesini” hayata geçirdi.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ BÜNYESİNDE KORANAVİRÜS (KOVID-19) 
SALGINININ  ETKİLERİNİ EN AZA İNDİRMEK MAKSADIYLA KURULAN 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU’NUNDA ÜYESİ OLDUĞU VEFA DESTEK 
GRUBU İSTİHDAMA KATKIDA BULUNMAK İÇİN ÖREN MAHALLESİ DÜĞÜN 
SALONUNU  ÇİLEK AYIKLAMA TESİSİNE DÖNÜŞTÜRDÜLER . 
 Proje kapsamında Çilek ayıklama ve paketleme işyerine 

dönüştürülen Ören Mahallesi Düğün salonuna işsiz kalan ve çalışmak 
isteyen vatandaşlar gelerek çalışmaya başladılar. Projeyi yakından 
takip eden Vefa Sosyal Destek Grubu çalışanları ziyaret etti. Anamur  
Kaymakamımız İsmail Gültekin ve Anamur Belediye Başkanımız 
Hidayet Kılınç ve Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu 
çalışmalar hakkında bilgi alıp, Kılıç Tarım firması sahibi Haydar 
Kılınç’la görüş alışverişinde bulundular. Anamur İlçemizde ağırlanan 
A Haber A Para Programcısı Mehmet Miras ve ekibi de Ziyarete 
katılan Anamur  Kaymakamımız İsmail Gültekin , Bozyazı Kaymakamı 
Arif Yalçın , Anamur Belediye Başkanımız Hidayet Kılınç ve Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu ile Röportaj yaptı. 

 Anamur İlçemizde ağırlanan A Haber A Para Programcısı Mehmet 
Miras ve ekibi de Ziyarete katılan Anamur  Kaymakamımız İsmail 
Gültekin , Bozyazı Kaymakamı Arif Yalçın , Anamur Belediye 
Başkanımız Hidayet Kılınç ve Odamız Yönetim Kurulu Başkanı 
Ferudun Torunoğlu ile Röportaj yaptı. 
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ BÜNYESİNDE KORANAVİRÜS (KOVID-19) 
SALGINININ  ETKİLERİNİ EN AZA İNDİRMEK MAKSADIYLA KURULAN 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU’NUNDA ÜYESİ OLDUĞU VEFA DESTEK 
GRUBU İSTİHDAMA KATKIDA BULUNMAK İÇİN ÖREN MAHALLESİ DÜĞÜN 
SALONUNU  ÇİLEK AYIKLAMA TESİSİNE DÖNÜŞTÜRDÜLER . 

 .



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ BÜNYESİNDE KORANAVİRÜS (KOVID-19) 
SALGINININ  ETKİLERİNİ EN AZA İNDİRMEK MAKSADIYLA KURULAN 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU’NUNDA ÜYESİ OLDUĞU VEFA DESTEK 
GRUBU İSTİHDAMA KATKIDA BULUNMAK İÇİN ÖREN MAHALLESİ                
DÜĞÜN SALONUNU  ÇİLEK AYIKLAMA TESİSİNE DÖNÜŞTÜRDÜLER . 

 Konuşmacılar Anamur olarak korona virüsüne karşı kurumlarımız ve 
vatandaşlarımızın işbirliği ile her alanda savaşımızı sürdürüyoruz. Bu 
kapsamında Anamur olarak yine örnek bir projeye imza attık. 
Kaymakamlığımız, Belediyemiz, Anamur Ticaret Ve Sanayi Odamız 
ve Kılınç Tarım firması işbirliğiyle pandemi sebebiyle işsiz kalan 
vatandaşlarımızın işsizlik sorununu çözmek amacıyla, Vefa Sosyal 
Destek projesini faaliyete geçirdik. Bu proje ile zor günler geçiren 
ülkemiz ve ilçemize her alan da olduğu gibi ekonomik alan da da
destek olmayı hedefledik. Temennimiz en kısa zaman da bu günlerin 
sona ermesidir. Projemiz kapsamında işsiz kalan vatandaşlarımız 
ilgili kurumlarla iletişime geçerek, başvuruda bulunabileceklerini 
belirterek,Sürecin en az zararla  atlatılması temennisinde bulundular. 
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ BÜNYESİNDE KORANAVİRÜS (KOVID-19) 
SALGINININ  ETKİLERİNİ EN AZA İNDİRMEK MAKSADIYLA KURULAN 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU’NUNDA ÜYESİ OLDUĞU VEFA DESTEK 
GRUBU İSTİHDAMA KATKIDA BULUNMAK İÇİN ÖREN MAHALLESİ DÜĞÜN 
SALONUNU  ÇİLEK AYIKLAMA TESİSİNE DÖNÜŞTÜRDÜLER . 

 Anamur İlçemizde ağırlanan A Haber A Para Programcısı Mehmet 
Miras ve ekibine ziyarete katılan Anamur  Kaymakamımız İsmail 
Gültekin , Bozyazı Kaymakamı Arif Yalçın , Anamur Belediye 
Başkanımız Hidayet Kılınç ve Odamız Yönetim Kurulu Başkanı 
Ferudun Torunoğlu ve Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz tarafından 
Bölgesel sorunlarımıza göstermiş oldukları hassasiyet ile Ülkemiz 
kamuoyu ile paylaşmamızı sağladıkları için teşekkür edilerek Muz 
tablosu hediye edildi. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ BÜNYESİNDE KORANAVİRÜS (KOVID-19) 
SALGINININ  ETKİLERİNİ EN AZA İNDİRMEK MAKSADIYLA KURULAN 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU’NUNDA ÜYESİ OLDUĞU VEFA DESTEK 
GRUBU İSTİHDAMA KATKIDA BULUNMAK İÇİN ÖREN MAHALLESİ DÜĞÜN 
SALONUNU  ÇİLEK AYIKLAMA TESİSİNE DÖNÜŞTÜRDÜLER . 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODAMIZ ÜYELERİNİN TALEPLERİ DOĞRULTUSUNDA YÖNETİM KURULU 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU TARAFINDAN BİRLİK BAŞKANIMIZ   
SN,M RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NA 27.04.2021 TARİHİNDE AŞAĞIDAKİ 
ŞEKİLDE DESTEK TALEP YAZISI GÖNDERİLMİŞTİR.

 Odamız Üyelerinin haklı serzeniş ve Odamız tarafından bir şeyler 
yapılması gerektiğine ilişkin tenkitleri de göz önüne alınarak Finansal 
İstikrar Komitesi toplantısında görüşülmek üzere Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından aşağıdaki şekliyle destek 
talep yazısı gönderilmiştir.

Sn,

M. Rifat HİSARCIKLIOĞLU

TOBB Yönetim Kurulu Başkanı 

ANKARA

Sayın Başkanım,

 Halen esnaf ve sanatkarlar kredi ve kefalet kooperatifi 
üyelerine Halk Bankası tarafından verilmekte olan Kredi konusunda 
üyelerimiz tarafından devamlı olarak eleştirilerek, tenkit konusu 
olmaktadır. Kredinin hem imalat ve hem de ticaret yapan ve Ülkemiz 
Ekonomisine büyük katkı sağlayan Oda ve Borsa üyelerimiz içinde 
kullandırılmasını talep ediyoruz.

 Böylelikle Verilmekte olan kredinin miktarı ve şartları göz 
önüne alındığında, Üyelerimizin haklı serzeniş ve tenkitleri ortadan 
kalkarak, hem Odalar Birliğimiz ve hem de Oda ve Borsalarımız 
açısından büyük memnuniyet sağlanacaktır.

Yardım ve desteklerinizi arz ederim. Saygılarımla



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN ÇABALARI İLE ODA VE 
BORSA ÜYELERİMİZE VERİLMEYE BAŞLANAN HALKBANK KÜÇÜK İŞLETME 
CAN SUYU KREDİSİ HAKKINDA HABER YAPILIP WEB SAYFAMIZA KOYULUP 
LİNK VERİLMEK SURETİYLE ÜYELERİMİİZN FAYDALANMASI SAĞLANDI.

Halkbank’tan Küçük İşletme Can Suyu Kredisi

 Halkbank ‘İşe devam desteği-Küçük işletme can suyu kredisi’ isimli 
yeni bir kredi desteği paketi açıkladı. Açıklanan krediye yıllık cirosu 3 
milyon TL'den az firmalar katılabilecek. Krediye yıllık yüzde 7.5 faiz 
uygulanacak. 36 ay vade sunulacak, 6 ay geri ödeme olmayacak. 
Halkbank ‘İşe Devam Desteği-Küçük İşletme Can Suyu Kredisi' isimli 
yeni bir kredi desteği paketi açıkladı.

 Açıklanan pakete göre krediden yararlanacak olan firmaların yıllık 
cirosunun 3 milyon TL'yi aşmaması Sanayi, Ticaret, Sanayi ve Ticaret 
Odası, Ticaret Borsası ve Deniz Ticaret Odaları'na kayıtlı olması, 
iktisadi faaliyetlerine devam etmesi ve firmanın 01.04.2020 
tarihinden evvel kurulmuş olması, Esnaf Destek Paketi'nden 
faydalanmamış olması, iflas, fesih, iflas erteleme, iflas erteleme 
tedbir ve konkordato kararı olmaması ve aktif takip kaydının 
bulunmaması gerekiyor.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN ÇABALARI İLE ODA VE 
BORSA ÜYELERİMİZE VERİLMEYE BAŞLANAN HALKBANK KÜÇÜK İŞLETME 
CAN SUYU KREDİSİ HAKKINDA HABER YAPILIP WEB SAYFAMIZA KOYULUP 
LİNK VERİLMEK SURETİYLE ÜYELERİMİİZN FAYDALANMASI SAĞLANDI.

 En az 25 bin TL
Kredi limiti azami 25 bin TL olacak. Kredi TL işletme kredisi şeklinde 
kullandırılacak. Kredi vadesi, 6 ay anapara ve faiz ödemesiz dönem 
olmak üzere toplam 36 ay. Kredi geri ödemeleri, aylık eşit taksitli 
şekilde yapılacak. Krediye yıllık yüzde 7,50 faiz oranı uygulanacak.

 KGF kefaleti oranı ve kefalet komisyonu
Nakit işletme kredisi KGF kefaleti ile kullandırılacak olup KGF kefalet 
oranı kredi tutarının yüzde 80’i kadar olacaktır. Kefalet limiti 
üzerinden peşin olarak binde 7,5 KGF komisyonu tahsil edilecektir.
Kredi başvurusu yalnızca halkbank.com.tr veya halkbankkobi.com.tr 
üzerinden gerçekleştirilecektir.

 Detaylı bilgiye aşağıdaki linkten ulaşıp BAŞVURUNUZU yapabilirsiniz:

 https://m.halkbank.com.tr/21647-
ise_devam_destegi_kucuk_isletme_can_suyu_kredisi

https://m.halkbank.com.tr/21647-ise_devam_destegi___kucuk_isletme_can_suyu_kredisi
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 30.04.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA TİCARET 
BAKANIMIZ SN, RUHSAR PEKCAN’IN KATILIMIYLA YAPILAN  İSTİŞARE 
TOPLANTISINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE 
ÇÖZÜM ÖNERİLERİ BELİRLENEREK BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar Borsalar Birliğimizin Ticaret Bakanımız Sn, Ruhsar 
Pekcan’ın katılımıyla elektronik ortamda yapılacak olan İştişare
toplantısına Koronavirüs (Covid-19)  pandemi sürecinde dile 
getirilmesini istediğimiz sorunlara ilişkin olmak üzere Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından Birlik Başkanımız Sn, 
M.Rifat HİSARCIKLIOĞLU’na Muz, Çilek Üreticisi ve Satıcısı olan 
Üyelerimizin yaşadıkları sorunların çözülmesi ve Finansman 
sorunlarının çözülmesi talebine ilişkin olmak üzere göndermiş 
olduğu yardım ve söz almak istediğine dair talep yazısında;

 Toplantıda Marketlerde Yaş Sebze ve Meyvenin satılması (Muz , 
Çilek) , Çilek İhracatı ve Kredi Garanti Fonu (KGF) konularını Dile 
getirmek istediğini ve Üyelerimizi ve üreticiyi rahatlatacak somut 
adımlar atılmasını talep etmiştir.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 30.04.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA TİCARET 
BAKANIMIZ SN, RUHSAR PEKCAN’IN KATILIMIYLA YAPILAN  İSTİŞARE 
TOPLANTISINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE 
ÇÖZÜM ÖNERİLERİ BELİRLENEREK BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sn, M.Rifat
Hisarcıklıoğlu toplantıda yaptığı konuşmada oda ve borsaların talep 
ve sorunlarını sürekli ilgili makamlarla paylaştıklarını belirterek, 
Ticaret Bakanı Sn, Ruhsar Pekcan'a göreve geldiği günden bugüne 
istişareye dayalı yönetim tarzı ve icracı vizyonu için teşekkür etti.

 Bu hafta, Nefes Kredisi'ni devreye aldıklarını hatırlatan Hisarcıklıoğlu, 
"TOBB'un, oda ve borsaların tüm kaynaklarını firmalarımızın 
kullanımı için tahsis ettik. Şu anda yıllık yüzde 7,5 gibi bugüne 
kadarki nefes kredilerindeki en düşük faiz uygulanıyor." diye 
konuştu. "Ciro kaybı yaşayan her firmaya mücbir sebep hakkını 
vermek lazım. Özel sektörün kamudan alacakları, sağlık ve medikal 
sektörüne öncelik verilerek bir an önce ödenirse piyasa 
rahatlayacak. KDV alacakları konusunda bize imkan tanınmalı. 
Ertelemeler sonrasında geçmiş vergi ve SGK prim borçlarının da 
yeniden yapılandırması gerekiyor. Kovid-19'un iş kazası kapsamı 
dışına çıkarılmasının gerektiği söyledi.

 Ticaret Bakanımız Sn, Ruhsar Pekcan da, yeni tip Koronavirüs (Covid-
19) salgınıyla mücadele sürecinde dijitalleşmenin öneminin bir kez 
daha anlaşıldığını belirterek, "Dijitalleşme ve teknoloji alanında 
yapılacak yatırımlar, Türkiye ve dünya için en az gıda kadar önemli. 
Gıda, sağlık ve dijitalleşme konusunda yapacağımız yatırımlar 
önümüzdeki dönemin öncelikleri olacak." dedi.

 Türkiye'nin sağlık konusunda diğer ülkelere kıyasla başarılı bir 
ilerleme gösterdiğini dile getiren Pekcan, ülkenin salgından en kısa 
sürede çıkması adına bütün tedbirlerin alındığını ifade etti. Pekcan, iş 
dünyasıyla dinamik bir şekilde ticarette ayağa kalkmayı 
hedeflediklerini, ekonomi, ticaret ve ihracat konusunda da pozitif 
ayrışan ülke olmaya gayret edeceklerini bildirdi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 13.05.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA YAPILAN  
AKDENİZ BÖLGE  TOPLANTISINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL 
SORUNLARIMIZ DİLE GETİRİLMİŞ VE DESTEK OLUNMASI İSTENMİŞTİR.

 Türkiye Odalar Borsalar Birliği Başkanımız Sn, M. Rifat
HİSARCIKLIOĞLU’nun katılımlarıyla  13 Mayıs 2020 tarihinde  
elektronik ortamda yapılan Akdeniz Bölge toplantısına Koronavirüs
(Covid-19) pandemi sürecinde dile getirilmesini istediğimiz sorunlara 
ilişkin olmak üzere Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu 
söz alarak Tarım ( Marketlerde Yaş Sebze ve Meyvenin satılması 
(Muz ,Çilek) , Çilek İhracatı) ve Finansman KGF konularını dile 
getirmek istediğini belirterek toplantıda bir konuşma yapmış ve 
Destek olunmasını istemiştir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 13.05.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA YAPILAN  
AKDENİZ BÖLGE  TOPLANTISINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL 
SORUNLARIMIZ DİLE GETİRİLMİŞ VE DESTEK OLUNMASI İSTENMİŞTİR.

 Toplantıda Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sn, M. Rifat
Hisarcıklıoğlu, video konferans aracılığıyla gerçekleştirilen Akdeniz 
Bölge toplantısında , koronavirüs salgını ile mücadele sürecinde, 
sahadaki sıkıntıları hükümete ilettiklerini, bu çerçevede ilk etapta 
hükümete 70 maddelik bir öneri sunduklarını ve bunların büyük bir 
kısmının hayata geçtiğini anlattı.

 Salgınla mücadelenin dinamik bir süreç olduğunu belirterek “Her 
gün yeni bir konu, yeni bir sıkıntı ortaya çıkıyor. Dolayısıyla hiç ara 
vermeden üyelerimizle temasta olup, sıkıntı ve önerileri toplamayı 
sürdürelim” dedi. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 13.05.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN,M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA YAPILAN  
AKDENİZ BÖLGE  TOPLANTISINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL 
SORUNLARIMIZ DİLE GETİRİLMİŞ VE DESTEK OLUNMASI İSTENMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sn, M. Rifat
Hisarcıklıoğlu Oda/borsa başkanlarının da bu vizyonla çalıştığını, 
üyelerine hizmete devam ettiğini görmekten dolayı gurur 
duyduğunu ifade etti.
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TÜRKİYE TARIM VE KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME KURUMUNCA 
ODAMIZA GÖNDERİLEN IPARD KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME 
PROGRAMI ODAMIZ WEB SAYFASINDA HABER YAPILARAK ÜYELERİMİZ 
BİLGİLENDİRİLMİŞ DESTEKLERDEN FAYDALANMALARI SAĞLANMIŞTIR.

 Odamıza Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumunca 
gönderilen (TKDK) IPARD II 2.Başvuru Çağrı İlanı hakkında Odamız 
Web Sayfasında haber yapılıp Destek programına link verilmek 
suretiyle Odamız üyelerine ulaşılmış bu desteklerden faydalanmaları 
sağlanmıştır. Odamız üyeleri ve kamuoyu aşağıdaki şekliyle 
bilgilendirilmiştir.

 IPARD II – DOKUZUNCU BAŞVURU ÇAĞRI İLANI YAYINLANDI (TKDK)

 Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu (TKDK) IPARD 
II 2.Başvuru Çağrı İlanı 11 Mayıs 2020 tarihinde 
yayınlandı.(1) Bu program kapsamında 42 ildeki gerçek ve tüzel 
kişiler yararlanabilecektir.

 Destek Almak Amacıyla Başvuruların Yapılacağı ve Yatırımın 
Uygulanacağı İller;
Afyonkarahisar , Ağrı , Aksaray , Amasya , Ankara , Ardahan , Aydın , 
Balıkesir , Burdur Bursa , Çanakkale , Çankırı , Çorum , Denizli , 
Diyarbakır , Elazığ , Erzincan , Erzurum Giresun , Hatay , Isparta , 
Kahramanmaraş , Karaman , Kars , Kastamonu , Konya , Kütahya 
Malatya , Manisa , Mardin , Mersin , Muş , Nevşehir , Ordu , Samsun 
, Sivas , Şanlıurfa , Tokat , Trabzon , Uşak , Van , Yozgat

 Başvuru Kapsamında Desteklenen sektörler ile ilgili gerekli bilgiler 
haberimizin ekinde yer almaktadır.

 IPARD Programı kapsamında “Tarımsal İşletmelerin Fiziki Varlıklarına 
Yönelik Yatırımlar” tedbiri ile “Çiftlik Faaliyetlerinin Çeşitlendirilmesi 
ve İş Geliştirme” tedbiri için 9. Başvuru Çağrı İlanına 11 Mayıs 2020 
tarihinde çıkılmıştır.

 9. Çağrı İlanı kapsamında desteklenecek tedbirler için %50-%70 
arasında HİBE sağlanacaktır. 

http://dengemusavirlik.com/2014-2020-kirsal-kalkinma-hibeleri-taslagi-ipard-2.htm
http://dengemusavirlik.com/2014-2020-kirsal-kalkinma-hibeleri-taslagi-ipard-2.htm


ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE TARIM VE KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME KURUMUNCA 
ODAMIZA GÖNDERİLEN IPARD KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME 
PROGRAMI ODAMIZ WEB SAYFASINDA HABER YAPILARAK ÜYELERİMİZ 
BİLGİLENDİRİLMİŞ DESTEKLERDEN FAYDALANMALARI SAĞLANMIŞTIR.

 101 tedbiri için Online Proje Başvuru sistemi 23.06.2020 tarihinde,



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE TARIM VE KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME KURUMUNCA 
ODAMIZA GÖNDERİLEN IPARD KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME 
PROGRAMI ODAMIZ WEB SAYFASINDA HABER YAPILARAK ÜYELERİMİZ 
BİLGİLENDİRİLMİŞ DESTEKLERDEN FAYDALANMALARI SAĞLANMIŞTIR.

 302 tedbiri için Online Proje Başvuru sistemi 30.06.2020 tarihinde 
kapatılacaktır





ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE TARIM VE KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME KURUMUNCA 
ODAMIZA GÖNDERİLEN IPARD KIRSAL KALKINMAYI DESTEKLEME 
PROGRAMI ODAMIZ WEB SAYFASINDA HABER YAPILARAK ÜYELERİMİZ 
BİLGİLENDİRİLMİŞ DESTEKLERDEN FAYDALANMALARI SAĞLANMIŞTIR.

 YATIRIM SÜRELERİ ;  Dokuzuncu Başvuru Çağrı İlanı kapsamında 
hazırlanacak başvurularda yatırım süreleri en fazla 12 (on iki) ay 
olarak planlanmalıdır. Taksitlendirmenin nasıl yapılacağı ile ilgili 
bilgiler Başvuru Çağrı Rehberinde yer almaktadır. Ayrıntılı bilgiye 
TKDK’nın aşağıdaki web adresinden ulaşılabilecektir.

 http://www.tkdk.gov.tr/Content/File/BasvuruFiles/BasvuruCagriIlani
/IPARDII/IPARDII_DokuzuncuBasvuruCagriIlani.pdf

Bilgilerinize Önemle Duyurulur.

http://www.tkdk.gov.tr/Content/File/BasvuruFiles/BasvuruCagriIlani/IPARDII/IPARDII_DokuzuncuBasvuruCagriIlani.pdf


ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TARIM VE ORMAN BAKANIMIZ SN. DR. BEKİR PAKDEMİRLİ, BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU ‘NUN KATILIMLARIYLA 
03.06.2020  TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN TOPLANTIYA 
ODAMIZCA KATILINARAK AŞAĞIDAKİ TALEPLERİMİZİN GÖRÜŞÜLMESİNİN 
İSTENDİĞİ BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin Tarım ve Orman Bakanımız 
Sn.Dr.Bekir Pakdemirli’nin katılımıyla Zoom Webinardan yapılan 
toplantıda görüşülmek üzere  Odamızın taleplerinin bildirilmesini 
istemelerine istinaden , Üyelerimizin talepleri de göz önüne alınarak 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından talep 
yazısı gönderilmiştir.

 Tarım ve Orman Bakanımız Sn. Dr.Bekir Pakdemirli ve Birlik 
Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımıyla 03 Haziran 
2020 Çarşamba günü İstişare toplantısı yapıldı.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TARIM VE ORMAN BAKANIMIZ SN. DR. BEKİR PAKDEMİRLİ, BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU ‘NUN KATILIMLARIYLA 
03.06.2020  TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN TOPLANTIYA 
ODAMIZCA KATILINARAK AŞAĞIDAKİ TALEPLERİMİZİN GÖRÜŞÜLMESİNİN 
İSTENDİĞİ BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce Oda ve Borsalardan toplanan 
ve Birlik Başkanımız Sn, M.Rifat Hisarcıklıoğlu tarafından ilgili yerlere 
iletilen talep ve sorunlar Tarım ve Orman Bakanımız Sn.Dr. Bekir 
Pakdemirli’nin ve Oda/ Borsa Başkanlarının katılımıyla Zoom
Webinardan yapılan toplantıda  Birlik Başkanımız Sn, M.Rifat
Hisarcıklıoğlu tarafından bilgilerine sunularak , Sayın Bakanın 
görüşleri alınarak Yardım ve Destekleri talep edildi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TARIM VE ORMAN BAKANIMIZ SN. DR. BEKİR PAKDEMİRLİ, BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU ‘NUN KATILIMLARIYLA 
03.06.2020  TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN TOPLANTIYA 
ODAMIZCA KATILINARAK AŞAĞIDAKİ TALEPLERİMİZİN GÖRÜŞÜLMESİNİN 
İSTENDİĞİ BİLDİRİLMİŞTİR.

 .



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TARIM VE ORMAN BAKANIMIZ SN. DR. BEKİR PAKDEMİRLİ, BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU ‘NUN KATILIMLARIYLA 
03.06.2020  TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN TOPLANTIYA 
ODAMIZCA KATILINARAK AŞAĞIDAKİ TALEPLERİMİZİN GÖRÜŞÜLMESİNİN 
İSTENDİĞİ BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin Tarım ve Orman Bakanımız 
Sn. Dr.Bekir Pakdemirli’nin katılımıyla Zoom Webinardan yapılan 
toplantıda görüşülmek üzere  Odamızın taleplerinin bildirilmesini 
istemelerine istinaden , Üyelerimizin talepleri de göz önüne alınarak 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından aşağıdaki 
şekliyle talep yazısı gönderilmiştir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TARIM VE ORMAN BAKANIMIZ SN. DR. BEKİR PAKDEMİRLİ, BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU ‘NUN KATILIMLARIYLA 
03.06.2020  TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN TOPLANTIYA 
ODAMIZCA KATILINARAK AŞAĞIDAKİ TALEPLERİMİZİN GÖRÜŞÜLMESİNİN 
İSTENDİĞİ BİLDİRİLMİŞTİR.

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu’nun toplantı 
gündemi için göndermiş olduğu talep yazısında ;

 Tarım Hasadı başlayan ve halen devam etmekte olan çilek meyvesi 
Bölgenizin en büyük gelir kaynaklarından birisi olup hem ihracatı ve 
hem de iç piyasaya arzı aşamasında büyük sıkıntılar yaşanmakta 
olduğundan tarımsal üreticilerin ve tüccarlarımızın desteklenmesi 
gerekmektedir. İhracat pazarımızın açılması ile ilgili tedbirlerin bir an 
önce alınarak raf ömrü az olan bu ürünlerimizin gümrüklerde de çok 
fazla beklememesi için gerekli tedbirlerin alınması 
gerekmektedir.Ayrıca bu olağan üstü süreçte hal rüsumunun 
alınmamasında bu olumsuz koşulların en az zararla atlatılması için 
büyük katkı sağlayacaktır.

 Finansman Halk Bankası, Vakıflar Bankası ve Ziraat Bankası KGF 
Kredilerinin kullanımında limit bitti diyerek sorun çıkarıyorlar fakat 
üyelerimizden gelen şikayetler de en az 2 banka tarafından aynı 
firmaya Birer milyon TL kredi kullandırıldığı bildirilmektedir. Fakat 
Kredi riskinin tabana yayılması gerekmekte olduğunu düşünüyorum 
ve Mümkün olduğunca fazla firmaya kullandırılarak rahatlama 
yaratılması gerekmektedir. Halk Bankası tarafından kullandırılan 
Esnaf kefalet Kooperatifi kaynaklarından Ticaret Odası üyelerinin de 
faydalanması için gerekli işlemlerin yapılması gerekmektedir.

 Tarım ve Orman Bakanımız Sn.Dr. Bekir Pakdemirli ve Birlik 
başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımıyla yapılacak 
toplantının, Ülkemiz Odalar Birliğimiz ve hem de Oda ve Borsalarımız 
için verimli geçmesini temenni ediyorum.

 Yardım ve desteklerinizi arz ederim. Saygılarımla 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN.VAHAP SEÇER ‘İN 
KATILIMIYLA 13.06.2020 TARİHİNDE BASININDA HAZIR BULUNDUĞU 
ODAMIZ HİZMET BİNASINDA YAPILAN TOPLANTIDA BÖLGESEL SORUN 
VE BEKLENTİLERİMİZ DİLE GETİRİLEREK DESTEK TALEP EDİLDİ.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN.VAHAP SEÇER ‘İN 
KATILIMIYLA 13.06.2020 TARİHİNDE BASININDA HAZIR BULUNDUĞU 
ODAMIZ HİZMET BİNASINDA YAPILAN TOPLANTIDA BÖLGESEL SORUN 
VE BEKLENTİLERİMİZ DİLE GETİRİLEREK DESTEK TALEP EDİLDİ.
 Üyelerimizin talepleri de göz önüne alınarak Yönetim Kurulu 

Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından Mersin Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sn, Vahap Seçer’den Genel olarak aşağıdaki 
şekliyle talep ve Beklentilerimiz dile getirilmiştir.

 Anamur Yeni Yaş Sebze ve Meyve Halinin acilen yerinin belirtilerek 
açılmasını talep ediyoruz.

 Anamur İskele Mahallesine giden iki yolun acilen günümüzün 
modern şehir anlayışına yakışır hale getirilmesini talep ediyoruz.

 Acilen yeni adliye Binasının yer tahsisinin yapılmasını talep ediyoruz.

 Kurulma aşamasına getirilen ve Son şeklini alan Anamur Organize 
Sanayi Bölgesinin Plana işlenmesini talep ediyoruz.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN.VAHAP SEÇER ‘İN 
KATILIMIYLA 13.06.2020 TARİHİNDE BASININDA HAZIR BULUNDUĞU 
ODAMIZ HİZMET BİNASINDA YAPILAN TOPLANTIDA BÖLGESEL SORUN 
VE BEKLENTİLERİMİZ DİLE GETİRİLEREK DESTEK TALEP EDİLDİ.

 Mersin Büyükşehir Belediye Başkanımız Sn, Vahap Seçer’in
mahiyetinde gelen yetkililer ve Anamur ve Bozyazı ilçelerimiz 
yetkilileri, Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz , Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu ile Başkan Yardımcıları ve Üyelerinin 
katılımlarıyla yapılan toplantıda Bölgesel sorunlar ile talep ve 
Beklentilerimizi değerlendirerek cevaplandıran Sn, Vahap Seçer 
aşağıdaki şekilde desteklerini dile getirdi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN.VAHAP SEÇER ‘İN 
KATILIMIYLA 13.06.2020 TARİHİNDE BASININDA HAZIR BULUNDUĞU 
ODAMIZ HİZMET BİNASINDA YAPILAN TOPLANTIDA BÖLGESEL SORUN 
VE BEKLENTİLERİMİZ DİLE GETİRİLEREK DESTEK TALEP EDİLDİ.

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu’nun dile getirdiği  
Bölgesel sorunlarımız ile talep ve Beklentilerimizi ilişkin olarak   Sn, 
Vahap Seçer “Anamur’a ayak uydurmalıyız”

 Bu taleplerimizin  “Makul, doğru, olması gereken talepler” olduğunu 
belirterek, şunları söyledi:

 11 toptancı halimiz içerisinde en fazla hal rüsumu Anamur Halinden 
alınmaktadır.  Bu buradaki potansiyeli gösteriyor. Tarım alanlarının 
yarısı meyve ve sebze. , Diğer yarısında da tarla ziraatı yapılıyor. Bu 
ürünler değerli ürünler , Çok yüksek gelir elde edilen ürünler.  Muz, 
çilek, diğer örtü altı sebzeler, şimdi egzotik meyvelerin üretimi de 
başladı. Bunlar önemli gelişmeler diye düşünüyorum ve gelecek 
adına, Anamur adına umut verici gelişmeler olarak 
değerlendiriyorum. Bizim de buraya yerel yöneticiler olarak ayak 
uydurmamız gerektiğini düşünüyorum. Yapacağımız yatırımlar, 
ortaya koyacağımız vizyon, Anamur’un potansiyelini açığa çıkaracak 
düzeyde olmalı. Geri kalırsak Anamur’a yazık etmiş oluruz. Anamur, 
kendi içerisinde işleyen bir mekanizma. Burada yaşayanların 
dokunuşuyla bu mekanizma daha sistemli çalışabilir. Daha süratli, 
daha iyi çalışabilir. Tarım gelişir, turizm gelişir. Buna bağlı bazı 
sektörler gelişebilir. Anamur Merkezden uzak ama kendi ayakları 
üzerinde duran sağlam bir ilçedir. 

 Paranın her şey değil  ama çok şey olduğunu ifade eden Sn, Vahap 
Seçer, “Paranız var ama aklınız yoksa da bir işe yaramıyor. Akılla 
birleştirmek lazım. Biz de onu vaat ediyoruz. Aklımızı, vizyonumuzu 
ortaya koyalım, bu yatırımları beraber yapalım. Kamu mekanizması 
çok ağır işleyen bir mekanizma. İş dünyasında işlerin yürümesiyle 
kamuda işlerin yürümesi çok farklı. Ben bunu net olarak görüyorum. 
Ben sizin tarafınızda da oturdum, bu tarafta da oturdum. Çok 
sıkıntılar çekiyoruz. Mevzuata takılıyoruz. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN.VAHAP SEÇER ‘İN 
KATILIMIYLA 13.06.2020 TARİHİNDE BASININDA HAZIR BULUNDUĞU 
ODAMIZ HİZMET BİNASINDA YAPILAN TOPLANTIDA BÖLGESEL SORUN 
VE BEKLENTİLERİMİZ DİLE GETİRİLEREK DESTEK TALEP EDİLDİ.

 Hizmet yapmak istiyorum. Ne amacım olabilir, bu kadar 
koşturuyorum. Çok daha fazla yol yapalım, hali yapalım, ne 
istiyorsanız onu yapalım. Bizim amacımız bu. Çünkü yapmazsam 
kaybederim. Kazanmam için yapmam lazım” diye konuştu.

 “Yeter ki bir fabrika bacası tütsün”

 Anamur’un yeni hal talebini, ilçede kurulacak OSB ile entegre olacak 
bir proje şeklinde değerlendireceklerini kaydederek, OSB ile ilgili 
talepler konusunda şunları söyledi:

 “OSB planı Büyükşehir Belediyesi’nin yetkisinde olan plan 
değişikliğidir. Biz her türlü şekilde süratlendiririz. Çok hızlı bir şekilde 
getirin, hemen Meclis’e havale edelim. Gerekli düzenlemeleri 
yapalım. Hiçbir sorun yok. OSB ile ilgili, altyapıyla ilgili, yolla ilgili 
çalışmaları çok önemsiyorum. Mut OSB yolunu yapıyoruz. Söz 
verdik, hemen bu güz ayında yapıp bitireceğiz. Tarsus’ta 2 OSB 
açılıyor. Her ikisine de yoğun destek veriyoruz. Kullanım suyunu 
çekiyoruz, Berdan Baraj gölünden veriyoruz. Yeter ki aman diyoruz 
bacası tüten fabrika olsun, işyeri olsun.” 

 “Eski otogarı kullanmaya devam edeceğiz”

 Anamur’a adliye sarayı kazandırılması için uygun arsa sağlanması 
amacıyla Maliye ile arsa becayişi yapabileceklerini ifade ederek , yeni 
Anamur Otogarı’nı ise farklı bir amaçla değerlendireceklerini, yapılan 
binanın bir otogar için gereğinden büyük olduğunu söyledi. 

 Yeni otogarın bir kısmına belediye birimlerini taşımayı, bir kısmını 
düğün salonu, toplantı salonu yapmak istediklerini belirterek, “Eski 
otogarın fiziki yapısını düzelteceğiz ve mevcut haliyle bırakacağız. 
Böyle bir karar aldık” dedi.
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MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN.VAHAP SEÇER ‘İN 
KATILIMIYLA 13.06.2020 TARİHİNDE BASININDA HAZIR BULUNDUĞU 
ODAMIZ HİZMET BİNASINDA YAPILAN TOPLANTIDA BÖLGESEL SORUN 
VE BEKLENTİLERİMİZ DİLE GETİRİLEREK DESTEK TALEP EDİLDİ.
 Büyükşehir Belediye Başkanımız Sn, Vahap Seçer’e yapmış olduğu 

açıklamalar ve vereceğini belirtiği destekler için teşekkür edilerek 
Muz lifinden yapılmış tablo ve Muz Ürünleri Sepeti hediye edildi.
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20 HAZİRAN 2020 TARİHİNDE LEFKOŞA’DA YAPILAN KIBRIS TÜRK 
TİCARET ODAMIZIN SEÇİMLİ 57. OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISINA 
ODAMIZ MECLİS VE YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI DAVET EDİLDİ.

 Kıbrıs Türk Ticaret Odası Başkanı Sn, Turgay DENİZ tarafından            
20 Haziran 2020 Cumartesi günü Lefkoşa’da yapılacak olan, Kıbrıs 
Türk Ticaret Odamızın 57. Olağan Genel Kurul toplantısına Aynı 
zamanda Türkiye-KKTC Ticaret Odası Forumu Başkan Yardımcısı olan 
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu ve Odamız 
Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz davet edilmiştir.

 Kıbrıs Türk Ticaret Odası Başkanı Sn, Turgay DENİZ’in bu nazik 
davetine Cevaben Türkiye-KKTC Ticaret Odası Forumu Başkan 
Yardımcısı  olan Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu 
ve Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz tarafından 57. Olağan 
Genel Kurul toplantılarının, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyetimize ve 
Kıbrıs Türk Ticaret Odamıza Hayırlara vesile olmasını temennisinde 
bulunularak teşekkür edilmiş ve  

 Davet yazılarında da belirtiği gibi; Genel kurullarının , Tüm Dünyayı 
etkisi altına alan Pandemi sürecine rast geldiği için Genel kurul 
toplantılarına  katılamayacaklarını fakat  Gönlümüzün elbette ki 
onlarla birlikte olduğu belirtilmiştir. 

 Ayrıca Kardeş Odamız Kıbrıs Türk Ticaret Odası ile yakın işbirliğimizin 
devam etmesi dileklerimiz , Bugüne kadar göstermiş olduğu işbirliği 
çabaları ile Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyetimizde Yapmış olduğumuz 
Resmi görüşmelere bir fiil eşlik ederek göstermiş olduğu nezaket ve 
yakın ilgiden dolayı Odamız ve Camiamız adına Sn, Turgay DENİZ ‘e 
Teşekkür edilmiştir. 
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20 HAZİRAN 2020 TARİHİNDE LEFKOŞA’DA YAPILAN KIBRIS TÜRK 
TİCARET ODAMIZIN SEÇİMLİ 57. OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISINA 
ODAMIZ MECLİS VE YÖNETİM KURULU BAŞKANLARI DAVET EDİLDİ.
 Kıbrıs Türk Ticaret Odasının seçimli olarak yapılan 57. Olağan Genel 

Kurul toplantısı için Türkiye-KKTC Ticaret Odası Forumu Başkan 
Yardımcısı  olan Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu 
tarafından bir Çelenk gönderilmiş ve tekrar Kıbrıs Türk Ticaret Odası 
Başkanı seçilen Sn, Turgay DENİZ ‘e tebrik yazısı gönderilmiştir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODALAR BİRLİĞİMİZİN TALİMATLARI DOĞRULTUSUNDA 15 TEMMUZ 
HAİN DARBE GİRİŞİMİNİN YIL DÖNÜMÜ ETKİNLİKLERİNE PANDEMİ 
SÜRECİNDE KATILINARAK ETKİNLİĞİN YAPILDIĞI ANAMUR CUMHURİYET 
MEYDANINA BİRLİĞİMİZ VE ODAMIZ LOGOLU AFİŞLERİMİZ ASILMIŞTIR.

 Anamur Kaymakamlığımızca organize edilen 15 Temmuz Demokrasi 
ve Birlik günü programı kapsamında 15 Temmuz akşamı Cumhuriyet 
meydanında düzenlenen Programa etkin olarak katılınarak , Odalar 
Birliğimizin hazırlamış olduğu şablona uygun olarak talimatları 
doğrultusunda günün anlam ve önemine binaen Odamız ve 
Birliğimiz logolu afişler bastırılarak asılmıştır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODALAR BİRLİĞİMİZİN TALİMATLARI DOĞRULTUSUNDA 15 TEMMUZ 
HAİN DARBE GİRİŞİMİNİN YIL DÖNÜMÜ ETKİNLİKLERİNE PANDEMİ 
SÜRECİNDE KATILINARAK ETKİNLİĞİN YAPILDIĞI ANAMUR CUMHURİYET 
MEYDANINA BİRLİĞİMİZ VE ODAMIZ LOGOLU AFİŞLERİMİZ ASILMIŞTIR.

 Anamur Kaymakamlığımızca organize edilen 15 Temmuz Demokrasi 
ve Birlik günü programı kapsamında , Odalar Birliğimizin hazırlamış 
olduğu şablona uygun olarak talimatları doğrultusunda günün anlam 
ve önemine binaen Odamız ve Birliğimiz logolu afişler bastırılarak 
Odamız Hizmet Binasına da asılmıştır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODALAR BİRLİĞİMİZİN TALİMATLARI DOĞRULTUSUNDA 15 TEMMUZ 
HAİN DARBE GİRİŞİMİNİN YIL DÖNÜMÜ ETKİNLİKLERİNE PANDEMİ 
SÜRECİNDE KATILINARAK ETKİNLİĞİN YAPILDIĞI ANAMUR CUMHURİYET 
MEYDANINA BİRLİĞİMİZ VE ODAMIZ LOGOLU AFİŞLERİMİZ ASILMIŞTIR.

 15 Temmuz Şehitlerini Anma, Demokrasi ve Milli Birlik Gününün 
dördüncü Yıldönümü Anma Etkinlikleri Programı kapsamında 
Halkımızın yoğun katılımıyla saat 20:45’te Anamur Otogarından 
Cumhuriyet Meydanına yürüyüş yapıldı. Cumhuriyet Meydanında 
düzenlenen programda Şehitlerimiz için saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı okundu. Kaymakamımız İsmail Gültekin günün anlam ve 
önemini belirten konuşma yaptı.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ODALAR BİRLİĞİMİZİN TALİMATLARI DOĞRULTUSUNDA 15 TEMMUZ 
HAİN DARBE GİRİŞİMİNİN YIL DÖNÜMÜ ETKİNLİKLERİNE PANDEMİ 
SÜRECİNDE KATILINARAK ETKİNLİĞİN YAPILDIĞI ANAMUR CUMHURİYET 
MEYDANINA BİRLİĞİMİZ VE ODAMIZ LOGOLU AFİŞLERİMİZ ASILMIŞTIR.

 . 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN 07.07.2020  TARİHLİ 
TRENDYOLDA İŞİNİ BÜYÜT KOBİ DESTEK PROGRAMI YAZILARINA 
İSTİNADEN ÜYELERİMİZİN FAYDALANABİLMELERİ İÇİN GEREKLİ 
BİLGİLENDİRME VE DUYURULAR YAPILMIŞTIR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz ve Trendyol İşbirliğinde, 
"Trendyol'da işini Büyüt KOBi Destek Programı" kampanyası 
başlatıldığını ve Üyelerimize sosyal medya hesaplarından 
duyurularak faydalanmalarının sağlanmasını istemiş olduklarından 
Odamızca Üyelerimiz konu hakkında bilgilendirmiş ve Birliğimizce 
hazırlanan görseller Paylaşılarak haber yapılmıştır.

 Konu ile ilgili olarak yapılacak olan eğitimler aşağıdaki görselle 
duyurulmuştur.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN TALEBİNE VE DAVET 
ETMESİNE İSTİNADEN 21.01.2019 TARİHİNDE YAPILAN TOBB EKONOMİ 
ŞURASINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE 
ÇÖZÜM ÖNERİLERİ BELİRLENEREK BİLDİRİLMİŞTİR.

 TOBB ve Trendyol “Trendyol ile İşini Büyüt” KOBİ Destek Programı’nı 
başlattı. Ürünlerinizi Trendyol’da milyonlarca müşteriye ulaştırmanızı 
sağlayacak destek programıyla ilgili bilmeniz ve başvurmak için 
yapmanız gerekenleri aşağıda bulabilirsiniz.
Destek programında neler var?

 Satışa başladıktan sonraki ilk bir ay boyunca, brüt 30.000 TL’ye kadar 
yaptığınız satışlardan komisyon alınmayacak.

 Tüm ürün gruplarında 4 Ağustos’a kadar yapılan tüm satışlarda 
ödeme vadesi 14 gün olacak.

 Trendyol üzerinden satış arttırmanın püf noktalarının anlatılacağı 
ücretsiz eğitimler verilecek.

 Neden başvurmalısınız?

 Her gün 15 milyon kişinin ziyaret ettiği ve 18 milyon aktif müşterinin 
yer aldığı Trendyol’da avantajlı koşullarda satışa başlamak için 
başvurmalısınız.

 Nasıl başvurabilirim?

 Destekten faydalanmak için 8 - 24 Temmuz tarihleri 
arasında başvuru formunu doldurmalısınız.

 Formda “Referans Kodu” alanına 00-00-081 yazılması 
gerekmektedir. Referans kodunu girmeyen firmalarımız destekten 
faydalanamayacaktır.

https://partner.trendyol.com/onboarding/satici-formu


ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN TALEBİNE VE DAVET 
ETMESİNE İSTİNADEN 21.01.2019 TARİHİNDE YAPILAN TOBB EKONOMİ 
ŞURASINA ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE 
ÇÖZÜM ÖNERİLERİ BELİRLENEREK BİLDİRİLMİŞTİR.

 Kimler faydalanabilir?

 Trendyol'a daha önce satıcı olma başvurusu yapmamış firmalar 
destekten faydalanabilirler.

 Belirtilen tarihler arasında başvurup, başvuru tarihinden sonraki 3 ay 
içinde ürünlerini satışa çıkarmayan firmalarımız “Trendyol ile İşini 
Büyüt” Kobi Destek Programı’ndan yararlanamayacaktır.

 Eğitimlere nasıl katılabilirim?

 Eğitimlerde e-ticaret ekosistemi, Trendyol’un tedarikçilerine 
sağladığı faydalar ve destek programına nasıl başvurulacağı 
anlatılacaktır.

 Eğitim takvimini ve kayıt linklerini aşağıda bulabilirsiniz.

 Trendyol ile E-ticarete Merhaba - 13 Temmuz 2020 Pazartesi - 15.00
Trendyol ile E-ticarete Merhaba - 17 Temmuz 2020 Cuma - 10.30
Trendyol ile E-ticarete Merhaba - 20 Temmuz 2020 Pazartesi - 15.00
Trendyol ile E-ticarete Merhaba - 22 Temmuz 2020 Çarşamba - 15.00

 İlave sorularınız için…

 0850 258 58 00 numaralı satıcı destek hattını 
arayabilir, linkteki sunumdan başvuru adımlarını inceleyebilir 
ve tobb@trendyol.com adresine e-posta gönderebilirsiniz.

 Kampanya hakkında detaylı bilgi için: 0850 302 28 46

 Şekliyle haber yapılarak Üyelerimizin Odalar Birliğimizin bu 
hizmetinden faydalanmalarını sağlamak için gerekli bilgilendirmeler 
yapılmıştır.

https://trendyol.zoom.us/j/98815790012
https://trendyol.zoom.us/j/93624764882
https://trendyol.zoom.us/j/95093865627
https://trendyol.zoom.us/j/92732975050
http://tymp.mncdn.com/prod/documents/training/basvuru-adimlari/basvuru_sureci.pdf


ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN 01.07.2020  TARİHLİ 
YAZILARINA İSTİNADEN KOSGEB'İN, KOBİ'LERE YÖNELİK DESTEK VE 
HİBELERİ HAKKINDA İNTERNET ÜZERİNDEN YAPILAN BİLGİLENDİRME 
SEMİNERİNDEN ÜYELERİMİZİN FAYDALANABİLMELERİ İÇİN GEREKLİ 
BİLGİLENDİRME VE DUYURULAR  YAPILMIŞTIR.
 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin Ülkemizin ekonomik ve sosyal 

ihtiyaçlarının karşılanmasında KOBİ'lerin payını ve etkinliğini 
artırmak amacıyla kurulan KOSGEB'in, KOBİ'lere yönelik destek ve 
hibeleri hakkında 16 Temmuz 2020 Perşembe günü Birlik Başkanımız 
Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile KOSGEB Başkanı Sn. Prof. Dr. Cevahir 
Uzkurt'un katılımı ile gerçekleştirilecek olan seminerde KOSGEB KOBİ 
destek ve hibelerinin anlatılacağı ve seminer sonunda KOBİ'lerin 
konu hakkında sorularının cevaplandırılacağı , Tüm üyelerimize 
katılımın ücretsiz olduğu belirtilmiş ve Bu kapsamda toplantıya 
katılımımız, Üyelerinize duyurularak katılımlarının sağlanması talep 
edildiğinden , internet üzerinden yapılacak olduğu bildirilen seminer 
hakkında Üyelerimiz bilgilendirilmiş ve Birliğimizce hazırlanan 
görseller Paylaşılarak haber yapılmıştır. Konu ile ilgili olarak yapılacak 
olan bilgilendirme aşağıdaki görselle duyurulmuştur.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN 01.07.2020  TARİHLİ 
YAZILARINA İSTİNADEN KOSGEB'İN, KOBİ'LERE YÖNELİK DESTEK VE 
HİBELERİ HAKKINDA İNTERNET ÜZERİNDEN YAPILAN BİLGİLENDİRME 
SEMİNERİNDEN ÜYELERİMİZİN FAYDALANABİLMELERİ İÇİN GEREKLİ 
BİLGİLENDİRME VE DUYURULAR  YAPILMIŞTIR.

 İnternet üzerinden yapılan toplantıda konuşan Birlik Başkanımız Sn, 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu, içinden geçilen zorlu süreçte KOBİ’lerin 
yaşadığı her sıkıntıyı, Oda-Borsalar, Sektör Meclisleri, OSB’ler ve 
girişimciler vasıtasıyla gün be gün takip ettiklerini anlattı. Tabandan 
gelen sıkıntıları ilgili kurumlara ve bakanlara bizzat ilettiklerini ifade 
ederek “Çok şükür finansmana erişimin kolaylaştırılması, vergi ve 
prim ertelemesi, çalışma hayatına ilişkin düzenlemeler gibi sizlerden 
gelen birçok talep takibimiz sonucunda hayata geçti. KOSGEB de bu 
kapsamda KOSGEB destekli kredi ödemelerinin 3 ay boyunca 
ertelenmesinin sağlandığını ve bu süreçte KOBİ’lerimizin desteklere 
erişiminin kolaylaştırılması için KOSGEB desteklerine yönelik tanıtım 
videolarının hazırlanarak yayımlanmaya başladığını” belirterek  
KOBİ’ler ekonominin bel kemiğidir Can damarıdır dedi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASI TOPLANTI 
SALONUNDA 21.07.2020 TARİHİNDE ÜYELERİMİZİN BEKLENTİLERİ 
DOĞRULTUSUNDA GENİŞ KATILIMLI OLARAK ANAMUR ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGESİ VE ANAMUR HAL YERİNİN BELİRLENMESİ HAKKINDA 
GÖRÜŞMELERDE BULUNULARAK DEĞERLENDİRME  YAPILDI.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Hizmet Binası toplantı Salonunda  
21 Temmuz 2020  tarihinde Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail 
Gültekin , Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığı , Anamur Belediye 
Başkanlığı ve Odamız Meclis ve Yönetim Kurulu Başkanları ile 
üyelerinin katılımları ile Üyelerimizin talep ve beklentileri 
doğrultusunda Anamur Organize Sanayi Bölgesi ve Anamur Hal 
Yerinin belirlenmesi hakkında görüşme toplantısı yapıldı.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASI TOPLANTI 
SALONUNDA 21.07.2020 TARİHİNDE ÜYELERİMİZİN BEKLENTİLERİ 
DOĞRULTUSUNDA GENİŞ KATILIMLI OLARAK ANAMUR ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGESİ VE ANAMUR HAL YERİNİN BELİRLENMESİ HAKKINDA 
GÖRÜŞMELERDE BULUNULARAK DEĞERLENDİRME  YAPILDI.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Hizmet Binası toplantı Salonunda  
21 Temmuz 2020 Salı günü açılış konuşması Anamur Kaymakamımız 
Sn, İsmail Gültekin tarafından yapılan toplantıda , Anamur Belediye 
Başkan yardımcımız Ahmet Çetin, Mersin Büyükşehir Belediyesi 
Emlak ve İstimlak İşleri Daire Başkanı Gürgün Bilici ve Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu tarafından 
değerlendirme konuşması yapıldı ve Yönetim Kurulu Başkanımız 
Ferudun Torunoğlu tarafından Üyelerimizin talep ve beklentileri 
doğrultusunda Anamur Organize Sanayi Bölgesi ve Anamur Hal 
Yerinin belirlenmesi hakkında görüşlerini dile getirdi. 

 Toplantıya  Odamızı temsilen Oda Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz 
ve  Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu ve Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcılarımız Sadet Tuna ve Adem Şen ile Yönetim 
Kurulu Muhasip Üyemiz Mustafa Umut Yılmaz katıldılar.

 Toplantıya Anamur Belediye Başkanlığını temsilen Başkan Yrd. 
Ahmet Çetin ve Anamur Belediye Meclis Üyesi Mimar Derya Tuna 
Karan , Veteriner Ali Kubilay Erdal , Belediye İmar Müdürü Ülkü Öğür 
katıldılar. 

 Toplantıya Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığını temsilen 
Büyükşehir Belediyesi Emlak ve İstimlak İşleri Daire Başkanı Gürgün
Bilici ,  Etüd Proje Daire Başkanı Kutlu Sezen ve Mersin Büyükşehir 
Belediye Başkanı Vahap Seçer’in Teknik Danışman Nurbanu Çelik 
katıldılar. 

 Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığı Anamur Koordinasyon Daire 
başkanı Gül Karabay, Mersin Büyükşehir Belediyesi Koordinasyon 
yetkilisi Erdal Karan, Anamur Hal Müdürü Kılınç Aslan katıldılar

 Ayrıca Toplantıya Anamur Hal Derneği Başkanı Orhun Yıldız katıldı. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASI TOPLANTI 
SALONUNDA 21.07.2020 TARİHİNDE ÜYELERİMİZİN BEKLENTİLERİ 
DOĞRULTUSUNDA GENİŞ KATILIMLI OLARAK ANAMUR ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGESİ VE ANAMUR HAL YERİNİN BELİRLENMESİ HAKKINDA 
GÖRÜŞMELERDE BULUNULARAK DEĞERLENDİRME  YAPILDI.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASI TOPLANTI 
SALONUNDA 21.07.2020 TARİHİNDE ÜYELERİMİZİN BEKLENTİLERİ 
DOĞRULTUSUNDA GENİŞ KATILIMLI OLARAK ANAMUR ORGANİZE 
SANAYİ BÖLGESİ VE ANAMUR HAL YERİNİN BELİRLENMESİ HAKKINDA 
GÖRÜŞMELERDE BULUNULARAK DEĞERLENDİRME  YAPILDI.

 Toplantıya Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığını temsilen katılan  
Mersin Büyükşehir Belediye Başkanı Sn, Vahap Seçer’in Teknik 
Danışman Nurbanu Çelik’e göstermiş oldukları hassasiyetten dolayı 
teşekkür edilerek Anamur la özdeşleşmiş Anamur Muzu ürünleri 
hediye sepeti takdim edildi. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ÇUKUROVA KALKINMA AJANSININ DÜZENLEYEREK DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 29.07.2020 TARİHİNDE ANAMUR ÜNLÜSELEK OTELDE YAPILAN  
AYDINCIK , BOZYAZI, ANAMUR TURİZM DESTİNASYONU ÇALIŞTAYINA 
ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE ÇÖZÜM 
ÖNERİLERİ DİLE GETİRİLMİŞTİR.

 Çukurova Kalkınma Ajansının 29 Temmuz 2020 Çarşamba günü
Anamur Ünlüselek Otelde düzenlemiş olduğu Aydıncık , Bozyazı,
Anamur Turizm Destinasyonu Çalıştayına Anamur Kaymakamını
temsilen Bozyazı Kaymakamımız Arif Yalçın, Tüm ilçelerin Belediye
temsilcileri, ilgili Kamu kurumu temsilcileri ile Odamız temsilen
Yönetim Kurulu Başkan yardımcımız Adem Şen ve Genel sekreter
Muhammet Şimşek katılmışlardır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ÇUKUROVA KALKINMA AJANSININ DÜZENLEYEREK DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 29.07.2020 TARİHİNDE ANAMUR ÜNLÜSELEK OTELDE YAPILAN  
AYDINCIK , BOZYAZI, ANAMUR TURİZM DESTİNASYONU ÇALIŞTAYINA 
ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE ÇÖZÜM 
ÖNERİLERİ DİLE GETİRİLMİŞTİR.
 Çukurova Kalkınma Ajansı tarafından Aydıncık , Bozyazı, Anamur

Turizm Destinasyonu Çalıştayı için hazırlanan sunum katılımcılara
gösterilerek mevcut durum anlatılmıştır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ÇUKUROVA KALKINMA AJANSININ DÜZENLEYEREK DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 29.07.2020 TARİHİNDE ANAMUR ÜNLÜSELEK OTELDE YAPILAN  
AYDINCIK , BOZYAZI, ANAMUR TURİZM DESTİNASYONU ÇALIŞTAYINA 
ODAMIZCA KATILINARAK BÖLGESEL SORUNLARIMIZ VE ÇÖZÜM 
ÖNERİLERİ DİLE GETİRİLMİŞTİR.
 Çalıştayın amacına yönelik olarak Bölgeyle ilgili paydaşların mevcut

çalışmalarının ve gelecek planlarının, öncelikle Turizm türleri ve
hedef kitleye yönelik destinasyon eylem planı ve bütüncül proje
fikirlerinin ortaya çıkarılması çalışmasının yapılmış ve Çalıştayda
Cittaslow , Anamur , Bozyazı ve Aydıncık ilçelerimizin tanıtımı ile
kültürel değerleri, Mevcut durumu ve yapılması gerekenler hakkında
bilgilendirmeler yapılıp katılımcılarla karşılıklı olarak görüş alış
verişinde bulunmuşlardır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MUZ İTHALATINDA % 145,8 ORANINDA UYGULANMAKTA OLAN 
GÜMRÜK VERGİSİNİN % 7’YE DÜŞÜRÜLMÜŞ OLDUĞUNA İLİŞKİN 
OLMAK ÜZERE BASINDA ÇIKAN HABERLERE İSTİNADEN YÖNETİM 
KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU TARAFINDAN SN, LÜTFİ 
ELVAN ARANARAK DESTEK OLMASI İSTENMİŞTİR.

 05.08.2020 tarihli Resmi Gazetede yayımlanan 2818 – 2819 sayılı  
ithalat rejimi kararları ile Muz İthalatında % 145,8 oranında 
uygulanmakta olan Gümrük vergisinin % 7’ye düşürülmüş olduğuna 
ilişkin olmak üzere Basında çıkan haberlere istinaden, 
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MUZ İTHALATINDA % 145,8 ORANINDA UYGULANMAKTA OLAN 
GÜMRÜK VERGİSİNİN % 7’YE DÜŞÜRÜLMÜŞ OLDUĞUNA İLİŞKİN 
OLMAK ÜZERE BASINDA ÇIKAN HABERLERE İSTİNADEN YÖNETİM 
KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU TARAFINDAN SN, LÜTFİ 
ELVAN ARANARAK DESTEK OLMASI İSTENMİŞTİR.

 Anamur ve Bozyazı ilçelerimizde bulunan Anamur Muzu 
üreticilerimizin ve Bölge Ekonomisinin olumsuz etkileneceği 
düşüncesiyle Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu 
tarafından   hemen  Eski Kalkınma Bakanımız , TBMM Plan ve Bütçe 
Komisyonu Başkanı Sn, Lütfi ELVAN aranıp telefon görüşmesi 
yapılarak Anamur Muzunun Bölgemiz için önemine değinilerek 
Destek olması rica edilmiştir.

 Sn, Lütfi ELVAN konunun Basının yazdığı şekilde olmadığını ve 
05.08.2020 tarihli resmi gazetede yayımlanan ithalat rejimi ve 
ekinde belirlenen ek kararda  100 kgr muzda 83 EURO ve 1 ton 
muzda 830 EURO Toplu Konut Fonu konulması suretiyle Üreticinin 
korunarak İthal Muzun maliyetinin daha fazla arttırıldığını 
belirtmiştir. Ayrıca Sn, Lütfi ELVAN konu hakkında hem Facebook’da
ve hemde Twitter’da paylaşım yaparak konuya ne kadar hassas 
olduğunu göstermiş olduğundan, Odamız Yönetim Kurulu Başkanı 
Ferudun Torunoğlu tarafından Basına verilip haber yapılarak   Bu 
konuda göstermiş olduğu hassas davranıştan dolayı Sn’Lütfi ELVAN’a
Teşekkür edilmiştir.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız hem Anamur Muzumuz ve hemde
Anamur ve Bozyazı İlçelerimiz ile Bölgemizin ekonomisinde öneme 
sahip Tarımsal ürünlerimizin üretiminden pazarlamasına ve süreklilik 
arz etmesine kadar her türlü konuda hassasiyet göstermeye devam 
edecektir.
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HEYETİ YENİ ATANAN 
ANAMUR KAYMAKAMIMIZ Sn, MEHMET NURİ BAŞARAN’I 
07.08.2020  CUMA GÜNÜ MAKAMINDA ZİYARET EDEREK YENİ 
GÖREVİNDE  BAŞARILI OLMASI TEMENNİSİNDE BULUNULDU.
 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz ,  

Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu , Meclis Başkan Yrd. 
Hüsnü Ceren , Yönetim Kurulu Başkan Yardımcılarımız Sadet Tuna ve 
Adem Şen ile Yönetim Kurulu Üyelerimiz Hüseyin Deniz ve Ertuğrul 
Oğuz’dan oluşan bir heyetle , 2020/362 sayılı Cumhurbaşkanlığı 
Kararı ile atanmış olan ve görevine 30 Temmuz 2020 tarihi itibari ile 
başlayan Anamur Kaymakamımız Sn, Mehmet Nuri BAŞARAN’a
07.08.2020 Cuma günü Odamız heyetince hoş geldin ziyaretinde 
bulunularak yeni görev yerinde başarılı olması temennisinde 
bulunuldu.   Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu 
tarafından Anamur Kaymakamlığımız , Anamur Belediye 
Başkanlığımız ve Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız işbirliği ile 
Anamur Organize Sanayi Bölgesi kuruluş çalışmalarının başlatıldığını,
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HEYETİ YENİ ATANAN 
ANAMUR KAYMAKAMIMIZ Sn, MEHMET NURİ BAŞARAN’I 
07.08.2020  CUMA GÜNÜ MAKAMINDA ZİYARET EDEREK YENİ 
GÖREVİNDE  BAŞARILI OLMASI TEMENNİSİNDE BULUNULDU.
 Anamur Organize Sanayi Bölgesinin yer seçimi için son aşamaya 

gelindiğini belirterek, bugüne kadar yapılan çalışmalar ile yapılacak 
olan çalışmalar hakkında bilgi vererek konu hakkındaki Odamızın 
görüşlerini belirtti. Yaş Sebze ve Meyve Ticareti ve Komisyonculuğu 
işleri ile iştigal eden Muz Sarartma tesisi işletmeciliği yapmakta olan 
üyelerimizi yakından ilgilendiren Anamur Hal yeri hakkındaki , 
Üyelerimizin endişeleri ve beklentileri ile Odamızın görüşleri 
hakkında bilgi verilerek destekleri istendi. Koranavirüs (Covid -19) 
Pandemi sürecinde Üyelerimizin dile getirdikleri ve yaşamakta 
oldukları sıkıntıları ile beklentileri ve diğer birçok konu hakkında bilgi 
verilerek destek ve görüşleri talep edildi. Anamur Kaymakamımız Sn, 
Mehmet Nuri BAŞARAN’da Kaymakamlık olarak gerekli girişimlerde 
bulunacaklarını  ve mümkün olan her türlü desteği vereceklerini  
belirterek nazik ziyaretimizden dolayı teşekkür etti. 
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MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANLIĞIMIZIN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 13.08.2020 TARİHİNDE BOZYAZI ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜNDE 
SCOOTER VE BİSİKLET YOLU GÜZERGAHI BELİRLENMESİ TOPLANTISINA 
KATILINARAK GÖRÜŞLERİMİZ DİLE GETİRİLDİ.

 Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığımızın Anamur Ticaret ve 
Sanayi Odamızı da davet etmesine istinaden 13.08.2020 tarihinde 
Mersin Büyükşehir Belediyesi Bozyazı şube Müdürlüğünde yapılan 
Anamur, Bozyazı ve Aydıncık ilçeleri Scooter ve Bisiklet yolu 
güzergahı belirleme toplantısına Yönetim Kurulumuzun görev 
vermesiyle Odamız Genel Sekreteri Muhammet Şimşek katılarak 
görüşlerimizi dile getirdi. Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığımız 
Halen Mersin’de faaliyet göstermekte olan  ALDO PALM ve  MARTI 
firmalarının Mersin Büyükşehir Belediyemize başvuruda bulunarak 
İlimiz Genelinde (Anamur , Bozyazı ve Aydıncık ilçeleri) İlçelerimizde 
elektrikli Scooter ve Bisiklet yolu Güzergahı belirlenir ve 
düzenlenirse ücretli olarak kiralayarak , Firmalarınca ücretli olarak 
elektrikli Scooter kiralama işini yapmak istediklerinden Böyle bir 
çalışma yapmaya karar verdiklerini belirtmişlerdir.
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MERSİN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANLIĞIMIZIN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 13.08.2020 TARİHİNDE BOZYAZI ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜNDE 
SCOOTER VE BİSİKLET YOLU GÜZERGAHI BELİRLENMESİ TOPLANTISINA 
KATILINARAK GÖRÜŞLERİMİZ DİLE GETİRİLDİ.

 Toplantıda hazır bulunan Anamur Belediyesi , Bozyazı Belediyesi , 
Aydıncık Belediyesi , Odamızın ve Emniyet Müdürlüğü temsilcileri ile 
Jandarma temsilcisinin görüşlerini almak için toplantıyı yaptıklarını 
belirtmişlerdir. 

 Mersin Büyükşehir Belediyemizce Anamur İlçemizde güzergah olarak 
iskelenin önünden başlayarak Rauf Denktaş parkını takip eden 
güzergahın düşünüldüğü bildirilmiş ve görüş istenmiştir. 

 Yapılan istişare neticesinde Özellikle akşamları bu Bölgede yürüyüş 
yapan çok yoğun bir insan trafiği olduğu dile getirilmiş ve Anamur 
Belediyemiz temsilcisi tarafından Eylül ayında Çay Bahçelerinin ıslahı 
ile ilgili bir çalışma başlatılacağı belirtilmiştir. Bozyazı ve Aydıncık 
ilçelerimizde böyle uzun bir güzergahın belirlenmesi için yeteri kadar 
alanın olmadığı dile getirilmiştir.
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MERSİN İL-İLÇE ODA VE BORSALARI İSTİŞARE TOPLANTISI 
20 AĞUSTOS 2020 PERŞEMBE GÜNÜ ODALAR BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ 
SN. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA CANLI OLARAK ZOOM 
WEBİNAR ÜZERİNDEN VİDEO KONFERANS YÖNTEMİYLE YAPILDI.

 Mersin İl-İlçe Oda ve Borsaları İstişare Toplantısı 20 Ağustos 2020 
Perşembe günü saat  17:00’de Odamız Hizmet Binası Meclis toplantı 
Salonunda, TOBB Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun Zoom
Webinar üzerinden video konferans yöntemiyle katılımıyla yapıldı.

 Mersin İl-İlçe Oda ve Borsaları İstişare Toplantısına Odamız Meclis 
Başkanı Mehmet Yılmaz ve Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun
Torunoğlu ile Meclis üyelerimiz Mehmet Uzay Ünlüselek, Mustafa 
Yıldız ve Mithat Kadıoğlu Canlı olarak toplantıya katılım 
sağlamışlardır. 
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MERSİN İL-İLÇE ODA VE BORSALARI İSTİŞARE TOPLANTISI 
20 AĞUSTOS 2020 PERŞEMBE GÜNÜ ODALAR BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ 
SN. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA CANLI OLARAK ZOOM 
WEBİNAR ÜZERİNDEN VİDEO KONFERANS YÖNTEMİYLE YAPILDI.

 TOBB Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımıyla Zoom
Webinar üzerinden video konferans yöntemiyle yapılan Mersin İl-İlçe 
Oda ve Borsaları İstişare Toplantısına Mersin İlimiz Oda ve Borsa  
Meclis Başkanları ve Yönetim Kurulu Başkanları ile Üyeleri katılım 
sağlayarak Canlı olarak yapılmıştır. 
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MERSİN İL-İLÇE ODA VE BORSALARI İSTİŞARE TOPLANTISI 
20 AĞUSTOS 2020 PERŞEMBE GÜNÜ ODALAR BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ 
SN. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA CANLI OLARAK ZOOM 
WEBİNAR ÜZERİNDEN VİDEO KONFERANS YÖNTEMİYLE YAPILDI.
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MERSİN İL-İLÇE ODA VE BORSALARI İSTİŞARE TOPLANTISI 
20 AĞUSTOS 2020 PERŞEMBE GÜNÜ ODALAR BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ 
SN. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA CANLI OLARAK ZOOM 
WEBİNAR ÜZERİNDEN VİDEO KONFERANS YÖNTEMİYLE YAPILDI.

 Mersin İl-İlçe Oda ve Borsaları İstişare Toplantımızda Odamızın 
Anamur ve Bozyazı ilçelerimiz ile ilgili olarak beklenti ve talepleri söz 
alınmak suretiyle Birlik Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu ve 
katılımcılara aşağıda yazılı olduğu şekliyle Yönetim Kurulu Başkanımız 
Ferudun Torunoğlu tarafından ve  Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz 
tarafından anlatılarak destek talep edilmiştir. 

 1-Yer seçimi işlemleri tamamlanmakta olan Anamur Organize Sanayi 
Bölgemizin biran önce başlanarak bitirilmesini talep ediyoruz diyerek 
destek talep edildi.

 2- Kamu Bankaları kredi vermede Odamız üyelerine zorluk 
çıkarıyorlar kolaylık sağlanması için destek talep ediyoruz diyerek 
destek talep edildi.

 3-Türkiye Halk Bankasının Bozyazı İlçemizde Şube açmasını talep 
ediyoruz diyerek destek talep edildi.

 4-Anamur Gümrük Kapımızın Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin 
iştiraki (GTİ) Gümrük Turizm İşletmeleri tarafından yapılmasını talep   
ediyoruz diyerek destek talep edildi.

 Ayrıca Meclis üyemiz Mehmet Uzay Ünlüselek için söz alınarak 
Turizm sektörünün yaşamakta olduğu sorunları ve beklentilerini dile 
getirerek destek talep edildi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU 
25.08.2020  TARİHİNDE MERSİN KANAL 33 TELEVİZYONUNUN 35 
DAKİKALIK CANLI YAYININA KATILARAK GÜNDEME VE BÖLGEMİZE 
DAİR SORULARI CEVAPLADI GÖRÜŞLERİMİZİ DİLE GETİRDİ.
 Mersin Kanal 33 televizyonunun davetine istinaden 25.08.2020  

tarihinde Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Hizmet Binasında 
yapılan 35 dakikalık canlı yayınına Yönetim Kurulu Başkanımız 
Ferudun Torunoğlu  katılarak gündeme ve bölgemize dair soruları 
cevapladı görüşlerimizi dile getirdi.

 Canlı yayında özellikle kendisine iletmiş olduğumuz Anamur ve 
Bozyazı İlçelerimiz ile Bölgemizin sorunları ile beklentilerine ilişkin 
taleplerimiz için anında girişimlerde bulunarak bir çok sorunumuzun 
çözülmesini sağlayan  Eski Kalkınma Bakanımız , TBMM Plan ve 
Bütçe Komisyonu Başkanı Sn, Lütfi ELVAN’a Huzurlarınızda odamız , 
Camiam ve şahsım adına teşekkür ediyorum ,

 Anamur yapmış olduğu ziyaretlerinde Odamıza da uzun bir süre 
zaman ayırıp ziyaret ederek Beklenti ve taleplerimizi dinlemiş ve 
anında ilgili yerleri arayarak gerçekleşmesi için büyük çaba 
sarfetmiştir. Anamurumuzun yeni iskelesi  (Limanı) onun girişimleri 
ile yapılmıştır. Anamur Gümrük Müdürlüğünün faaliyete 
geçirilebilmesi için Anamur Gümrük Müdürlüğünün ve Modern bir 
gümrük kapısının Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce (GTİ) 
yapılması görüş ve talebimizi anında ilgili yerlere iletmiştir.

 Anamur ve Bozyazı İlçelerimiz ile Bölgemizin çözüm bekleyen 
sorunlarından Akdeniz Sahil Şeridindeki tek karayolu D-400 
Karayolunun yapılması gereken İhalelerinin bir an önce yapılarak 
Viyadüklerin ve tünellerin bitirilmesi , Sayın Lütfi ELVAN’ın talimat ve 
girişimleri ile kuruluş çalışmaları başlatılan Anamur Organize Sanayi 
Bölgesinin bir an önce başlanarak bitirilmesi, Bölgesel Ekonomimizin 
en önemli Tarımsal Ürünleri olan Muz ve Çileğin pazarlanmasında 
hassasiyet gösterilerek yerli ürünlerimizin tercih edilmesinin teşvik 
edilmesi ve Bir çok Tarihi eseri bünyesinde barındıran Doğası ,Güneşi 
ve Denizi ile bakir olan bölgemizin Turizminin desteklenerek
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YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU 
25.08.2020  TARİHİNDE MERSİN KANAL 33 TELEVİZYONUNUN 35 
DAKİKALIK CANLI YAYININA KATILARAK GÜNDEME VE BÖLGEMİZE 
DAİR SORULARI CEVAPLADI GÖRÜŞLERİMİZİ DİLE GETİRDİ.

 Bölgemizin kalkındırılması konularını dile getirilerek çözüm 
bulunması talep edilerek istenmiştir.

 Eski Kalkınma Bakanımız , TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu Başkanı 
Sn, Lütfi ELVAN ile yapılan görüşmelerimizde anlatılan Bölgesel 
Sorunlarımız hakkında istemiş olduğumuz destek için anında ilgili 
yerleri arayarak hassasiyet göstermiştir.

 Mersin Milletvekili Sn, Zeynep Gül YILMAZ ile yapılan görüşmelerde 
anlatılan Bölgesel Sorunlarımız hakkında istemiş olduğumuz destek 
için anında ilgili yerleri arayarak hassasiyet göstermiştir. 

 Bölgemizin sorunlarına  göstermiş oldukları hassasiyetten dolayı 
teşekkür ediyoruz.  Yapılan ziyaretlerimiz neticesinde Anamur ve 
Bozyazı İlçelerimizin sorunlarının süratle çözüme kavuşturulmasını 
temenni ediyoruz dedi.
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AKDENİZ BÖLGE TOPLANTISI  25 EYLÜL 2020 CUMA GÜNÜ ODALAR 
BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ SN. M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU  VE  BÖLGEDE YER 
ALAN ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA CANLI OLARAK 
VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA GERÇEKLEŞTİRİLDİ.
 Akdeniz Bölge Toplantısına 25 Eylül 2020 Cuma günü  TOBB 

Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu video konferans aracılığıyla 
katılılarak, bölge oda/borsa başkanları ile istişarelerde bulundu.

 Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu salgının başlamasından itibaren Oda-Borsa 
başkanlarının üyelerinin dertlerine tercüman olduğunu belirterek, 
“İşte tüm bu çalışmalar sayesinde, Mart ayında 70 maddelik öneri 
setini, Cumhurbaşkanımıza sunduk. Bunların büyük bir kısmı hayata 
geçti, geçmeye de devam ediyor. İşte en son, eğitim sektöründeki 
KDV oranı indirildi. Kısa çalışma ödeneğinden faydalanma süresi 31 
Ekim tarihine uzatıldı. Yatırım Teşvik sisteminde ilçe bazlı yeni bir 
yapılanma başlatıldı. Elbette daha takip ettiğimiz pek çok konu daha 
var. Bunların dışında da şimdi, sizlerin ileteceğiniz her konuyu, 
gündemimize alacağız. İlgili bakanlara, İlgili yerlere iletip, takip 
etmeye devam edeceğiz” dedi. Toplantıya katılan Oda/Borsa 
Başkanları gayret ve çabalarından dolayı teşekkür ettiler.
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AKDENİZ BÖLGE TOPLANTISI  25 EYLÜL 2020 CUMA GÜNÜ ODALAR 
BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ SN. M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU  VE  BÖLGEDE YER 
ALAN ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA CANLI OLARAK 
VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA GERÇEKLEŞTİRİLDİ.
 Akdeniz Bölge Toplantısına Odamız Hizmet Binasından video 

konferans yöntemiyle katılan Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun
Torunoğlu söz alarak  Birlik Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu’ 
ndan Anamur Ticaret ve Sanayi Odamızın Anamur ve Bozyazı 
İlçelerimiz ile ilgili Beklenti ve talepleri olarak ;

 Yer seçimi işlemleri tamamlanmakta olan Anamur Organize Sanayi 
Bölgemizin biran önce başlanarak bitirilmesini talep ediyoruz.

 Kamu Bankaları kredi vermede Odamız üyelerine zorluk çıkarıyorlar 
kolaylık sağlanması için destek talep ediyoruz.

 Türkiye Halk Bankasının Bozyazı İlçemizde Şube açmasını talep 
ediyoruz.

 Anamur Gümrük Kapımızın Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin 
iştiraki (GTİ) Gümrük Turizm İşletmeleri tarafından yapılmasını talep   
ediyoruz. Şekliyle belirterek destek olunmasını istemiştir.
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AKDENİZ BÖLGE TOPLANTISI  25 EYLÜL 2020 CUMA GÜNÜ ODALAR 
BİRLİĞİ BAŞKANIMIZ SN. M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU  VE  BÖLGEDE YER 
ALAN ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA CANLI OLARAK 
VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA GERÇEKLEŞTİRİLDİ.

 25 Eylül 2020 Cuma günü TOBB Başkanımız Sn. M.Rifat Hisarcıklıoğlu
’nun video konferans aracılığıyla katıldığı Akdeniz Bölge Toplantısında 
söz alacağını bildiren Bölge Oda/Borsa Başkanları  Talep ve 
Beklentilerini dile getirerek Destek olunmasını istediler.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU 
29.09.2020  TARİHİNDE SUN TV TELEVİZYONU SUNUCU NİL 
SEZER’İN RÖPORTAJINA  KATILARAK GÜNDEME VE BÖLGEMİZE 
DAİR SORULARI CEVAPLADI GÖRÜŞLERİMİZİ DİLE GETİRDİ.

 Mersin Sun TV televizyonunun davetine istinaden 29.09.2020  
tarihinde Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Hizmet Binasında 
yapılan Nil Sezer’le Seyr-i Alem Programına katılan Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu gündeme ve bölgemize dair soruları 
cevapladı görüşlerimizi dile getirdi. Röportajda bölgemizle ilgili 
Tarımsal verilere ve Beklentilerimize ilişkin olarak yazılı metin sundu 
ve özetle aşağıdaki konulara dile getirdi. Röportaj Sun TV Nil Sezer’le 
Seyr-i Alem programı adıyla haber yapılarak Youtube ve TV’de 
yayınlandı.

 ULAŞIM Mersin İlinin en uzak İlçesi Anamur’dur ve Mersin’i 
Antalya’ya bağlayan D-400 karayolunun orta noktasındadır. Mersin’e 
230 km uzaklıktadır. Silifke ile Anamur arsındaki 132 kilometrelik yol, 
sarp uçurumlar ve Toros Dağları’nın her girinti ve çıkıntısını dolaşarak 
Anamur’a uzanır. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU 
29.09.2020  TARİHİNDE SUN TV TELEVİZYONU SUNUCU NİL 
SEZER’İN RÖPORTAJINA  KATILARAK GÜNDEME VE BÖLGEMİZE 
DAİR SORULARI CEVAPLADI GÖRÜŞLERİMİZİ DİLE GETİRDİ.

 Anamur’dan Antalya’ya ulaşmak için 260 kilometre yol kat etmek 
gerekir. Bu yolunda Anamur-Gazipaşa arasında yer alan 80 
kilometrelik bölümü, Anamur-Silifke arasındaki yol gibidir.    

 Anamur İlçemizin Toplam Nüfusu  :  66.068

 Bozyazı İlçemizin Toplam Nüfusu  :  26.595

 29.09.2020  tarihi İtibariyle Odamızda halen Kaydı devam eden 
toplam üye  sayıları ; Anonim Şirket  : 101 , Limited Şirket  : 567 , 
Kollektif Şirket : 2 , Kooperatif :  75 , Şahıs : 693 ve İktisadi İşletme : 8 
Toplam : 1446   kaydı devam eden üyesi vardır.

 29.09.2020 tarihi İtibariyle Odamızda Kaydı devam eden 444 Askıda 
Üyesi mevcut bulunmaktadır.

 01.01.2020 - 29.09.2020  tarihleri  arasında Odamıza kayıt olan üye  
sayıları ; Anonim Şirket : 5 , Limited Şirket : 25 , Kooperatif : 3 , Şahıs 
: 39  Toplam :  72    adet yeni üye kaydı yapılmıştır.

 01.01.2020 - 29.09.2020  tarihleri  arası Odamızdan kaydı silinen Üye 
sayıları ; Anonim Şirket : 0 , Limited Şirket : 0 , Kooperatif : 0 
Şahıs : 6  Toplam : 6  adet üye kaydı silinmiştir.

ANAMUR VE BOZYAZI İLÇELERİ 2018 - 2019 YILLARI

TARIMSAL ÜRETİM DEĞERLERİ

 ANAMUR İLÇE TARIM MÜDÜRLÜĞÜNDEN ALINAN VERİLERE GÖRE;

 2018 yılı  toplam tarımsal ürün değeri  -1.272.000.000,00.-TL

 2019 yılı  toplam tarımsal ürün değeri -1.503.956.885,00.-TL’dir.

 Bu Üretim değeri içinde Anamur Muzunun 2018 yılı üretim Değeri ; 

 3000    dekar Açıkta üretimden  36.000.000,00.-TL

 28.000 dekar örtü altı üretimden 642.880.000,00.-TL                                        

 Toplam    : 678.880.000,00.-TL
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YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU 
29.09.2020  TARİHİNDE SUN TV TELEVİZYONU SUNUCU NİL 
SEZER’İN RÖPORTAJINA  KATILARAK GÜNDEME VE BÖLGEMİZE 
DAİR SORULARI CEVAPLADI GÖRÜŞLERİMİZİ DİLE GETİRDİ.

 Anamur Muzumuzun 2019 yılı üretim Değeri ; 

 3000    dekar Açıkta üretimden  43.440.000,00.-TL

 29.000 dekar örtü altı üretimden 734.860.000,00.-TL                                     

 Toplam : 778.300.000,00.-TL

 Bu üretim değeri içerisinde Anamurda 2018 yılı Çilek Üretim Değeri

 7000    dekar Açıkta üretimden  94.080.000,00.-TL

 17.000 dekar örtü altı üretimden            293.760.000,00.-TL                                      

 Toplam :    387.840.000,00.-TL

 Bu üretim değeri içerisinde Anamurda 2019 yılı Çilek Üretim Değeri 

 7000    dekar Açıkta üretimden 110.250.000,00.-TL

 16.000 dekar örtü altı üretimden 324.000.000,00.-TL                            

 Toplam : 434.250.000,00.-TL

 BOZYAZI İLÇE TARIM MÜDÜRLÜĞÜNDEN ALINAN VERİLERE GÖRE;

 Bozyazıda Anamur Muzunun 2018 yılı üretim değeri ;

 8600 dekar örtü altı üretimden 69.200 Ton

 Bozyazıda Anamur Muzunun 2019 yılı üretim değeri ;

 9340 dekar örtü altı üretimden 65.380 Ton

 Bozyazıda 2018 yılı Çilek Üretim Değeri ;

 750  Dekar alanda yapılan üretimde 3.750 Ton

 Bozyazıda 2019 yılı Çilek Üretim Değeri ;

 750  Dekar alanda  yapılan üretimde 3.750 Ton

 Bütün bu tarımsal veriler ışığında , İlçelerimizde yetişen diğer Sebze 
ve meyvelerde göz önüne alındığında , Sadece Anamur Muzu ve 
Çileğimizin Anamur-Bozyazı İlçelerimiz ile Ülkemiz Ekonomisine 
sağlamakta olduğu büyük katkı açıkça görülmektedir. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU 
29.09.2020  TARİHİNDE SUN TV TELEVİZYONU SUNUCU NİL 
SEZER’İN RÖPORTAJINA  KATILARAK GÜNDEME VE BÖLGEMİZE 
DAİR SORULARI CEVAPLADI GÖRÜŞLERİMİZİ DİLE GETİRDİ.
 Birçok tarımsal ürünümüzün özellikle Çilek ve Domatesin 

ihracatınında yapıldığı düşünüldüğünde Bölgemizin önemi açıkça 
ortaya çıkmaktadır.  Konuşmama son verirken , Anamur-Bozyazı 
Bölgemize yapılan yatırımlara daima yatırım ekleyen, projeler üreten 
Sayın Bakanımız Lütfi Elvan’a , Valimiz Sayın Ali İhsan Su’ya ve En 
ücra köylere hizmet götüren Büyükşehir Belediye Başkanımız Sn, 
Vahap Seçer’e ve Ayrıca Yazılı ve Sözlü olarak ilettiğimiz Bölgesel 
sorunlarımıza hassasiyet göstererek İlgili Bakanlıklar nezdinde 
girişimde bulunulmasını sağlayan Birlik  Başkanımız Sayın M. Rifat
Hisarcıklıoğlu’na Şükranlarımızı arz ediyorum. Ürününüz bol ve 
bereketli  kazancınız daimi , Allah yar ve yardımcınız olsun. Tarımsal 
faaliyet gösteren Üyelerimizin ve Hemşerilerimizin hak ve 
Menfaatlerini  her türlü platformda korumaya ve savunmaya devam 
edeceğiz dedi. Sun Tv Sunucu Sn,Nil Sezer’e  göstermiş oldukları 
Hassasiyetten  dolayı Muz ürünleri hediye sepeti takdim edildi. 
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SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANIMIZ SN. MUSTAFA VARANK VE  BİRLİK 
BAŞKANIMIZ  SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 02 EKİM 
2020  CUMA GÜNÜ ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA VİDEO 
KONFERANS ARACILIĞIYLA İSTİŞARE TOPLANTISI YAPILDI.
 Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. Mustafa Varank ve Birlik 

Başkanımız  Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımıyla 02 Ekim 2020 
Cuma günü Saat : 15,00’de Video Konferans aracılığıyla yapılan 
İstişare toplantısına Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu 
katılarak, Toplantıda Tarım ( Marketlerde Yaş Sebze ve Meyvenin 
satılması (Muz ,Çilek) , Çilek İhracatı) ve Finansman KGF konularının 
Dile getirilmesini talep etti. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Başkanımız Sn, M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız Sn, Mustafa Varank,ın ve TOBB’a bağlı 365 Oda ve 
Borsa’nın Başkanlarının sanal ortamda bir araya gelmesi ile yapılan 
toplantıda teşvikler ve gündemdeki konularla ilgili istişarede 
bulundular.
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SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANIMIZ SN. MUSTAFA VARANK VE  BİRLİK 
BAŞKANIMIZ  SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 02 EKİM 
2020  CUMA GÜNÜ ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA VİDEO 
KONFERANS ARACILIĞIYLA İSTİŞARE TOPLANTISI YAPILDI.

 Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. Mustafa Varank konuşmasında yıl 
sonuna kadar Teknoloji Odaklı Sanayi Hamlesi programının mobilite, 
kimya ve tıbbi cihaz çağrılarına çıkacaklarını bildirdi.

 Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. Mustafa Varank , Bilişim 
Vadisi'nden video konferans yöntemiyle katıldığı TOBB İstişare ve 
Değerlendirme Toplantısı'nda, özel sektör öncülüğünde büyümenin 
önemine işaret ederek, Kovid-19 ile mücadele döneminde iş 
dünyasıyla istişare halinde olmaya gayret gösterdiklerini söyledi.

 Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. Mustafa Varank Varank, yatırım 
teşviklerinde ilçe bazlı teşvik sistemini hayata geçirdiklerine dikkati 
çekerek, düzenlemeye ilişkin şu bilgileri verdi:

 Sahadan bu yönde yoğun talepler alıyorduk. Tüm il ve ilçelerimizin 
sosyo ekonomik gelişmişlik endekslerini güncellediklerini belirterek, 
Şehirler için 52 göstergeyi, ilçeler içinse 32 göstergeyi dikkate alarak 
bir sıralama yaptıklarını ve Daha az gelişmiş 263 ilçemizin, 
bulunduğu ile göre daha fazla destek almaya hak kazandığını  Yeni 
sistemle birlikte şehirlerin az gelişmiş ilçelerinde yapılacak yatırımlar, 
bir alt bölge desteklerinden faydalanacağını , Bu yatırımların  o 
ilçenin OSB'lerinde yapılıyorsa, doğrudan 2 alt bölge teşviği’nden
yararlanacağını , Böylece görece dezavantajlı ilçelere daha fazla 
yatırım gitmesinin teşvik edileceğini belirterek, istihdamın artacağını  
ve ekonomik hayatın  canlanacağını söyledi.

 Konuşmaların ardından oda başkanları Sanayi ve Teknoloji Bakanımız 
Sn. Mustafa Varank 'a sorularını iletti.
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SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANIMIZ SN. MUSTAFA VARANK VE  BİRLİK 
BAŞKANIMIZ  SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 02 EKİM 
2020  CUMA GÜNÜ ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA VİDEO 
KONFERANS ARACILIĞIYLA İSTİŞARE TOPLANTISI YAPILDI.
 Birlik Başkanımız Sn, M. Rifat Hisarcıklıoğlu toplantıda yaptığı 

konuşmada, son dönemde yatırım teşvik sisteminde çok önemli bir 
atılımın hayata geçirildiğini belirterek, "Biliyorsunuz yıllardır her 
platformda teşvik sisteminin ilçe bazlı olması gerektiğini söylüyorduk 
ama bir türlü sonuç alınamıyordu. Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. 
Mustafa Varank , bu alanda tarihi bir işe imza atarak ilk defa ilçe bazlı 
teşvikleri başlattı." dedi.

 Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. Mustafa Varank'ın sanayiye verdiği 
büyük önem ve milli teknoloji hamlesiyle Türkiye'yi bir üst lige 
çıkartma vizyonunun, bu kritik dönemde kendilerinin de çalışma 
şevkini artırdığını ve geleceğe umutla bakmalarını sağladığını söyledi.
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SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANIMIZ SN. MUSTAFA VARANK VE  BİRLİK 
BAŞKANIMIZ  SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA 02 EKİM 
2020  CUMA GÜNÜ ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA VİDEO 
KONFERANS ARACILIĞIYLA İSTİŞARE TOPLANTISI YAPILDI.
 Türkiye'nin prestij projesi haline gelen ve 2022 yılında ilk arabayı 

üretim bandından çıkarması planlanan Türkiye'nin Otomobili Girişim 
Grubu'nda da Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sn. Mustafa Varank ile 
birlikte çalıştıklarını dile getirerek, ülkenin pek çok sıkıntıyla 
karşılaştığını ancak bu projenin temel atma noktasına gelmesinde 
verdiği desteğin çok önemli ve değerli olduğunu ifade etti.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 08.10.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN 
YÜKSEK DİSİPLİN KURULU TOPLANTISINA YÖNETİM KURULU 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU KATILDI.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin davet etmesi ile Aynı zamanda 
Birliğimizin Yüksek disiplin kurulu üyesi olan Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu 08.10.2020 tarihinde Video 
Konferans yöntemiyle yapılan Yüksek disiplin kurulu toplantısına 
katılarak Odalar Birliğimize intikal ettirilen Disiplin soruşturması 
talepleri hakkında Yüksek Disiplin kurulu Üyeleri ve Birlik Avukatı ile 
Değerlendirme ve istişarelerde bulundu.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 08.10.2020 TARİHİNDE ELEKTRONİK ORTAMDA YAPILAN 
YÜKSEK DİSİPLİN KURULU TOPLANTISINA YÖNETİM KURULU 
BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU KATILDI.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin Yüksek Disiplin kurulu Başkan 
ve Üyeleri ile Birlik Disiplin Kurulu Avukatına Birliğimize intikal 
ettirilen Disiplin dosyaları hakkındaki  görüşlerini Elektronik ortamda 
dile getirerek  Değerlendirmelerde bulundu.
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MERSİN  BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZ SN,VAHAP SEÇER ‘İN 
DAVET ETMESİYLE 12.11.2020 PERŞEMBE GÜNÜ MERSİNDE YAPILAN 
YEMEKLİ TOPLANTIYA YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN 
TORUNOĞLU ODAMIZI TEMSİLEN  KATILDI. 

 Mersin  Büyükşehir Belediye Başkanımız Sn, Vahap Seçer’in davet 
etmesiyle 12.11.2020 Perşembe günü Mersinde yapılan Yemekli 
toplantıya katılan Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu 
Mersin Ticaret ve Sanayi Odamız Hizmet Binasında Oda Başkanları 
ile CHP Genel Başkan Yardımcısı Faik Öztrak ve  Çetin Osman Budak 
ile görüşmelerde bulundu .Odamızı temsilen bu toplantıya katılan 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu tarafından toplantıya 
katılan Başkanlara ve yetkililere hediye edilmek üzere, Bölgemizle 
özdeşleşmiş Anamur Muzu ve Ejder Meyvesi götürerek onore edip, 
Anamur ve Bozyazı İlçelerimiz ile Bölgesel Sorunlarımızı dile getirip 
çözüm bulunmasını talep etmiştir.
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CUMHURBAŞKANIMIZ SN, RECEP TAYYİP ERDOĞAN’IN  VE BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMLARIYLA 
WEBİNAR YÖNTEMİYLE  18.11.2020 TARİHİNDE YAPILAN TOBB 
EKONOMİ ŞURASINA KATILINILARAK SORUNLARIMIZ BİLDİRİLDİ.

 Cumhurbaşkanımız Sn, Recep Tayyip Erdoğan’ın  ve Birlik Başkanımız 
Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun katılımlarıyla Webinar yöntemiyle 
18.11.2020 tarihinde yapılan TOBB Ekonomi şurasına Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu katılarak Birliğimizin talebine 
istinaden Cumhurbaşkanımız Sn, Recep Tayyip Erdoğan’a sunulmak 
üzere aşağıda belirlediğimiz sorunlar ve Beklentilerimiz yazılı olarak 
Odalar Birliğimize gönderildi.

Anamur ve Bozyaz ile ilgili olarak beklenti ve taleplerimiz 

 Anamur Gümrük Kapımızın Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin 
iştiraki (GTİ) Gümrük Turizm İşletmeleri tarafından yapılmasını talep 
ediyoruz.

 Yer seçimi işlemleri tamamlanmakta olan Anamur Organize Sanayi 
Bölgemizin biran önce başlanarak bitirilmesini talep ediyoruz.

 Türkiye Halk Bankasının Bozyazı İlçemizde Şube açmasını talep 
ediyoruz.

 Kamu Bankaları kredi vermede Odamız üyelerine zorluk çıkarıyorlar 
kolaylık sağlanması için destek talep ediyoruz.

 Şekliyle göndermiş olduğumuz taleplerimiz Odalar Birliğimizce ilgili 
yerlere iletilerek destek talep edildi.

 TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğinde yapılan  
Türkiye Ekonomi Şurasına  Ayrıca Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat 
Oktay, Hazine ve Maliye Bakanı Lütfi Elvan, Tarım ve Orman Bakanı 
Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyeleri katıldılar. Türkiye Ekonomi Şurası TOBB İkiz 
Kuleler Konferans Salonu’ndan video konferans aracılığıyla 
gerçekleştirildi.
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CUMHURBAŞKANIMIZ SN, RECEP TAYYİP ERDOĞAN’IN  VE BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMLARIYLA 
WEBİNAR YÖNTEMİYLE  18.11.2020 TARİHİNDE YAPILAN TOBB 
EKONOMİ ŞURASINA KATILINILARAK SORUNLARIMIZ BİLDİRİLDİ.

 Cumhurbaşkanımız Sn, Recep Tayyip Erdoğan TOBB Ekonomi 
şurasında Video Konferans aracılığıyla yaptığı konuşmasında , 

 video konferans aracılığıyla da olsa katılımcılarla bir araya gelmekten 
duyduğu memnuniyeti ifade etti.

 "Biz buralara gökten zembille inmedik, vesayetin paraşütüyle de 
gelmedik, dededen, babadan miras, aristokratik kanallardan da vasıl 
olmadık. Hayatın merdivenlerini teker teker tırmanarak, milletimizin 
her kesimi ile hemhal olarak, zorlukları ve imkanları bizzat tecrübe 
ederek buralara geldik. Ömrü boyunca devletten aldığı maaş dışında 
bir iş, üretim, istihdam tecrübesi olmayanların kürsülerden esip 
gürlemeleri teneke tıngırtısının ötesinde bir anlama sahip değildir. 
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 Bunların önlerine konan kağıtlardaki rakamların ne anlama 
geldiğine ilişkin en küçük bir fikirleri olmadığını en iyi sizler 
biliyorsunuz. Daha Kıbrıs meselesinin ne olduğunu, Maraş'ın 
açılmasının ne anlama geldiğini bilmeyen, orada Türkiye'nin 
Cumhurbaşkanının başkanlığındaki heyetle verdiği görüntünün 
diplomatik mesajını anlamamış birine ekonomiyi izah etmek de 
mümkün değildir. Ekonominin kalbinde faaliyet gösteren oda ve 
borsa temsilcilerinin 81 il ve 160 ilçede iş dünyasının nabzını en güzel 
şekilde yansıttıklarına inanıyorum.

 "Bu arada özellikle yüksek faiz sebebiyle üretimin, ticaretin, 
ihracatın, istihdamın temsilcileri olan sizler sahada yaşananların 
tercümanı olarak karar vericilere yol gösteriyor, ışık tutuyorsunuz. 
Zira yüksek faizin nelere mal olduğu ortada. Yüksek faizle bizler 
gerçek anlamda yatırım yapabilir miyiz? Sizler bu işin 
içindesiniz. İstihdam üretebilir miyiz? Mümkün değil. Peki üretim 
yapabilir miyiz? O da mümkün değil. Peki ihracata yönelik ciddi 
adımlar atabilir miyiz? O da mümkün değil. Öyleyse bizim bu 
noktada çok daha dikkatli olmamız lazım ve yüksek faize 
yatırımcımızı ezdirmememiz gerekiyor. Bunun için ekonomiyle ilgili 
her konuda iş dünyamızla ve onların temsilcileri olan sizlerle istişare 
etmeye özel önem veriyoruz. Aldığımız tüm kararlarda, attığımız tüm 
adımlarda sizlerle birlikte oluşturduğumuz ortak akıldan 
faydalanıyoruz. Sektörlerimizin ve şehirlerimizin sorunlarını, 
taleplerini, beklentilerini sizlerle birlikte konuşuyor, tartışıyor ve 
birlikte çözüm yolları geliştiriyoruz."

 Türkiye'nin son 18 yıldır büyük mesafe kat ettiği demokrasi ve 
kalkınma yolculuğunda 365 oda ve borsanın lokomotif vazifesi 
gördüğünü dile getirerek,



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

CUMHURBAŞKANIMIZ SN, RECEP TAYYİP ERDOĞAN’IN  VE BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMLARIYLA 
WEBİNAR YÖNTEMİYLE  18.11.2020 TARİHİNDE YAPILAN TOBB 
EKONOMİ ŞURASINA KATILINILARAK SORUNLARIMIZ BİLDİRİLDİ.

 Her oda ve borsamız kendi üyelerine çağın gerektirdiği en ileri 
hizmetleri vermenin yanında Türk ekonomisine de çok önemli 
katkılarda bulundu. Ben birçok sanayici, birçok iş 
adamlarımızla oturup konuştuğumuzda hepsi nasıl battığını, nasıl 
bittiğini anlatırken hep bana şunu söylerlerdi, neydi o? 'Beni faiz 
batırdı, beni faiz bitirdi, şu kadar faiz ödedim, şu kadar faiz 
ödüyorum' bunu söyleyen insanlara zulmetmek var mıdır. İnşallah 
biz bunları da tersine çevireceğiz, bundan sonra da sizlerin azmi, 
çalışkanlığı, dirayeti ve kabiliyetiyle önümüze çıkartılan engelleri 
birer birer aşarak hedeflerimize doğru yürümeye devam edeceğiz." 
değerlendirmesinde bulundu.

 Yüksek faizden arındırılmış, istihdamdan finansmana, özellikle nakit 
akışından teşviklere kadar ihtiyaç duyulan çok sayıda destek paketini 
hayata geçirdiklerini belirterek, bugüne kadar uygulanmış en büyük 
kredi paketleri, Kredi Garanti Fonu kefaletleri ve istihdam 
teşviklerinin de bu dönemde başlatıldığını dile getirdi.

 Salgından olumsuz etkilenen onlarca sektörde vergi ve primleri 6 ay 
ertelediklerini , birikmiş kamu alacaklarına uzun vadeli yapılandırma 
getirdiklerini, bununla ilgili kanunun da Mecliste kabul edildiğini 
anımsattı.

 Şimdi önümüzde yeni bir dönem var. Artık çok daha güçlü bir şekilde 
üretime, yatırıma, istihdama ve ihracata odaklanmamız gerekiyor. El 
birliğiyle bu sıkıntılı dönemi de tıpkı öncekiler gibi geride bırakıp 
inşallah büyük ve güçlü Türkiye hedefine ulaşacağız. Sizlerden 
müteşebbisimizin, üreticimizin yanında bir Cumhurbaşkanına ve 
yönetime sahip olduğunuzu asla unutmadan gayretinizi artırmanızı, 
azminizi güçlendirmenizi istiyorum diye konuştu.
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 L

 Türkiye olarak reformlar ve başarılarla dolu sürdürülebilir büyümeyi 
politikalarının merkezine aldıkları 18 yılı geride bıraktıklarına işaret 
eden Cumhurbaşkanımı Sn, Recep Tayyip Erdoğan, topyekün
kalkınma anlayışıyla 81 vilayetin tamamında her haneye ve insana 
dokunan hizmetler gerçekleştirdiklerini söyledi.
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 Odalar Birliği Birlik Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu TOBB 

Ekonomi şurasında Video Konferans aracılığıyla yaptığı 
konuşmasında , TOBB Ekonomi şurasını ;

 81 il ve 160 ilçeden, bölgelerinin kanaat önderleri olan, Oda ve Borsa 
Başkanları, TOBB Delegeleri, Kadın ve Genç girişimciler ile Genel 
Sekreterler olmak üzere yaklaşık 3 bin kişinin izlediğini söyleyerek, 
Pandemi sürecinde hepsi yoğun bir mesai harcadılar. İllerin ve 
ilçelerin sorunlarını çıkardılar, öneriler hazırladılar. Yerelde hangi 
ekonomik sıkıntılar yaşanıyorsa, hepsini tespit ettiler. Gece yarılarına 
kadar üyeleriyle istişare ettiler. Talepleri bize aktardılar. Biz de, acil 
yapılması gerekenleri, saat kaç olursa olsun Bakanlarımıza ilettik. 
Tabandan tavana müthiş bir çalışma ortaya koyduk. Camiamızla 
gurur duyuyorum. Hepsine ayrı ayrı teşekkür ediyorum dedi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

CUMHURBAŞKANIMIZ SN, RECEP TAYYİP ERDOĞAN’IN  VE BİRLİK 
BAŞKANIMIZ SN. M. RİFAT HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMLARIYLA 
WEBİNAR YÖNTEMİYLE  18.11.2020 TARİHİNDE YAPILAN TOBB 
EKONOMİ ŞURASINA KATILINILARAK SORUNLARIMIZ BİLDİRİLDİ.
 Sizin aramızda olmanız, hem bürokrasinin çarklarını işletmek, hem 

de sürdürdüğümüz mücadelede yalnız olmadığımızı görmek 
açısından, bizim için çok değerli diyerek, Dile getirdiğimiz pek çok 
önerinin, sizin liderliğinizde hayata geçtiğini gördük. Bugün gündeme 
getireceğimiz konularda da, geçmişte olduğu gibi, çözüm 
getireceğinize inanıyoruz  dedi.

 Bununla ilgili pek çok örneği birkaç ayda yaşadıklarını anımsatan 
Birlik Başkanımız  “Kısa çalışma ödeneği başta olmak üzere, 
firmalarımızın üzerindeki istihdam yüklerini azalttınız. İç Piyasaya 
destek için, vergi indirimleri gerçekleştirdiniz. Kredi Garanti 
Fonu’nun kefalet kapasitesini 2 katına çıkardınız. Kamu bankaları 
vasıtasıyla işletmelerimize düşük maliyetli kredi imkanı sundunuz. 
Yine bu vesileyle, Sayın Bakanlarımıza da tüm bu icraatlar için ayrıca 
teşekkür ediyorum. Sağolsunlar, ne zaman arasak, hep görevlerinin 
başındalar. Gece yarısı bile çalışıyor, ihtiyaç duyduğumuz her an 
yanımızda oluyor, sorunlarımızı çözüyorlar. Bu vesileyle size ve 
şahsınızda tüm bakanlarımıza, emek ve gayretlerinizden dolayı, 
camiam adına ve Türk özel sektörü adına, en içten teşekkürlerimizi 
sunuyorum” şeklinde konuştu. Tüm dünya yeni bir dönemin 
arifesinde , bu yeni döneme her yönüyle hazır hale gelmemiz 
gerektiğini söyleyerek, Aşı çalışmalarından gelen olumlu haberlerin 
2021’in ikinci yarısında toparlanma dönemi başlayabileceğine işaret 
ettiğine dikkat çekerek  şöyle devam etti “Küresel değer zincirleri 
kısalacak, Türkiye’ye olan iş ve yatırım talebi artacaktır. Ülkemiz için 
yeni fırsatlar doğacaktır. Yurtdışı temaslarımızda bunu görüyor ve 
duyuyoruz. Bu fırsatları yakalamak üzere, şimdi harekete geçmemiz 
ve hazırlanmamız gerekiyor. Çünkü talih hazır olana güler. Fırsatların 
kazası olmaz. Evet, kritik virajları aştık. Ama önümüzde, inişli-çıkışlı 
uzun ve zor bir yolculuk var dedi.
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 Ayrıca dünyada da yeni dengeler kuruluyor. Asya-Pasifik bölgesinin 

15 ülkesi, küresel ekonominin yüzde 30’unu kapsayan, dünyanın en 
büyük serbest ticaret anlaşmasına imza attılar. Öte yandan aşının 
bulunmasına rağmen, onaylanması ve yaygın hale gelmesi de zaman 
alacak. Dolayısıyla hem salgın sonrası döneme hazır olmamızı 
sağlayacak, hem de yatırımcılara güven verecek bir program 
tasarlamalıyız. Sizin son grup toplantınızdan başlayarak yaptığınız 
açıklamaları, bu açıdan çok değerli görüyorum. Verdiğiniz 
demeçlerle pozitif bir ortam oluştu. Moraller yükseldi. Kurumsal 
yapının ve hukuk sisteminin güçlendirileceğine, reformlara hız 
verileceğine yönelik mesajlar, iş dünyasında gayet olumlu karşılandı. 
Yatırımcı dostu, şeffaf ve öngörülebilir politikalarla, Türk Lirası’nın 
destekleneceğini açıklamanız da ayrıca önemlidir.

 Yine sizin özellikle vurguladığınız şekilde, fiyat istikrarı, finansal 
istikrar ve makroekonomik istikrarla Türkiye, tempolu büyüme 
sürecini yeniden yakalayabilecektir. Zira iş alemi, önünü görmek, 
ileriye bakarak hesap yapabilmek ister. Yatırımların, üretimin ve 
istihdamın artmasında ön koşul, istikrardır, güvendir ve geleceğe dair 
belirsizliklerin azalmasıdır. Bunun yolu da fiyat istikrarıdır. 
Enflasyonla mücadele, döviz kurlarında da istikrar gerektirir. 
Fiyatların ve kurların devamlı arttığı bir ortam, iş yapma iştahını 
azalmakta, üretim ve yatırım kararlarını olumsuz etkilemektedir. 
Dolayısıyla döviz kurlarında istikrarın sağlanması da önem arz 
etmektedir. Yine Sizin, AB Kurumlarının liderleriyle en üst düzeyde 
kurmuş olduğunuz diyalog da, ekonomiyi desteklemek ve AB-Türkiye 
ilişkilerinin geleceği açısından son derece önemlidir. Bu kapsamda, 
bazı vizyonsuz AB liderlerine rağmen, AB ile ilişkilerin güçlü 
tutulmasında, gümrük birliğinin güncellenmesinde ve vize diyaloğu 
dahil, ilişkilerde tekrar pozitif bir gündeme dönülmesinde, büyük 
fayda görüyoruz”.
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 Cumhurbaşkanımız önderliğinde başlatılacak, cesur ve ezber bozan, 

yeni bir yapısal reform hamlesinin küresel rekabette Türkiye’yi öne 
çıkaracağını belirterek “Bu noktada son olarak şunu vurgulamak 
isterim. Mevzuata ilişkin yapılacak reformlarda, eskiden olduğu gibi, 
kamu-özel sektör diyalog mekanizmalarının kurulması ve sin her 
zaman vurguladığımız istişarenin güçlendirilmesi çok faydalı 
olacaktır. Zira hazırlanan kanun tekliflerinde, özel sektörün 
görüşünün zamanında alınmaması, sahada pek çok sıkıntıya neden 
oluyor. Biz, koşmaya, çalışmaya, üretmeye hazırız. Bu tekerlek bu 
tümsekte kalmayacak. Allah’ın izniyle tüm bunları aşacak, yola 
devam edeceğiz. Elbirliğiyle Türkiye’yi yeniden tempolu büyüme 
sürecine kavuşturacağız. Ülkemizi daha güçlü, daha zengin, daha 
müreffeh yapmak için üretmeyi, emek vermeyi sürdüreceğiz” dedi.
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MERSİN İLİ ODA BORSA İSTİŞARE TOPLANTISI 08 ARALIK 2020 SALI 
GÜNÜ YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ FERUDUN TORUNOĞLU  VE  
BÖLGEDE YER ALAN ODA/ BORSA BAŞKANLARININ KATILIMIYLA CANLI 
OLARAK  VİDEO KONFERANS ARACILIĞIYLA GERÇEKLEŞTİRİLDİ.

 Mersin İli Oda Borsa İstişare Toplantısına 08 Aralık 2020 Salı günü  
Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu video konferans 
aracılığıyla katılarak, bölge oda/borsa başkanları ile istişarelerde 
bulunarak Koranavirüs (Covid-19)  pandemi sürecinde yaşanan 
sıkıntıları dile getirdi. Yaşanılmakta olan olumsuz etkilerden bir an 
önce kurtulmamı için birlik ve beraberlik ile ortak hareket etmenin 
önemine değinerek Bölgesel sorunlarımızın en kısa sürede 
çözümlenmesi için ortak hareket etmeliyiz dedi. 
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YÖNETİM KURULU BAŞKANI FERUDUN TORUNOĞLU VE ZİRAAT 
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İMZALAYARAK “BANKKART BAŞAK TEDARİK ZİNCİRİ FİNANSMANI 
PROJESİ” NE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ  DAHİL OLDU.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun
Torunoğlu ve Ziraat Bankası Anamur Şubesi Müdürü Mürsel 
Tosun ile protokol yaparak “Bankkart Başak Tedarik Zinciri 
Finansmanı Projesi” ne Odamız da dahil olmuştur. Konuya ilişkin 
Protokol  ve Üyelerimize sağladığı faydalar hakkında haber yapılarak 
üyelerimiz bilgilendirilmişlerdir.

 TOBB ile Ziraat Bankası, tedarik zincirlerinde finansman kaynaklı 
yaşanan aksaklıkları ve tahsilat problemlerini gidermek üzere 
“Bankkart Başak Tedarik Zinciri Finansmanı Projesi” başlatmıştır.

 Projenin ana amacı tedarikçi ve alıcıların banka üzerinde oluşturulan 
kapalı devre bir sisteme tanımlanarak, alım-satım işlemlerinin Ziraat 
Bankası garantörlüğünde gerçekleştirilmesi olup böylece tahsilat 
konusunda her iki tarafın da riski sıfıra indirilmektedir.
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 Ürünün satıcılar (tedarikçi) açısından faydaları:

 Tahsilat riskinin sıfıra indirilmesi

 Esnek vade ve taksit imkânları ile daha fazla satış yapabilme imkânı

 Ürünün alıcılar açısından faydaları:

 Finansmana kolay erişim: Ödemeleri taksit ve vadeler ile yapma 
imkânı

 Kredi/çek kullanmadan kendi tedarikçisi ile banka üzerinden ticaret 
yapması

 Artan kredi limitleri

 Sistem:
Alım-satım işlemleri POS cihazları üzerinden işlemektedir.

 Tedarikçilerin (Satıcı), POS cihazlarına özel bir yazılım yüklenecektir.

 Alıcılara ise, ticari kredi kartı tahsis edilecektir.

 Bu proje ile tedarikçiler mal teslim ettiği ve alacak kaydettiği 
firmaların ödemelerini POS cihazı aracılığıyla iki farklı seçenek ile 
alabilecektir.

 Esnek vade seçeneği

 Eşit taksit seçeneği

 Tedarikçi, 100.000 TL’lik bir mal sattığında, pos cihazına 18 aya kadar 
aylık ya da 3 aylık eşit taksitlerle ödeme alabilecek,

 Aynı şekilde tedarikçi, 100.000 TL’lik mal satışını, tıpkı bir çek gibi 
maksimum 540 gün olmak üzere vadeli bir şekilde yapabilecektir. Bu 
durumda 540 gün sonra yapacağı tahsilatta herhangi bir problem 
yaşamayacaktır çünkü muhatabı artık banka olacaktır. Tahsilatı da 
bankadan yapacaktır.
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 Örnek olarak;

 Kart limiti tahsisatı bankacılık koşullarına firmanın risk durumuna 
göre banka tarafından belirlenecektir. Herhangi bir üst limit 
bulunmamaktadır.

 Herhangi bir sektör kısıtlaması yoktur. Oda ve borsa ile sektör meclisi 
üyesi firmalarımız bu imkandan faydalanabilecektir.

 Bu sistem sadece tedarik zincirinde birbirine entegre olmuş ticari 
işletmeler arasında uygulanacak olup, her satış bu kapsamda 
değerlendirilemeyecektir.

 Örnek vermek gerekirse, bir otel işletmesine gıda tedariki sağlayan 
bir ticari işletme otel işletmesinin sahip olduğu Bankkart üzerinde 
vadeli satış yapabilecektir.

Fiyatlama Yapısı
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Avantajlı Komisyon ve Bloke Gün Sayıları



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANI FERUDUN TORUNOĞLU VE HALK  
BANKASI ANAMUR ŞUBESİ MÜDÜRÜ MUHARREM ÜNLÜ PROTOKOL 
İMZALAYARAK “PARAF KREDİ KARTI TEDARİK ZİNCİRİ FİNANSMANI 
PROJESİ” NE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ  DAHİL OLDU.
 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun

Torunoğlu ve Halk Bankası Anamur Şubesi Müdürü Muharrem Ünlü 
Odamız Hizmet Binasında Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz ve 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Sadet Tuna’nında hazır 
bulundukları toplantıda protokol imzalayarak  “Paraf Kredi Kartı  ile 
Güvenceli Tedarik Zinciri Finansmanı Projesi”ne Odamız da dahil 
olmuştur. Konuya ilişkin Protokol  ve Üyelerimize sağladığı faydalar 
hakkında  üyelerimiz bilgilendirilmişlerdir.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız ve Halk Bankası Anamur Şubesi 
Müdürü ile imza altına alınan “Paraf Kredi Kartı  ile Güvenceli Tedarik 
Zinciri Finansmanı Projesi” protokolü ile  Satıcıya tahsilat güvencesi, 
alıcıya da 18 aya kadar vade imkanıyla ödeme esnekliği sunan 
anlaşmadan Odamız üyeleri yararlanabilecekler.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANI FERUDUN TORUNOĞLU VE HALK  
BANKASI ANAMUR ŞUBESİ MÜDÜRÜ MUHARREM ÜNLÜ PROTOKOL 
İMZALAYARAK “PARAF KREDİ KARTI TEDARİK ZİNCİRİ FİNANSMANI 
PROJESİ” NE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ  DAHİL OLDU.

 Halkbank Paraf ticari kredi kartı sayesinde esnafın vadeli mal alım 
satımı, bankalardan kredi çekmekte ve çek senet gibi işlemlerinde 
yaşadığı problemler sona erecek ve Bu kart ile alıcı ve satıcının güven 
içinde alışveriş yapmasının önü açılacak, Bu sayede çek-senet takibi 
yapmadan, tahsilat derdiyle uğraşmadan, güven içinde malımızı 
satacağız. Sattığımız mal bedelini, tahsilat riski taşımadan, Halkbank 
garantisiyle, peşin ya da taksitli alacağız. 

 Mal almak isteyen de bankadan kredi bulma veya satıcının kendi çek-
senedini kabul edip etmeme derdine düşmeyecek. Bu kartla malını 
alacak ve ödemesini de 1,5 yıla ulaşan esnek vadelendirmeyle
yapacak. Yani kısaca, mal almak gerekince bu kartla para ödemeden 
satın alma yapılıyor. Satıcı da bu kimdir diye endişe etmeden, malını 
güvenle satıp, parasını bankadan tahsil edecek. Böylece hem alıcının 
hem de satıcının, nakit akışlarını rahatlatacaktır.

 Halkbank Paraf ticari kredi kartının üzerinde TOBB logosu da 
bulunacak ve Paraf KOBİ Kredi Kartı olacaktır. TOBB logolu Paraf KOBİ 
Kredi Kartı, sahiplerine yapacakları satın alımlarda, esnek taksit ve 
vade imkanı sağlayacak. Diğer tarafta da Paraf KOBİ POS, üye iş 
yerlerine özel avantajlı POS fiyat modeli sunacak. TOBB üyesi alıcı ve 
satıcılar arasındaki nakit akışını düzenleyecek olan bu hizmetlerle, 
tedarik zincirinde tüm ticari işlemler Halkbank güvencesi ve Paraf 
avantajlarıyla gerçekleştirilecektir. Koronavirüs (Covid-19) Pandemi
sürecinde Üyelerimizin sorunlarına çözüm olmasını temenni 
ediyoruz.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YÖNETİM KURULU BAŞKANI FERUDUN TORUNOĞLU VE HALK  
BANKASI ANAMUR ŞUBESİ MÜDÜRÜ MUHARREM ÜNLÜ PROTOKOL 
İMZALAYARAK “PARAF KREDİ KARTI TEDARİK ZİNCİRİ FİNANSMANI 
PROJESİ” NE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ  DAHİL OLDU.

 .



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MESLEKİ YETERLİLİK KAPSAMINDA "EMLAK DANIŞMANLARI",  "SERVİS 
ARACI ŞOFÖRLERİ" VE "KÖPRÜLÜ VİNÇ OPERATÖRLERİ" İÇİN  MESLEKİ 
YETERLİLİK BELGESİ ALMA ZORUNLULUĞU GETİRİLMESİNE İLİŞKİN 
OLARAK TOBB MEYBEM İŞBİRLİĞİ İLE  BU BELGELERİN VERİLEBİLECEĞİ 
VE KURALLAR HAKKINDA ÜYELERİMİZ BİLGİLENDİRİLDİ

 TOBB MEYBEM Mesleki Yeterlilik ve Belgelendirme Merkezleri A.Ş. 
tarafından yapılan açıklamada Mesleki Yeterlilik Kurumunun (MYK) 
"Emlak Danışmanı Seviye 4", "Sorumlu Emlak Danışmanı Seviye 5", 
"Köprülü Vinç Operatörü Seviye 3" ve "Servis Aracı Şoförü Seviye 
3" mesleklerinde yetkilendirme sürecinin tamamlanmış olduğu 
bahisle ,  sayılan Mesleki alanlarda Mesleki Yeterlilik başvuru , Sınav 
ve Belgelendirme hizmetinin başlatılacağı bildirilmiştir. Sınav ve 
belgelendirme ücret tarifesi ekte yer almaktadır.

 Konuya ilişkin olarak;

 Gayrimenkul sektöründe faaliyet gösteren üyelerimiz ve 
çalışanlarının, İl/İlçe Ticaret

 Müdürlüklerinden "Yetki Belgesi" alabilmeleri için, ivedilikle "Emlak 
Danışmanı Seviye 4" ve

 "Sorumlu Emlak Danışmanı Seviye 5" mesleki yeterlilik belgelerini 
tamamlamaları gerekmektedir.

 Okullara servis taşımacılığı yapan üyelerimiz ve çalışanlarının bu 
faaliyete devam edebilmeleri için,taşımacılık hizmeti veren 
şoförlerinin "Servis Aracı Şoförü Seviye 3" mesleki yeterlilik 
belgelerini tamamlamaları gerekmektedir.

 İmalat sektöründe faaliyet gösteren üyelerimizin, malzeme/yük 
kaldırma, taşıma, istifleme süreçleri için vinç kullanan 
operatörlerinin "Köprülü Vinç Operatörü Seviye 3" mesleki yeterlilik 
belgelerini tamamlamaları gerekmektedir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MESLEKİ YETERLİLİK KAPSAMINDA "EMLAK DANIŞMANLARI",  "SERVİS 
ARACI ŞOFÖRLERİ" VE "KÖPRÜLÜ VİNÇ OPERATÖRLERİ" İÇİN  MESLEKİ 
YETERLİLİK BELGESİ ALMA ZORUNLULUĞU GETİRİLMESİNE İLİŞKİN 
OLARAK TOBB MEYBEM İŞBİRLİĞİ İLE  BU BELGELERİN VERİLEBİLECEĞİ 
VE KURALLAR HAKKINDA ÜYELERİMİZ BİLGİLENDİRİLDİ

Meslek Açıklama

Sorumlu Emlak Danışmanı Seviye 5

Emlak Bürosu sahipleri, şirket yetkilileri bu belgeyi 

almalıdır. Mesleki yeterlilik belgesi almayan kişiler, 

Ticaret İl Müdürlüklerinden “Yetki Belgesi” 

alamayacak, faaliyetlerine devam edemeyecektir.

Emlak Danışmanı Seviye 4

Emlak bürosunda çalışan pazarlama ve satış 

personelinin bu belgeyi alması gerekmektedir. Mesleki 

yeterlilik belgesi almayan kişiler, gayrimenkul satış ve 

pazarlama faaliyetlerinde bulunamayacaktır.

Köprülü Vinç Operatörü Seviye 3

Kendi başına ve/veya bir işaretçi/sapancı yardımıyla;

çeşitli türlerdeki köprülü vinçleri kablo ile

uzaktan/kabinden kontrol ederek her türlü yük taşıyan

kişilerin bu belgeyi alması gerekmektedir. Mesleki

yeterlilik belgesi almayan kişiler için aylık kişi başı 775

TL idari para cezası uygulanacaktır.

Servis Aracı Şoförü Seviye 3

Okullara servis taşımacılığı yapan şoförlerin bu belgeyi 

alması gerekmektedir. Mesleki yeterlilik belgesi 

almayan kişiler, okullara servis taşımacılığı hizmeti 

veremeyecektir.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MESLEKİ YETERLİLİK KAPSAMINDA "EMLAK DANIŞMANLARI",  "SERVİS 
ARACI ŞOFÖRLERİ" VE "KÖPRÜLÜ VİNÇ OPERATÖRLERİ" İÇİN  MESLEKİ 
YETERLİLİK BELGESİ ALMA ZORUNLULUĞU GETİRİLMESİNE İLİŞKİN 
OLARAK TOBB MEYBEM İŞBİRLİĞİ İLE  BU BELGELERİN VERİLEBİLECEĞİ 
VE KURALLAR HAKKINDA ÜYELERİMİZ BİLGİLENDİRİLDİ

 Mesleki Yeterlilik Belgesi Zorunluluğu Kimleri Kapsıyor? Kim Hangi 
Belgeyi Almalı?

 Halihazırda Gayrimenkul mal alım satımı yapanlar veya bu sektöre 
yeni girecek girişimciler için;

 Firma sahibi , Şube var ise şube müdürü

 Pazarlama ve satış personelinden en az bir kişi

 Yetki Belgesi Ne Kadar Süreyle Geçerlidir?

 Yetki Belgesi, 5 yılda bir yenilenecektir. Aynı şekilde mesleki yeterlilik 
belgeleri de 5 yılda bir yenilenecektir.

 Mesleki yeterlilik belgesi veya yetki belgesi yerine geçen herhangi 
bir belge var mıdır?

 Yetki belgesi, Sorumlu Emlak danışmanlığı ,  Servis aracı Şoförlüğü ve 
Köprülü Vinç Operatörlüğü  yapılan işletmenin bulunduğu yerdeki il 
müdürlüğü tarafından verilecektir. Mesleki yeterlilik belgesi ise TOBB 
MEYBEM tarafından TOBB’a bağlı Odalar aracılığıyla verilecektir.

 Yetki belgesi veya mesleki yeterlilik belgesi yerine geçen bir belge 
bulunmamaktadır. 

 Sınavlar Nasıl Yapılacak?

 Sınavlar, TOBB MEYBEM tarafından yapılacak olup, yazılı (teorik) ve 
uygulamalı olarak iki aşamada gerçekleştirilecek.

 Teorik sınavlar, Odalarımızın eğitim / toplantı salonlarında veya TOBB 
MEYBEM tarafından uygun görülen toplantı salonlarında

 Uygulamalı sınavlar, alanı uygun olan TOBB MEYBEM tarafından 
onay verilmiş olan yerde yapılacaktır. 

 Her iki sınavdan da başarılı olan adaylar, “MYK Mesleki Yeterlilik 
Belgesi” almaya hak kazanacak.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

MESLEKİ YETERLİLİK KAPSAMINDA "EMLAK DANIŞMANLARI",  "SERVİS 
ARACI ŞOFÖRLERİ" VE "KÖPRÜLÜ VİNÇ OPERATÖRLERİ" İÇİN  MESLEKİ 
YETERLİLİK BELGESİ ALMA ZORUNLULUĞU GETİRİLMESİNE İLİŞKİN 
OLARAK TOBB MEYBEM İŞBİRLİĞİ İLE  BU BELGELERİN VERİLEBİLECEĞİ 
VE KURALLAR HAKKINDA ÜYELERİMİZ BİLGİLENDİRİLDİ

 Sınav ve Belgelendirme Ücret Detayları Nelerdir?

 Emlak Danışmanı Seviye 4 sınav ücreti KDV dahil 700,00 TL’dir. (Geri 
ödeme yok)

 Sorumlu Emlak Danışmanı Seviye 5 sınav ücreti KDV dahil 800,00 
TL’dir. (Geri ödeme yok)

 Servis Aracı Şoförü Seviye 3 Sınav ücreti KDV dahil  610,00 TL’dir. 
(Geri ödeme yok)

 Köprülü Vinç Operatörü Seviye 3 Sınav ücreti KDV dahil 450,00 
TL’dir.(Geri Ödeniyor Devlet teşviği)

 Adayların, sınavdan başarılı olduktan sonra “MYK Mesleki Yeterlilik 
Belgesi” alabilmeleri için, Mesleki Yeterlilik Kurumu’na belge masraf 
karşılığı olarak ödenmek üzere, 150 TL belge ücreti ödemelidir.

 Nasıl Başvuru Yapılacak?

 Sınavlara ön başvuru yapmak için; 

 TOBB MEYBEM tarafından gönderilecek ön başvuru formlarının ıslak 
imzalı olarak doldurulması, 

 Nüfus cüzdanı fotokopisi, 

 2 adet fotoğraf 

 Sınav ücretinin yatırıldığına dair banka dekontu,

 2918 sayılı Karayolları Trafik Kanununun ilgili maddelerinde belirtilen 
sürücü belgesi (Servis Aracı Şoförü için)

 SRC2 mesleki yeterlilik belgesi (Servis Aracı Şoförü için)

 Psikoteknik test raporu (Servis Aracı Şoförü için)

 Adli sicil kaydı (Servis Aracı Şoförü için) ibraz edilmesi yeterlidir.
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ODALAR BİRLİĞİMİZ ADINA TÜRK LOYDU SİSTEM BELGELENDİRME 
BİRİMİ YÖNETİCİSİ Sn,ÖZLEM BOCUTOĞLU TARAFINDAN 17.12.2020 
TARİHİNDE ISO 9001:2015 KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ 2.PERİYODİK 
DENETİMİNİ ODAMIZ BAŞARIYLA TAMAMLADI  
 Akredite Oda olmamızdan dolayı yapılan denetimler kapsamında 

ISO 9001 : 2015 Kalite Yönetim Sistemi 2. Periyodik Denetimini 
yapmak üzere Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz adına 
görevlendirilen Türk Loydu Vakfı İktisadi İşletmesi Sistem 
Belgelendirme Birimi Yöneticisi Sn, Özlem Bocutoğlu tarafından 
17.12.2020 tarihinde zoom webinar üzerinden Video Konferans 
yöntemiyle gerçekleşmiştir. Yapılan denetim neticesinde  hizmet 
kalitemizin uygun olduğu tekrar tescillenerek ISO 9001 : 2015 
Kalite Yönetim Sistemi Belgemiz yenilenmiştir. ISO 9001 : 2015 
Kalite Yönetim Sistemi 2. Periyodik denetimine Odamız Hizmet 
Binasından Video Konferans yöntemiyle Genel Sekreter 
Muhammet Şimşek ve Akreditasyon Sistem Sorumlusu Ayşegül 
Kısaalioğlu ile birlikte katılmışlardır.
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ANAMUR 

TİCARET VE SANAYİ ODASI 
2020 YILI 

EĞİTİM FAALİYETLERİ



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 17-18 OCAK 2020 TARİHLERİNDE BİRLİĞİMİZDE YAPILAN 
MECLİS ÜYELERİ BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILINDI 

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin düzenleyerek davet 
etmesine istinaden 17.01.2020 – 18.01.2020 tarihleri arasında 
yapılan Meclis üyeleri bilgilendirme seminerine Odamızı temsilen 
Görevli olarak Oda Meclisi Başkanımız Mehmet Yılmaz, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu , Oda Meclisi Başkan 
Yardımcımız Hüsnü Ceren, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 
Sadet Tuna, Oda Meclisi Katip Üye Mesut Aydın, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Abdullah Fahrettin Öztürk , Yönetim Kurulu 
Üyemiz Adem Şen, Yönetim Kurulu Üyemiz Hüseyin Deniz,  Meclis 
Üyemiz Ali Güven Meclis Üyeleri Bilgilendirme Seminerine 
katılarak, Odalar Birliğimizin faaliyetleri ile Odalar ve Borsalar 
Birlik mevzuatı ve uygulamalar hususlarında bilgi sahibi oldular. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 17-18 OCAK 2020 TARİHLERİNDE BİRLİĞİMİZDE YAPILAN 
MECLİS ÜYELERİ BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILINDI 

 Meclis Üyeleri Bilgilendirme Semineri’ne katılan, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği Başkanımız Sn, M. Rifat Hisarcıklıoğlu Seminerde 
yaptığı konuşmada meclis üyelerinden birbirlerini 
ötekileştirmemelerini, birbirlerini sevmelerini istedi. Birlik 
Başkanımız TOBB ve oda/borsaların demokrasinin en çok işlediği 
kurumlar olduğunu belirterek, meclis üyelerinin atamayla değil 
seçimle göreve geldiğini söyledi. Meclis üyelerinin seçildikleri 
sektörlerde lider olduğunu ve bu liderliğin sorumluluk getirdiğini 
anlattı. Yapmış oldukları bu görevde para pul olmadığını 
vurgulayan Birlik Başkanımız işlerinden, evlerinden ve 
arkadaşlarından fedakarlık ettiklerini söyledi.

 Birlik Başkanımız Sn, M. Rifat Hisarcıklıoğlu meclis üyelerine 
yaptıkları her işi anlatmaları ve üyeleri bilgilendirmeleri 
tavsiyesinde bulundu ve Meclis üyelerinden birbirlerini 
ötekileştirmemelerini, siyasi görüşü, mezhebi, etnik kökeni veya 
dini ne olursa olsun birbirlerini sevmelerini istedi.
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 17-18 OCAK 2020 TARİHLERİNDE BİRLİĞİMİZDE YAPILAN 
MECLİS ÜYELERİ BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILINDI 

 Meclis üyeleri bilgilendirme seminerine Odamızı temsilen Görevli 
olarak katılan Oda Meclisi Başkanımız Mehmet Yılmaz, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu , Oda Meclisi Başkan 
Yardımcımız Hüsnü Ceren, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 
Sadet Tuna, Oda Meclisi Katip Üye Mesut Aydın, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcımız Abdullah Fahrettin Öztürk , Yönetim Kurulu 
Üyemiz Adem Şen, Yönetim Kurulu Üyemiz Hüseyin Deniz,  Meclis 
Üyemiz Ali Güven’den oluşan Odamız heyetince Birlik Başkanımız 
Sn, M.Rifat Hisarcıklıoğlu’na Anamur Muzu İkram edildi. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN 17-18 OCAK 2020 TARİHLERİNDE BİRLİĞİMİZDE YAPILAN 
MECLİS ÜYELERİ BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILINDI 

 Meclis üyeleri bilgilendirme seminerine katılan Odamızı temsilen 
Görevli olarak katılan Odamız heyetince Birlik Başkanımız Sn, 
M.Rifat Hisarcıklıoğlu’na Bir Tablo hediye edildi. Yönetim Kurulu 
Başkanımız Ferudun Torunoğlu Birlik Başkanımız Sn, M.Rifat
Hisarcıklıoğlu’na bu güne kadar Odamıza ve Camiamıza vermiş 
olduğu Destekler ve katkılardan  dolayı teşekkür edildi. Odamız 
heyetince Birlik Başkanımız Sn, M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile yapılan 
görüşmede Bölgesel Sorunlarımız anlatılarak destek istenmiş ve 
Desteklerinin devam etmesini talep etmişlerdir.   
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TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİMİZİN DAVET ETMESİNE 
İSTİNADEN  18 ŞUBAT 2020 TARİHİNDE BİRLİĞİMİZ MERKEZİNDE 
YAPILAN  KİŞİSEL VERİLERİN KORUNMASI KANUNU VE MUHTASAR 
PRİM HİZMET BEYANNAMESİ BİLGİLENDİRME EĞİTİMİNE  ODAMIZ 
GENEL SEKRETERİ KATILDI. 
 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin Düzenleyerek davet 

etmesine Odamızca yapılan görevlendirmeye istinaden ‘’KVKK 
Kişisel Verilerin Korunması Kanunu Verbis Kayıt , Muhtasar ve 
Prim Hizmet Beyannamelerini elektronik ortamda gönderme  
zorunluluğunun  getirilmesine  İlişkin Billgilendirme Eğitimine’’  
Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız adına Genel Sekreteri 
Muhammet Şimşek katılarak Muhtasar ve Prim Hizmet 
Beyannamelerini elektronik ortamda gönderme zorunluluğu 
getirilmesine ilişkin olarak bilgi ve Doküman topladı.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞI DEMİRÖREN ALAN İLKOKULU 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN 27.01.2020  TARİHLİ TALEP YAZILARINA İSTİNADEN 
AKIL VE ZEKA OYUNLARI İLE OKUMA ALANI PROJELERİNE DESTEK 
ÇIKILARAK ÖĞRENCİLERİMİZİN KULLANIMINA SUNULMUŞTUR.
 Anamur Kaymakamlığı Demirören Alan İlkokulu Müdürlüğünün 

27.01.2020 tarihli yazıları ile Okullarında oluşturulacak olan Akıl ve 
Zeka oyunları ile okuma alanı projesinin maliyetini kendi imkanları ile 
karşılayamadıklarını , Okullarının Dezavantajlı bölgede bulunması ve 
Öğrencilerinin maddi durum yetersizliği sebebiyle maddi desteğe 
ihtiyaçları olduğunu bahisle Odamızca karşılanması talepleri Odamız 
Yönetim Kurulu ve Oda meclisince görüşülerek  ; Demirören Alan 
İlkokulu Müdürlüğünün Okullarında oluşturulacak olan Akıl ve Zeka 
oyunları ile okuma alanında  geleceğimizin teminatı çocuklarımızın 
eğitilecek olması ve Öğrencilerimizin daha iyi bir ortamda eğitim 
görebilmelerini sağlayabilmek maksadıyla bu talepleri uygun 
görülmüştür. Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail Gültekin , Odamız 
Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz , Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun
Torunoğlu , İlçe Milli Eğitim Müdürümüz İlyas Mercan , Meclis Üyesi 
Mehmet Uzay Ünlüselek’ten oluşan bir heyetle açılış törenine 
katılındı.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞI DEMİRÖREN ALAN İLKOKULU 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN 27.01.2020  TARİHLİ TALEP YAZILARINA İSTİNADEN 
AKIL VE ZEKA OYUNLARI İLE OKUMA ALANI PROJELERİNE DESTEK 
ÇIKILARAK ÖĞRENCİLERİMİZİN KULLANIMINA SUNULMUŞTUR.

 Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail Gültekin , Odamız Meclis Başkanı 
Mehmet Yılmaz , Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu , İlçe 
Milli Eğitim Müdürümüz İlyas Mercan , Meclis Üyesi Mehmet Uzay 
Ünlüselek’ten oluşan bir heyet Demirören Alan İlkokulunda 
Odamızın katkılarıyla yapılan Akıl ve Zeka oyunları ile okuma alanını 
gezerek Satranç oyun köşesini gezerek Okul Müdürü Hediye 
Kurtulgan ve Okulun Öğretmenlerinden bilgi alındı. 
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞI DEMİRÖREN ALAN İLKOKULU 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN 27.01.2020  TARİHLİ TALEP YAZILARINA İSTİNADEN 
AKIL VE ZEKA OYUNLARI İLE OKUMA ALANI PROJELERİNE DESTEK 
ÇIKILARAK ÖĞRENCİLERİMİZİN KULLANIMINA SUNULMUŞTUR.
 Demirören Alan İlkokulunda Odamızın katkılarıyla yapılan Akıl ve 

Zeka oyunları ile okuma alanında yapılmış olan Satranç oyunu 
köşesinde Öğrenciler tarafından yapılan karşılaşma izlendi.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞI DEMİRÖREN ALAN İLKOKULU 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN 27.01.2020  TARİHLİ TALEP YAZILARINA İSTİNADEN 
AKIL VE ZEKA OYUNLARI İLE OKUMA ALANI PROJELERİNE DESTEK 
ÇIKILARAK ÖĞRENCİLERİMİZİN KULLANIMINA SUNULMUŞTUR.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞI DEMİRÖREN ALAN İLKOKULU 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN 27.01.2020  TARİHLİ TALEP YAZILARINA İSTİNADEN 
AKIL VE ZEKA OYUNLARI İLE OKUMA ALANI PROJELERİNE DESTEK 
ÇIKILARAK ÖĞRENCİLERİMİZİN KULLANIMINA SUNULMUŞTUR.

 Anamur Kaymakamımız  Sn, İsmail Gültekin , Odamız Meclis Başkanı 
Mehmet Yılmaz , Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun Torunoğlu , İlçe 
Milli Eğitim Müdürümüz İlyas Mercan , Meclis Üyesi Mehmet Uzay 
Ünlüselek’ten oluşan bir heyetle Okulun sınıfları ziyaret edilerek  
Öğrencilerin beklentileri sorularak yetkililerden bildi alındı. Maliyeti 
Anamur Ticaret ve Sanayi Odamızca karşılanan Demirören Alan 
İlkokulunun Akıl ve Zeka oyunları ile okuma alanının bedeli 
Demirören Alan İlkokulu Okul Aile Birliğinin hesaplarına yatırılmak 
suretiyle karşılanmıştır. Demirören Alan İlkokuluna  hayırlı olsun 
diyor ve Öğrencilerimizin eğitim ve öğretimlerine katkıda 
bulunmasını Temenni ediyoruz.
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ANAMUR KAYMAKAMLIĞI DEMİRÖREN ALAN İLKOKULU 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN 27.01.2020  TARİHLİ TALEP YAZILARINA İSTİNADEN 
AKIL VE ZEKA OYUNLARI İLE OKUMA ALANI PROJELERİNE DESTEK 
ÇIKILARAK ÖĞRENCİLERİMİZİN KULLANIMINA SUNULMUŞTUR.
 Açılış Töreni sonunda Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ferudun

Torunoğlu ile Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz ‘a teşekkür plaketi ve 
hediyesi verildi. Demirören Alan İlkokulu Okul Aile Birliği tarafından 
ikramlarda bulunuldu.
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASINDA 
22 MART DÜNYA SU GÜNÜ ETKİNLİKLERİ KAPSAMINDA 02.03.2020 
SALI GÜNÜ T.C. MERSİN SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ VE ODAMIZIN İŞBİRLİĞİ İLE ‘’SU VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ’’ 
BİLGİLENDİRME TOPLANTISI YAPILDI.
 T.C. Mersin Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlüğü İşletmeler 

Dairesi Başkanlığı Anamur Şube Müdürlüğünün 22 Mart Dünya Su 
Günü etkinlikleri kapsamında İlkokul seviyesindeki öğrenciler için 
02.03.2020 Salı günü gerçekleştirilmesi planlanan ‘’Su ve İklim 
Değişikliği’’ konulu bilgilendirme toplantısının geleceğimizin teminatı 
Çocuklarımızın Doğal kaynaklarımızı daha verimli ve etkin olarak 
kullanmalarını sağlamak maksadıyla yapılacak olmasından dolayı 
kamu yararı göz önüne alınarak  Odamız Konferans salonunun 
ücretsiz olarak kullanımlarına sunularak gerekli katkıların sağlanmış 
olduğu,
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASINDA 22 MART 
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MERSİN SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ VE ODAMIZIN 
İŞBİRLİĞİ İLE ‘’SU VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ’’ BİLGİLENDİRME TOPLANTISI YAPILDI.

 . 
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASINDA 
09.07.2020 TARİHİNDE ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ İLE ODAMIZIN 
İŞBİRLİĞİ VE SİTE YÖNETİCİLERİNİN KATILIMLARIYLA KORONA VİRÜS 
(COVİD-19) BİLGİLENDİRME TOPLANTISI YAPILDI. 

 Anamur Kaymakamlığımızın Odamız Hizmet Binası Konferans 
Salonunda  Anamur Kaymakamımız İsmail Gültekin’in , Anamur İlçe 
Emniyet Müdürlüğünün , Anamur İlçe Jandarma Komutanlığının , 
Anamur İlçe Sağlık Müdürlüğünün katılımları ile Anamur İlçe 
Jandarma Komutanlığının Sorumluluk Bölgesinde bulunan Site 
Yöneticileriyle ve  Anamur İlçe Emniyet Müdürlüğünün Sorumluluk 
Bölgesinde bulunan Site Yöneticileri için 09.07.2020 Perşembe günü  
ve  10.07.2020 Cuma günü Muhtarlar için Korona Virüs (Covid-19) 
Bilgilendirme toplantısı yapılmıştır.
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İŞBİRLİĞİ VE SİTE YÖNETİCİLERİNİN KATILIMLARIYLA KORONA VİRÜS 
(COVİD-19) BİLGİLENDİRME TOPLANTISI YAPILDI. 
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ HİZMET BİNASINDA 
09.07.2020 TARİHİNDE ANAMUR KAYMAKAMLIĞIMIZ İLE ODAMIZIN 
İŞBİRLİĞİ VE SİTE YÖNETİCİLERİNİN KATILIMLARIYLA KORONA VİRÜS 
(COVİD-19) BİLGİLENDİRME TOPLANTISI YAPILDI. 

 Bilgilendirme toplantısının İlçemizin ve Bölgemizin Korona Virüs 
(Covid-19) salgınından en az zararla kurtulmasını temin etmek ve 
Halkımızın sağlığını korumak maksadıyla yapılmakta olduğu ve kamu 
yararı da göz önüne alınarak Odamız Konferans salonunun ücretsiz 
olarak kullanımlarına sunulmuş ve katılım sağlanarak  ikramda 
bulunulmuştur. Ayrıca Anamur Kaymakamımız İsmail Gültekin’in, 
Muhtarların ve Enerjisa yetkilisinin katılımı ile yapılan enerji hattı ve 
yenileme çalışmaları tanıtım toplantısı  Odamız Konferans salonunda 
yapılmıştır.
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 .
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ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZ VE MERSİN BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYE BAŞKANLIĞININ İŞBİRLİĞİ İLE 10.07.2020 CUMA GÜNÜ 
İTFAİYE DAİRESİ BAŞKANLIĞI PERSONELİNE İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ 
UZMANLARINCA İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ EĞİTİMİ VERİLDİ. 

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamız Hizmet Binası Konferans Salonu 
Mersin Büyükşehir Belediye Başkanlığımızın İş Sağlığı ve Güvenliği 
Toplantısı yapmak üzere talep etmesine istinaden; Yapılacak olan 
bilgilendirme eğitiminin İlçemizin ve Bölgemizin Sağlığını ve Can 
Güvenliğini temin etmek ve Vatandaşlarımızın huzurlu bir şekilde 
yaşamasını temin etmek maksadıyla yapılacak olması ve kamu yararı 
da göz önüne alınarak Odamız Konferans salonunun ücretsiz olarak 
kullanımlarına sunularak İkramlarda bulunulmuş ve Mersin 
Büyükşehir Belediye Başkanlığımızla işbirliği içinde 10.07.2020 Cuma 
Günü Odamız Hizmet Binası Konferans Salonunda Mersin Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye dairesi Başkanlığı Anamur ve Bozyazı İtfaiye Grup 
Amirliği bünyesinde görev yapmakta olan personele İş Sağlığı ve 
Güvenliği uzmanlarınca Eğitim verilerek bilgilendirilmişlerdir.
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 .
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2020 YILI NİSAN AYINDA TOBB’NİN RAMAZAN AYI VESİLESİYLE 
YOKSUL VE MUHTAÇ AİLELERE DAĞITILMAK ÜZERE GÖNDERMİŞ 
OLDUĞU YARDIM BEDELİ ODAMIZCA AYNİ GIDA MADDESİ  OLARAK 
İHTİYAÇ SAHİBİ AİLELERE DAĞITILDI
 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin 01.04.2020 tarihli mail 

yazıları ile belirlenen kurallar dahilinde 2020 yılında Coranavirüs
(Covit-19) salgını nedeniyle yaşanan olumsuzluklarda göz önüne 
alınarak Odamız Anamur ve Bozyazı İlçeleri çalışma alanı içerisinde 
tespit edilen yoksul ve muhtaç en az 600 aileye ayni olarak 
dağıtılmak üzere gönderilen -60.000,00.-TL’nin ayni gıda yardımı 
olarak dağıtımının sağlanması için Yönetim Kurulumuzca en uygun 
gıda maddesinin alınabilmesi için araştırma yapılmış ve kapalı zarf 
açık tasnif usulü ile yapılan ihale neticesinde en uygun fiyatı veren 
firmadan alımının yapılması ve Gıda maddelerinin dağıtımı 
hususunda gerekli hassasiyet gösterilmiştir. Ayrıca  Odamızca 
dağıtımı yapılacak olan yardım paketlerinden 130 adedi Anamur 
Kaymakamlığımız Vefa Grubuna  ayrılarak Kaymakamımız                    
Sn, İsmail Gültekin’e teslim edilmiştir.
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2020 YILI NİSAN AYINDA TOBB’NİN RAMAZAN AYI VESİLESİYLE 
YOKSUL VE MUHTAÇ AİLELERE DAĞITILMAK ÜZERE GÖNDERMİŞ 
OLDUĞU YARDIM BEDELİ ODAMIZCA AYNİ GIDA MADDESİ  OLARAK 
İHTİYAÇ SAHİBİ AİLELERE DAĞITILDI

 Ayrıca  Odamızca dağıtımı yapılacak olan yardım paketlerinden 70 
adedi de Bozyazı Kaymakamlığımız Vefa Grubuna  ayrılarak 
Kaymakamımız  Sn, Arif Yalçın’a teslim edilmiştir. 

 Her iki Kaymakamlığımıza teslim edilen Ramazan ayı Gıda yardım 
paketlerinin dağıtımı Coranavirüs (Covit-19) Pandemi sürecinde  
Kaymakamlıkları  Vefa Gruplarınca yapılarak Yoksul ve Muhtaç  
Ailelere dağıtımları yapılmıştır. 
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2020 YILI NİSAN AYINDA TOBB’NİN RAMAZAN AYI VESİLESİYLE 
YOKSUL VE MUHTAÇ AİLELERE DAĞITILMAK ÜZERE GÖNDERMİŞ 
OLDUĞU YARDIM BEDELİ ODAMIZCA AYNİ GIDA MADDESİ  OLARAK 
İHTİYAÇ SAHİBİ AİLELERE DAĞITILDI

 Gıda yardımı için alınacak gıda maddelerinin belirlenmesine ilişkin 
olmak üzere Yönetim Kurulumuzca yapılan araştırma neticesinde 
Odamız çalışma alanı içinde tespit edilecek yoksul ve muhtaç 
ailelere ayni olarak dağıtılmak üzere ; Belirlenen Gıda maddelerinin 
markalı Fabrikasyon paketlenmiş olarak ve Benzeri marka diye mal 
teslimi yapılmayarak teklife aynen uyulmak şartıyla 7 parça olarak 
1-Toz Şeker ( Kristal, Bal ikizi, Torku ) 2 Kg ,  2- Pirinç Osmancık ( 
Duru , Sadıkoğlu ) 1 Kg ,  3- Kuru Fasulye (Duru , Sadıkoğlu ) Küçük 
taneli 1 Kg ,  4- Ayçiçeği yağı ( Oruçoğlu , Yudum , Kristal ) 1 lt ,  5-
Çay (Çaykur Tiryaki, Karaali Tiryaki ) 0,5 Kg ,  6- Makarna (Piyale, 
Ankara , Filiz) 1 paket ve  7- Kırmızı Mercimek  ( Duru , Sadıkoğlu ) 1 
Kg  dan oluşacak gıda maddelerinin alımının yapılarak dağıtılması 
kararlaştırılmış ve Gıda yardım paketlerinin Dağıtımı hassasiyet 
gösterilerek yapılmıştır. 
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2020 YILI TEMMUZ AYINDA KONYA KARATAY ÜNİVERSİTESİNİ   
TERCİH EDECEK OLAN ODAMIZ ÜYELERİNİN ÇOCUKLARIVE BİRİNCİ 
DERECE YAKINLARINA AHİLİK BURSU İNDİRİMİ SAĞLAYABİLMEK İÇİN 
PROTOKOL İMZALANDI.

 Konya Ticaret Odası (KTO) Karatay Üniversitesi olarak, Konya’da 
eğitim faaliyetlerini sürdüren ve 20.000 üyesi bulunan Konya 
Ticaret Odasının 2009 yılında kurmuş olduğu bir vakıf 
üniversitesinde 6 fakülte, 3 yüksekokul, 3 meslek yüksekokulu ve 3 
enstitüde toplam 8.500 öğrenciyeye eğitim hizmeti sunmakta olan  
KTO Karatay Üniversitesi Mühendislik Fakültesi bünyesinde 7 farklı 
bölüm bulunmakta , İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi bünyesinde 
yer alan İslam Ekonomisi ve Finans, Enerji Yönetimi, İşletme, 
Uluslararası Ticaret ve Lojistik ile Sigortacılık ve Sosyal Güvenlik 
bölümleri ile iş dünyamızın ihtiyaç duyduğu nitelikli mühendis ve 
uzmanlar yetiştirilmekte olup  Bununla birlikte toplam 40 ön lisans 
ve lisans programı ile farklı disiplinlerde öğrencilere eğitim 
verilmekte olduğundan,

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odası olarak Konya Ticaret Odası (KTO) 
Karatay Üniversitesi ile görüşme yapılarak 09.07.2020 tarihinde 
Odamız adına Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu ve 
Karatay Üniversitesi adına Rektör Prof. Dr. Bayram Sade tarafından 
Ahilik Protokolü imzalanarak , Odamız Üyelerine , Birinci derece 
yakınlarına ve eşlerine Karatay Üniversitesi Üniversitelerini tercih 
etmeleri halinde % 15 oranında Ahilik Bursu indirimi sağlanmıştır. 

 Odamız üyesi Bir çok öğrenci yakını Odamızı arayarak bilgi istemiş 
ve göstermiş olduğumuz hassasiyetten dolayı teşekkür etmişlerdir. 
Konya Ticaret Odası (KTO) Karatay Üniversitesini tercih ederek % 
15 oranında Ahilik Bursu indiriminden faydalanarak kayıt yaptıran 
öğrencilerimize başarılar diliyoruz.
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CORONAVİRÜS (COVİD-19) SALGINI PANDEMİ SÜRECİNDE 2020 
YILI EYLÜL AYINDA ODALAR BİRLİĞİMİZCE EĞİTİM ÖĞRETİM YILININ 
BAŞLAMASI VE ONLİNE EĞİTİM NEDENİYLE İHTİYAÇLI ÖĞRENCİLERE 
TABLET BİLGİSAYAR DAĞITILACAĞI BİLDİRİLMİŞTİR.
 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin 29.09.2020 tarih 34221550-

010.99-8376  sayılı yazıları ile belirlenen kurallar dahilinde  2020 –
2021 Öğretim Yılında Odamız Anamur ve Bozyazı ilçelerimiz 
çalışma alanı içerisinde İlçe Milli Eğitim Müdürlükleri vasıtasıyla 
Coronavirüs (Covid-19) salgını Pandemi sürecinde Son dönemde 
yaygınlaşan ‘’uzaktan eğitim sisteminin’’ (online eğitim) işleyişine 
Eğitim-öğretime katkıda bulunabilmek için tespit edilecek ihtiyaçlı 
öğrencilere 55 adet tablet Bilgisayar dağıtılacağı bildirilmiş 
olduğundan, Sn, M.Rifat Hisarcıklıoğlu konferans salonunda Açılış 
konuşmasını Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu’nun 
yaptığı dağıtım törenine geçildi.. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

CORONAVİRÜS (COVİD-19) SALGINI PANDEMİ SÜRECİNDE 2020 
YILI EYLÜL AYINDA ODALAR BİRLİĞİMİZCE EĞİTİM ÖĞRETİM YILININ 
BAŞLAMASI VE ONLİNE EĞİTİM NEDENİYLE İHTİYAÇLI ÖĞRENCİLERE 
TABLET BİLGİSAYAR DAĞITILACAĞI BİLDİRİLMİŞTİR.
 Anamur Kaymakamımız Sn, Mehmet Nuri Başaran , Anamur 

Belediye Başkanımız Hidayet KILINÇ , Cumhuriyet Başsavcımız ve 
Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz’da birer konuşma yaparak 
Klavyeli Tablet Bilgisayarların ihtiyaçlı Öğrencilerimizin Eğitim -
öğretimine katkıda bulunması temennisinde bulundular. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

CORONAVİRÜS (COVİD-19) SALGINI PANDEMİ SÜRECİNDE 2020 
YILI EYLÜL AYINDA ODALAR BİRLİĞİMİZCE EĞİTİM ÖĞRETİM YILININ 
BAŞLAMASI VE ONLİNE EĞİTİM NEDENİYLE İHTİYAÇLI ÖĞRENCİLERE 
TABLET BİLGİSAYAR DAĞITILACAĞI BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce koyulan kurallar 
çerçevesinde bu yıl bağışlanarak dağıtılmak üzere Eğitim yardımı 
olarak Odamıza ayrılan 55 adet tablet Bilgisayarın dağıtımına ilişkin 
olmak üzere  Anamur Ticaret ve Sanayi Odamızca işyeri faaliyet 
bölgemiz içerisinde bulunan  Anamur İlçemiz İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğüne 40 adet tablet bilgisayarın ihtiyaçlı öğrencilere 
dağıtılmak üzere ve İşyeri çevremiz içerisinde bulunan Bozyazı 
İlçemiz İlçe Milli Eğitim Müdürlüğüne 15 adet tablet bilgisayarın 
ihtiyaçlı öğrencilere dağıtılmak üzere kontenjan tanınması 
kararlaştırılarak Odamızca KDV İstisnası belgesi alınması için 
başvuruda bulunuldu.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

CORONAVİRÜS (COVİD-19) SALGINI PANDEMİ SÜRECİNDE 2020 
YILI EYLÜL AYINDA ODALAR BİRLİĞİMİZCE EĞİTİM ÖĞRETİM YILININ 
BAŞLAMASI VE ONLİNE EĞİTİM NEDENİYLE İHTİYAÇLI ÖĞRENCİLERE 
TABLET BİLGİSAYAR DAĞITILACAĞI BİLDİRİLMİŞTİR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce Odamıza gönderilen 55 adet 
tablet Bilgisayarın teslim edilmesine ilişkin olmak üzere Odamız Sn, 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu konferans salonunda Anamur Kaymakamımız 
Sn, Mehmet Nuri Başaran , Anamur Belediye Başkanımız Hidayet 
KILINÇ, Cumhuriyet Başsavcımız Seyfettin ÜNAL, İlçe Garnizon 
Komutanımız Albay Taner TÜKEL ile Basın Mensuplarının ve Oda 
Odamız Meclis Başkanı Mehmet Yılmaz, Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Ferudun Torunoğlu, Meclis Başkan Yardımcıları Hüsnü 
CEREN, Ayhen ŞEN Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Sadet 
TUNA, Adem ŞEN, Yönetim Kurulu Üyesi Ertuğrul OĞUZ, ve Meclis 
Üyesi İsa GÜBEŞ  katılımlarıyla Klavyeli tablet bilgisayarların dağıtım 
töreni yapıldı.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

CORONAVİRÜS (COVİD-19) SALGINI PANDEMİ SÜRECİNDE 2020 YILI 
EYLÜL AYINDA ODALAR BİRLİĞİMİZCE EĞİTİM ÖĞRETİM YILININ 
BAŞLAMASI VE ONLİNE EĞİTİM NEDENİYLE İHTİYAÇLI ÖĞRENCİLERE 
TABLET BİLGİSAYAR DAĞITILACAĞI BİLDİRİLMİŞTİR.

 Dağıtım töreninde Protokol imzalanarak Anamur İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Yardımcısı Alp ASLAN ve Bozyazı İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Aziz GEDİK`e Öğrencilerimizin Eğitim ve Öğretimine katkıda 
bulunması dileklerimizle , Anamur Ticaret ve Sanayi Odamıza tahsis 
edilerek bu sene öğrencilere Eğitim yardımı olarak dağıtılması 
kararlaştırılan 55 adet   (Alcatel 1T10, 10’’, Android 10, 2 GB Ram, 
32 GB Rom, 2MP/2MP ön/arka kamera, wi-fi, kılıflı klavyeli 
(bluetooth 4.2, 246,7*123*7,88 mm, yaklaşık 350 gr ağırlığında, 
180 mAh, yaklaşık 1000 saat bekleme süresi, lityum polimer, 
yaklaşık 10 mt kullanım mesafesli) özelliklerine sahip Klavyeli Tablet 
Bilgisayardan ; 40 (Kırk) adedi Anamur İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğümüzce ihtiyaçlı Öğrencilerimize verilmek üzere Anamur 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğünü temsilen Müdür Vekili Alp Arslan’a 
Davetliler huzurunda Odamız Yönetim Kurulu Başkanı  Sn, Ferudun
Torunoğlu tarafından tutanakla teslim edilmiştir. 

 Yine Klavyeli Tablet Bilgisayarın 15 (Onbeş) adedi Bozyazı İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğümüzce ihtiyaçlı Öğrencilerimize verilmek üzere 
Bozyazı İlçe Milli Eğitim Müdürlüğünü temsilen Milli Eğitim Müdürü 
Aziz Gedik’e Davetliler huzurunda Odamız Yönetim Kurulu Başkanı 
Sn, Ferudun Torunoğlu tarafından  tutanakla teslim edilmiştir.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odası olarak özelikleri uygun Klavyeli 
Tablet Bilgisayarların ihtiyaçlı Öğrencilerimizin Eğitim - öğretimine 
katkıda bulunmasını temenni ediyoruz. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR 

TİCARET VE SANAYİ ODASI 
2020 YILI 

FUAR ve TARIM GÜNLERİ 
ÇALIŞMALARI KATILIMLAR



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

POZİTİF FUARCILIK ANONİM ŞİRKETİNİN 30.07.2019 TARİHLİ TALEBİNE 
İSTİNADEN 21-24 EKİM 2020 TARİHLERİ ARASINDA YAPILMASI İÇİN 
ODAMIZA BAŞVURUDA BULUNULAN ANAMUR AGRODAYS 7. ANAMUR 
TARIM VE GIDA FUARIMIZIN BU DEFA 18.09.2020  TARİHİNDE İPTALİ 
İÇİN BAŞVURUDA BULUNULDUĞUNDAN ODALAR BİRLİĞİMİZE İPTAL 
TALEBİ GÖNDERİLMİŞTİR.

 Anamur Belediyesinin Şehit Atanur Bal Kapalı Pazar Alanını ve 
Otopark yerini tahsis etmesi yer tahsis etmesi ile Pozitif Fuarcılık 
Anonim Şirketi’nin 30.07.2019 tarihli Dilekçeleri ve eki evraklarla 21-
24 Ekim 2020 tarihleri arasında düzenlenmesi planlanan Anamur 
Agrodays – 7. Anamur Tarım ve Gıda Fuarının 2020 Ana Fuar 
takvimine alınması onaylanması talepleri Yönetim Kurulumuzca 
görüşülerek ; 21 - 24 Ekim 2020 tarihleri arasında yapılacak olan , 
Anamur Agrodays – 7. Anamur Tarım ve Gıda Fuarının Bölgemiz için 
Geleneksel hale gelerek yapılıyor olması ve Bölgemiz ekonomisi için 
katkı sağlayacak olmasından dolayı , 2020 yılı ana Fuar Takviminde 
yer alması için Onaylanmak üzere Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğimize bildirilerek onaylatılmış olmakla beraber, 

 Pozitif Fuarcılık Anonim Şirketi’nin 18.09.2020 tarihli mail yazıları eki 
dilekçeleri ve Yönetim Kurulu Kararları ile yapılması için Odamıza 
talepte bulunulan ve Odalar Birliğimizin onaylaması ile 21- 24 Ekim 
2020 tarihleri arasında düzenlenmesi kararlaştırılan  Anamur 
Agrodays – 7. Anamur Tarım ve Gıda Fuarının iptal edilmesi için 
başvuruda bulunmuş olduklarından Yönetim Kurulumuzca 
görüşülerek ;  Türkiye  Odalar ve Borsalar Birliğimizin onay 
vermesine istinaden Anamur Şehit Atanur Bal Kapalı Pazar Alanında 
Pozitif Fuarcılık Anonim Şirketi tarafından 21 - 24 Ekim 2020 tarihleri 
arasında yapılacak olan, Anamur Agrodays – 7. Anamur Tarım ve 
Gıda Fuarının iptal edilmesi talepleri Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğimize bildirilmiştir.

 Koranavirüs (Covid-19) Pandemi Sürecinde Fuar etkinliği yapılmamış 
ve katılınmamıştır.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

ANAMUR 

TİCARET VE SANAYİ ODASI 
2020 YILI 

ODAMIZ ZİYARETÇİLERİ



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TOBB MERSİN İL KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU BAŞKANI AYLA ARP İLE 
GİRİŞİMCİLER KURULU ÜYELERİ  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA 
NEZAKET ZİYARETİ YAPARAK BİZLERLE İSTİŞARELERDE BULUNDULAR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Mersin Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi Yönetim Kurulu Başkanı Ayla Harp ve Başkan 
yardımcısı odamız üyesi Neslihan Işık ile Yönetim Kurulu üyeleri 
30.01.2020 Perşembe günü Odamızı ziyaret ederek görüşmelerde 
bulundu. Görüşmede Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu ve Başkan Yardımcımız ile 
Meclis üyemiz tarafından karşılanarak misafir edildiler. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TOBB MERSİN İL KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU BAŞKANI AYLA ARP İLE 
GİRİŞİMCİLER KURULU ÜYELERİ  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA 
NEZAKET ZİYARETİ YAPARAK BİZLERLE İSTİŞARELERDE BULUNDULAR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Mersin Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi Yönetim Kurulu Başkanı Ayla Harp ve 
Mahiyetinde gelenlerle Hizmet Binamızda Odamız Meclis ve Yönetim 
Kurulu başkanı ve yardımcıları ile üyelerinin hazır bulunduğu  
karşılıklı olarak yapılan görüşmelerde Bölgemiz ve Mersin ilimiz ile 
Anamur , Bozyazı İlçelerimizin  Bölgesel sorunları dile getirilerek 
çözümü konusunda birlik mesajı verildi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TOBB MERSİN İL KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU BAŞKANI AYLA ARP İLE 
GİRİŞİMCİLER KURULU ÜYELERİ  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA 
NEZAKET ZİYARETİ YAPARAK BİZLERLE İSTİŞARELERDE BULUNDULAR.

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Mersin Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi Yönetim Kurulu Başkanı Ayla Harp ve 
Mahiyetinde gelenlere Muz ürünleri hediye sepeti takdim edilerek 
nezaket göstererek Odamızı ziyaret ettikleri için teşekkür edildi



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE İHRACAT VE KREDİ BANKASI ANONİM ŞİRKETİ (EXİMBANK)  
MERSİN ŞUBE MÜDÜRÜ  ÖZER DENİZLİOĞLU İLE MÜDÜR YARDIMCISI 
OĞUZ CERİT 10.03.2020 TARİHİNDE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ 
ODAMIZI ZİYARET EDEREK ÜYELERİMİZE SAĞLAYACAKLARI 
DESTEKLERLE İLGİLİ OLARAK  BİLGİLENDİRME YAPTILAR

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu , Meclis Başkanımız 
Mehmet Yılmaz , Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Adem Şen ve 
Yönetim Kurulu Üyemiz Ertuğrul Oğuz tarafından Türkiye İhracat ve 
Kredi Bankası Anonim Şirketi (Eximbank)  Mersin Şube Müdürü  Özer 
Denizlioğlu ile Müdür yardımcısı Oğuz Cerit karşılanarak ikramlarda 
bulunularak misafir edildiler. Yapılan Görüşmelerde Odamız 
üyelerine ve İhracatçılarımıza yapılabilecek olan Destekler ve 
Bölgemizle ilgili konular değerlendirildi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE İHRACAT VE KREDİ BANKASI ANONİM ŞİRKETİ(EXİMBANK)  
MERSİN ŞUBE MÜDÜRÜ  ÖZER DENİZLİOĞLU İLE MÜDÜR YARDIMCISI 
OĞUZ CERİT 10.03.2020 TARİHİNDE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ 
ODAMIZI ZİYARET EDEREK ÜYELERİMİZE SAĞLAYACAKLARI 
DESTEKLERLE İLGİLİ OLARAK  BİLGİLENDİRME YAPTILAR
 Türkiye İhracat ve Kredi Bankası Anonim Şirketi (Eximbank)  Mersin 

Şube Müdürü  Özer Denizlioğlu ile Müdür yardımcısı Oğuz Cerit 
Anamur ve Bozyazı İlçelerimizde İhracat yapan ve yapacak olan 
Üyelerimizin faaliyetlerini kolaylaştırarak ve Daha risksiz ihracat 
yapmaları için gerekli olan desteği vereceklerini belirtmişlerdir.

 İhracat yapan ve Yapacak olan Üyelerimizin Türkiye İhracat ve Kredi 
Bankası Anonim Şirketi (Eximbank)  Mersin Şube Müdürlüğü ile 
irtibata geçebileceklerini belirterek Üyelerimizin  0850 280 40 94 –
95 nolu Telefon numaralarından aramaları halinde  mümkün olan 
her türlü desteği sağlayabileceklerini belirtiler. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE İHRACAT VE KREDİ BANKASI ANONİM ŞİRKETİ (EXİMBANK)  
MERSİN ŞUBE MÜDÜRÜ  ÖZER DENİZLİOĞLU İLE MÜDÜR YARDIMCISI 
OĞUZ CERİT 10.03.2020 TARİHİNDE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ 
ODAMIZI ZİYARET EDEREK ÜYELERİMİZE SAĞLAYACAKLARI 
DESTEKLERLE İLGİLİ OLARAK  BİLGİLENDİRME YAPTILAR

 .



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

TÜRKİYE İHRACAT VE KREDİ BANKASI ANONİM ŞİRKETİ (EXİMBANK)  
MERSİN ŞUBE MÜDÜRÜ  ÖZER DENİZLİOĞLU İLE MÜDÜR YARDIMCISI 
OĞUZ CERİT 10.03.2020 TARİHİNDE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ 
ODAMIZI ZİYARET EDEREK ÜYELERİMİZE SAĞLAYACAKLARI 
DESTEKLERLE İLGİLİ OLARAK  BİLGİLENDİRME YAPTILAR

 Türkiye İhracat ve Kredi Bankası Anonim Şirketi (Eximbank)  Mersin 
Şube Müdürü  Özer Denizlioğlu ile Müdür yardımcısı Oğuz Cerit ‘in  
Anamur ve Bozyazı İlçelerimizde İhracat yapan ve yapacak olan 
Üyelerimizin faaliyetlerini kolaylaştırarak ve Daha risksiz ihracat 
yapmaları için gerekli olan desteği vereceklerine ve irtibat telefon 
numaralarına ilişkin olmak üzere haber bülteni hazırlanarak yazılı ve 
Görsel basında ve Odamız web sayfasında haber yapılarak 
Üyelerimiz bilgilendirilmeleri sağlandı, 

 Ayrıca Mersin Şube Müdürü  Özer Denizlioğlu ile Müdür yardımcısı 
Oğuz Cerit ‘e Bilgilendirme ziyaretlerinden dolayı teşekkür edilerek 
Muz ürünleri hediye sepeti takdim edildi.

 Türkiye İhracat ve Kredi Bankası Anonim Şirketi (Eximbank)  Mersin 
Şube Müdürü  Özer Denizlioğlu ile Müdür yardımcısı Oğuz Cerit’e 
Odamızı ziyaret ederek Anamur ve Bozyazı İlçelerimizde faaliyet 
gösteren  Üyelerimizin Ticari faaliyetlerini kolaylaştırmak için 
göstermiş oldukları hassasiyet ile Bölgesel sorunlarımıza göstermiş 
oldukları duyarlılıktan dolayı Teşekkür edildi.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

23.07.2020 PERŞEMBE  GÜNÜ TAYİNİ ÇIKAN  ANAMUR 
KAYMAKAMIMIZ  SN, İSMAİL GÜLTEKİN  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ 
ODAMIZA NEZAKET ZİYARETİ YAPARAK BİZLERİ ONURLANDIRDI.

 Tayini çıkan Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail Gültekin Anamur 
Ticaret ve Sanayi Odamıza 23.07.2020 Perşembe günü nezaket 
ziyaretinde bulunarak bizleri onurlandırdı. Anamur Kaymakamımız 
Sn, İsmail Gültekin’i Odamız Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz , 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu , Meclis Başkan 
Yardımcımız Hüsnü Ceren , Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 
Adem Şen ve Yönetim Kurulu Üyemiz Ertuğrul Oğuz tarafından 
karşılanarak misafir edildi. Aktif olarak çalışmış olduğu Görev 
süresince Anamur İlçemize ve Bölgemize vermiş olduğu 
hizmetlerden dolayı teşekkür edilerek, Yeni Görev yerinde başarılı 
olması temenisinde bulunuldu. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

23.07.2020 PERŞEMBE  GÜNÜ TAYİNİ ÇIKAN  ANAMUR 
KAYMAKAMIMIZ  SN, İSMAİL GÜLTEKİN  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ 
ODAMIZA NEZAKET ZİYARETİ YAPARAK BİZLERİ ONURLANDIRDI.

 Tayini çıkan Anamur Kaymakamımız Sn, İsmail Gültekin ‘e Muz 
Lifinden yapılmış tablo hediye edildi.. 



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

18.08.2020 SALI GÜNÜ MİLLETVEKİLİ Sn, BEHİÇ ÇELİK VE  ANAMUR
İYİ PARTİ İLÇE BAŞKANI OSMAN KAHVECİOĞLU İLE YÖNETİM KURULU 
ÜYELERİ  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA NEZAKET ZİYARETİ 
YAPARAK BİZLERİ ONURLANDIRDI.

 Anamur Ticaret ve Sanayi Odamıza 18.08.2020 salı günü nezaket 
ziyaretinde bulunan Milletvekili Sn, Behiç ÇELİK ve mahiyetinde 
gelen Anamur İyi Parti İlçe Başkanı Osman Kahvecioğlu ile Yönetim 
Kurulu Üyeleri  Odamız Meclis Başkanımız Mehmet Yılmaz , Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu , Meclis Başkan Yardımcımız 
Hüsnü Ceren tarafından karşılanarak misafir edildiler. Yapılan 
Görüşmelerde Bölgemizle ilgili konular değerlendirildi.

 Milletvekilimiz Sn, Behiç ÇELİK ‘e Odamızı ziyaret ederek göstermiş 
olduğu nezaketten ve Bölgesel sorunlarımıza göstermiş olduğu 
hassasiyetten dolayı Teşekkür edildi.
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18.08.2020 SALI GÜNÜ MİLLETVEKİLİ Sn, BEHİÇ ÇELİK VE  ANAMUR
İYİ PARTİ İLÇE BAŞKANI OSMAN KAHVECİOĞLU İLE YÖNETİM KURULU 
ÜYELERİ  ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA NEZAKET ZİYARETİ 
YAPARAK BİZLERİ ONURLANDIRDI.



ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODASI FAALİYET RAPORU

YENİ ATANAN ANAMUR KAYMAKAMIMIZ  SN’ MEHMET NURİ BAŞARAN 
30.09.2020 TARİHİNDE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA NEZAKET 
ZİYARETİNDE BULUNARAK BİZLERİ ONURLANDIRDI.

 Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu ve Yönetim Kurulu 
Üyemiz Ertuğrul Oğuz tarafından Anamur Kaymakamımız Sn’ 
Mehmet Nuri BAŞARAN karşılanarak misafir edildi. Yapılan 
Görüşmelerde Yönetim Kurulu Başkanımız Ferudun Torunoğlu 
tarafından Bölgemizle ilgili konular Anamur Organize Sanayi Bölgesi , 
Anamur Gümrük Müdürlüğü , Anamur Yaş Sebze ve Meyve Hali vb. 
konular dile getirilerek destek olması talep edildi.
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YENİ ATANAN ANAMUR KAYMAKAMIMIZ  SN’ MEHMET NURİ BAŞARAN 
30.09.2020 TARİHİNDE ANAMUR TİCARET VE SANAYİ ODAMIZA NEZAKET 
ZİYARETİNDE BULUNARAK BİZLERİ ONURLANDIRDI.

 Anamur Kaymakamımız Sn’ Mehmet Nuri BAŞARAN ’a Odamızı 
ziyaret ederek göstermiş olduğu nezaketten ve Bölgesel 
sorunlarımıza göstermiş olduğu hassasiyetten dolayı Teşekkür 
edilerek Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizce yapılan çalışmalar ve 
araştırmalar neticesinde hazırlanarak Bastırılan ve Tüm Oda / 
Borsalarımıza gönderilen Yunus’un Gül bahçesinden ve Dede Korkut 
Masalları kitapları hediye edildi.
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ODAMIZIN VİZYON, MİSYON, YÖNETİM POLİTİKALARI

VİZYONUMUZ-İDEAL GELECEĞİMİZ

 “İlçemizin marka değeri kazanmış olan muz, çilek gibi tarım 
ürünlerini uluslararası düzeyde tanıtan, turizm ve tarıma dayalı 
sanayide girişimcileri destekleyerek ve üyelerinin işlerini 
kolaylaştırarak ekonomik gelişime katkı yapan, kurumsal 
kaynaklarını Anamur’un ekonomik kalkınmasına odaklayan Temsil 
gücü yüksek oda olmak”

 Yönetimi, çalışanları ve üyeleri ile bir bütün olan, donanımlı, 
dinamik, ulusal ve uluslararası platformda söz sahibi bir kurum 
olmak. 

 Bölgenin tarım ve turizm potansiyelini kullanarak markalaşmayı 
başarmış kurum olmak

 Üyelerin ve bölgesinin haklarını koruyan, ulusal ve uluslararası 
piyasayı iyi izleyen ve üyelerine yol gösteren öncü bir kurum olmak

MİSYONUMUZ-VAR OLMA NEDENİMİZ

 “Hizmet kalitemizi artırarak, hizmet araçlarımızı geliştirerek, daha 
kapsamlı, çözüm üreten, ilçemizin gelişmesine ve üreticimizin 
ilerlemesine katkı sağlayacak projeler üretmek, uygulamak”

 Yasal hizmetleri yasalara uygun, kesintisiz ve yüksek kalitede sunmak 
bunun ile birlikte üyelerimizin ekonomik gelişimine katkıda 
bulunmak.

 Üyelerimizin eğitimi ve gelişimi için gerekli olan eğitim çalışmalarını 
gerçekleştirmek. 

 İş yaşamındaki gelişmeleri ve değişiklikleri öngören, yenilikleri takip 
eden ve uygulayan bir oda olarak üyelerimize fayda sağlamak

 Üyelerin haklarının ve çıkarlarının korunması; düzenli ve sürekli üye 
toplantıları, meslek komiteleri toplantıları, meclis toplantıları ile 
üyelerin talepleri ve şikayetleri konusunda bilgilenmek, alınan 
bilgiler ışığında üyelerin haklarının ve çıkarlarının savunulması için 
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ODAMIZIN VİZYON, MİSYON, YÖNETİM POLİTİKALARI

 Anamur Ticaret Ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu’nun kurumsal ve 
bireysel ilişkilerini etkin kullanarak bölgesel, ulusal ve uluslar arası 
girişimlerde bulunmak. 

 Hizmet kalitesini yükseltmek, üye memnuniyetini ve toplumsal 
memnuniyeti artırmak Yasal yükümlülüklerin yanında toplumsal 
yükümlülükleri de dikkate alarak hizmet alanımızı yasaların bize 
vermiş olduğu sınırlar çerçevesinde genişletmek, hizmet verdiğimiz 
kulvarlarda minimum uluslararası standartlara (Kalite Yönetim 
Sistemi ve TOBB Akreditasyon Sistemi) uygun hizmet vermek. 

DEĞERLERİMİZ-ÇALIŞMA FELSEFEMİZ VE TEMEL İLKELERİMİZ

 Yasalara Uygunluk Temel Yükümlülüğümüzdür

 Toplumumuzun Bilgisi, Yetkinliği ve Yeteneği Geleceğimizdir

 Katılımcılık ve Şeffaflık (hesap verebilirlik)

 Çalışanlarımız Başarımızın Temel Taşıdır

 Üyelerimiz Var Oluşumuzun Sebebidir

 Araştırmacı, Birleştirici ve Uzlaşmacı Misyonumuzu Geliştirmek

KALİTE POLİTİKAMIZ

 “Yasalara bağlılık ve üyelerimizin ihtiyaçlarının karşılanmasında 
“yenilikçi hizmet” felsefemizi tüm birimlerimizde ve ilişkilerimizde, 
bilimsel metotlar kullanarak uygulamak ve hizmetlerimizi çağa ve 
üyelerimizin ihtiyaçlarına bağlı olarak kalite yönetim sistemimizi 
ve iş süreçlerimizi sürekli geliştirmek” 

MALİ POLİTİKAMIZ

 Tüm kaynaklarımızı üyelerimizin faydalanacağı hizmetlerde planlı 
ve etkin kullanmak, kurumumuzun mali gücünü hizmetlerimiz 
kapsamında sürekli geliştirmek. 
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 Gelirlerimizi, özvarlığımızı üyelerimize ve toplumumuza hizmet 

temelide yatırımlar yaparak sürekli artırmak, 

 Mali kaynaklarımızı; risk yönetimi, planlama, önceliklendirme ve 
ihtiyatlılık gibi muhasebe ilke ve mevzuatına uygun olarak yürütmek 
ve yönetmek. 

 Kurumumuzun ve üyelerimizin mali menfaatlerini gözetmek, 

 Hedeflerimizi gerçekleştirmek için kurumsal bütçe performansımızı 
devamlı artırmak, 

 Mali kaynakların kullanımında hesap verebilir konumumuzu 
sürdürmek,

İNSAN KAYNAKLARI POLİTİKAMIZ

 “Eşitlikçi, adil ve sürekli gelişime açık olmak”

 İşimizin gerektirdiği nitelik, yetenek ve bütçe imkanlarımız 
doğrultusunda yeterli sayıda insan kaynağını istihdam etmek,

 Odamızda görev alan personel ve seçim ile göreve gelen üyelerimizin 
bilgi ve becerilerini arttırarak mesleki ve kişisel anlamda sürekli 
gelişimine olanak sağlamak,

 Görev tanımlarında belirlenen sorumluluk, risk, deneyim, liyakat ve 
performans doğrultusunda ücretlendirme yapmak,

 Odamızda görev alan tüm insan kaynaklarının kurum aidiyetini ve 
motivasyonunu ön planda tutmak,

 Çalışanlarımızın performansını planlı olarak izlemek, performansı 
doğrultusunda ödül – ceza sistemi uygulamak,

 Çalışanlarımızın öneri ve beklentilerini dikkate almak,

 Çalışanlarımız arasında fırsat eşitliği olan bireysel ve kurumsal 
değerlerin paylaşıldığı; Nitelikli, huzurlu ve sıcak çalışma ortamı 
sağlamak,

 Tüm insan kaynakları uygulamalarımızı günün şartlarına göre gözden 
geçirip, güncellemek.
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ODAMIZIN VİZYON, MİSYON, YÖNETİM POLİTİKALARI

İLETİŞİM ve HABERLEŞME POLİTİKAMIZ

 “Bağlı bulunduğumuz yasalar, kurumumuzun vizyonu, misyonu, 
değerleri ve yönetim politikalarına uygun olarak; üyelerimiz, 
kurumlarımız ve toplumumuz ile iletişimimizi hızlı, açık, anlaşılır ve 
sürekli kılmak”. 

 Bu kapsamda;

 Eşitlikçilik

 Açıklık

 Anlaşılırlık

 Süreklilik

 Zamanındalık

 Yeterlilik 

 Meşruluk temel ilkelerimizdir. 

ÜYE İLİŞKİLERİ POLİTİKAMIZ

 “Üyelerimizden sürekli geri bildirim almak, kurumumuzun ilgili 
seviyelerinde değerlendirmek, hizmetlerimizde süreklilik ve sürekli 
iyileşmeyi sağlayarak, her koşulda üyelerimizin ihtiyaçlarını 
yasalara uygun şekilde karşılamak”

 Bu amaç ile

 “Üye memnuniyetini ön planda tutmak, 

 Üyelerimizin isteklerini doğru, eksiksiz, anlaşılabilir bir şekilde 
yanıtlamak,

 Üyelerimizin şikâyet, talep ve sorunlarını ön yargısız ve adil bir 
şekilde değerlendirmek

 Üyelerimizden gelen sorunları çözerken; çözüm odaklı olmak, 
uygulanabilir çözüm önerileri bulmak ve uygulamak

 Vizyon ve misyonumuz doğrultusunda üyelerimize kaliteli hizmet 
sunmak,
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 İnsan kaynaklarımızın yetkinliğini sürekli artırarak hızlı ve 
üyelerimizin ihtiyaçları doğrultusunda hizmet sunmak

 Üyelerimiz için lobicilik faaliyetlerinde bulunmak, hak ve çıkarlarını 
korumak

 Üyelerimizin eğitim ve danışmanlık ihtiyaçlarını belirleyerek 
üyelerimize ve üyelerimizin çalışanlarına rehber olmak

 Üye ihtiyaçları doğrultusunda hızlı ve etkin çözümler üretebilmek” 
üye ilişkileri politikamızın temel ilkeleridir. 

BİLGİ GÜVENLİĞİ POLİTİKASI

 Kurumumuzun sahip olduğu; tüm süreçlede girdi olarak alınan, 
oluşturulan, çıktı olarak sunulan ve depolanan bilgi varlıklarımızın 
kolay ulaşılabilirliğinin sağlanması, erişiminin yetkilendirilmesi, 
risklere karşı muhafaza edilmesi temel politikamızdır.

KARAR

 Yukarıda metinleri yazılı olan Vizyonumuz, misyonumuz ve 
değerlerimiz, kalite politikamız, mali politikamız, insan kaynakları 
yönetimi politikamız, iletişim ve haberleşme politikamız, üye ilişkileri 
politikamız ve bilgi güvenliği politikamız görüşülmüş ve kabul 
edilerek ilgili taraflara (personel, üye ve toplumumuz) iletilmesine oy 
birliği ile karar verilmiştir. 


